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Buresu of Inbestiy: (
1L 8. Bepartment of Justice

1448 Stenderd Building
Cleveland, Ohic

September 29, 1936, -

Director,
Federsl Bureau of Investigeation,
#ashington, D. C.

Dear Sir: RE: B-IXID

In reply to Bureesu letter dated September 25,
1936, (7-576), referring to letter from lir. E. J.
Connelley to this office under date of September 1, 1936,
enclosirz a copy of a letter addressed by Mr, Connelley
to lr. Yiallace R. Briggs, Post Office Inspector in Charge,
Cincinnati, Ohio, please be advised that to date no
postel inspector has comnunicated with this office in
resard to informetion concerning the personal property
or funds of Harrydéempbell or Samicoker.

Very truly yours,

. ﬁ@@WM‘

CC - Cincimneti klac *ARLAND
- Chicago Speciel Agent in Charge

e . T - )39 85
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Buresu of Inbestigstion
. S. Bepartment of Justice

1448 Standard Building 4

Cleveland, Ohio

September 30, 1936

Director
Federal Bureau of Investigation
washington, D. C.

Re: BREKID

Dear Sir:

Authority is requested of the Bureau to
expend thirty five dollars, ($35.00), for the rent
of offices, 513-4 Edison Building, Toledo, Ohio, which
are temporary offices being used in connection with
the above-captioned investigation, this rental to run
from October 1lst to 15th, inclusive.

Very truly yours,

PINLY.r.

. P. MAC FARLAND
Special Agent in Charge

EJ¥:h
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1448 “tzndard Building
Cleveland, Ohio

A . Septomber 29, 1938, . - .-
‘ Q RN ) - o ‘o - ",“ ;_‘ .7 ot ‘ng_‘f . '; nt ..A: ) ' ’ v, . &'\“"“ ".:':"5;‘ lll »
: Cpeaial Agent i Charge, - .°%* o } Yoo
8t. Louis, Xissouri, . S " ’ . - L o
Dosr Sir: S  RE: BNEXID ;

g

During the eourze of the harboring lnvostigaudn' presently

bsing eonducted by the Cleveland Bureau office,.inforustion was re-
ceived thst !ILTUI& LETT steted be 1ived et the: ‘iu_lg_cggwggg_gl in Cleveland,

Obio.. - ) - - .
" Iaquiry et the above nsmed Rotel diselosed thet ¥r. Jack }
i;v;_:},.;ant, former elerk et the hotel, is preseatly residing st 925

ware Avenue, Peoria, Illinois, It is requested th=~t Van Saant
nterviewed and a photograph of Nilton Le't exhibited to him for
rurpvose of ascert-inin; If Lett at any time war 2 pgusst at the
e Fotel, and such i{nformation as he esn furnish rel-tive to

‘e ossxciztes and possidle wheresbouts,

PO . .- . - - - § e s+ —

Very truly yours,

CEs/oIB | I o
CC = Bureau / } 4 Je Fo Maer!RLARD N

R

Ciueinnati - - .~ Spesisl Agent im Charge L

" = CLicago

L | REOOS.DED - Z” — 2 ;_4(\9 a 5&
~ renrpel B RDAD UF 1V oy Tiudies.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

h Form No. 1
; THis case oriGINATED AT Cincinneti, Ohio rwEnNo. 7=3
" REPORT MADE AT DATE WHEN MADE FERIOD FOR REFORT MADE BY =
J WHICH MADE - . .
Phoenix, Arizona 9/27/36 9/25/36 ¥. X. Hopton aje
TIMLE CHARACTER OF CASE

ALVIN%ARPIS, with aliases; DR. JOSEPH P.Dmmr KIDNAPING; HARBORING or
with aliases, FUGITIVE, I. 0. #1232, et al. FUGITIVES; OBSTRUCTION OF

EDVWARD GEORGE BREMER - VICTIM . JUSTICE; NATIONAL FIREARMS ACT
SYNOPSIS OF FACTS: No reco?d of the-regiatration
of 1935/ Ford Deluxe Coupe,

motor #18-1615253, in the
State of Arizona, Stop card
placed.

v NCO -.‘ .

X .’,; -

REFERENCE: Letter from the Clevelans- ..
office to all field offices .
9-19-36., L

DZTAILS:

The writer called in person at the office of the Motor Vehicle Division,
Arizona State Highway Department, Phoenix, Arizona, at which time Mrs. Lola
Miller, after checking her files, stated that same sontained no record of a
registration of 1935 Ford Deluxe Coupe, motor #18-1615253. While Agent was
present, krs, Miller prepared a atop card and at the requeet of Agent same

was placed in their filea. Tl
- - ;,’.:2; :f;
mmmuron\comw TO OFFICE OF ORIGIN. -
E: ;;g - : - . . .
‘ ’
A ORWARDED, I A N aax DO NOT WRITE IN THESE SPACES
7+ £76 |49 5G] ooT 1 193
COPIES OF THIS REPORT *\ -\T 5 1 v |
J - v

3 - Buresu ¥

2 - Cincinnati U;m DESTRO /\\!

1 - Chicago E®p Min 2419 P

1 - Clevelend \ - ,qu/
2 - Phoenix V_/

9. 8. SOVIRNNINT PRIETING OFFICE 78084
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8eptember 28, 2936.

Tine - 9115 AN,

[ )
Res ARDELL QUINN;
" White Slave Troffic Act.

SAC MacFarland teslephoned me from the Cleveland Office
relative to the above entitled case, and s:id that the newspapers
have been making inquiries of his office this morning for details
concerning the matter, and he wanted to suggest that the Bureau

would possibly want to give out a relesse on the matter.

I inquired of Mr. MscFarland as to whete the nevspspers
got wind of this matter, :nd MacFerland didn't know, althouzh he
suspocted there mu:t have beean s lesck along the lines somexheres,

since they have been interviewing nmua-rous persons relative to the
cass durin:z the last day or so.

I told ir. dacfarland that when I talked with lr. NcKee
ebout this cas:, 1 told him thut the release wo .1ld be msce about

noon today, with your spproval, and in the meantize, any inquiries
870.1d be answered with "no comaent®,

c, - A
LY 016 1938 S

lospectfnliy,
E A. TAMN.
RICLUDED L T T T T
Py a r‘ " rl, -
s 1771260
ROESBH | prge, ol f0 AT eI
" Ca Lt
! R ? B
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FBI CLEVILAND 9/2¢/36 4-30 PV EJB
DIKRECTOR
PHONE. ARDELL)QYINN GFI\TRUD.%JRRILR VIC"'I} WS‘I‘A. 'I‘HIS 13 CASE DEVELOPED

PN e S "NOQ -~

THROUGH BREKID HARBORING INVESTIGATION AT CI.EVELAND. cmxum IN CUSTODY THIS a

CFFICE SINCE vz:smmv 2D HA‘S MADE UNSIGNED smmmm ATMITTING FIVE wm'ns
RESIDENCE AT QUINN FOUSE IN CLEVELAND, A::mx. 0 AUGUST THIS YEAR AND RETURN |
TO DALLAS, TEXAS, HER FORMER HOMEZ WHERE ON SEPTEMBER EIGHTH SHE RECEIVED
TELEGRAY FROM QUINK REQUESTING SHE RETURN cmvruzm 'BY SEPTRMEIR EIGHTEENTH AS
WP SERVICES WERE NEEDED. VICTIM OBSERVED IN HOUSE AT DALLAS BY POLICE OFFICERS
CONNECTION INVESTIGATION THERE. VICTIM RETURNED CLEVELAND SEPTRMBER SEVENTEENTE
AND WORKED IN QUINN HOUSE UNTIL Apmmsxcn. ' PRESINT INDICATIONS Anr:"rm'r

TRO ADDITIONAL VICTIMS KNORN AS HELEN AND GLADYS FROM MISSOURI ARE FRESENTLY IN
HCUSE AND TELEPHONE TAD CONFIEMS THIS. TELEPHCNE TAP REVELAE QUINN WOMAN IS

AFTREHIN3ITE APOUT ABSENCE VICTIM CURRIER AND THAT POLICE QFFICERS ARE TRYING

" P0 SECURE INFOPMATION FOR HER. FACTS SURZITTED USA FREED TODAY AND COMPLAINT

AND WA.‘.?PANTA ISSUED FOR SUB.TECT WITH CURRIFR AS IMTFRIAL WITNESS. SOME HOSTILITY
DISPLAVED B" VICTIE AT ‘i‘FIS ‘1';11"’" - TIS MLT"BR HAS BEEN DISCUSSED WITE IKSPECTOR
CONNELLEY AND ARREST OF QUINN TONIGRT AND ACCOMPANYING SEARCH OF HER HO’USE FOR
EVIDENCE MEETS WITH HIS APPROVAL. INDICATIONS ARE THAT THIS CASE WILL RECEIVE

CONSIDERABLE PUBLICITY ON ACCOUNT OF NOTORIOUS CHARACTER OF SUBJECT. HEEAU WILL

'BE KEI’T ADVISED OF DE‘TEIDPMENTS

, RBCOL %D o :
’ ST, MaC ERLAD WA ’9?{'
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| SANFORD BATES | ( C v ama
Ei ‘ ' "“'.'.’,«‘ ;
| DEPARTMENT OF JUSTICE e
? BUREAU OF PRISONS o e
'-
WASHINGTON ! S

September 30, 1938.

\ , S MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR, '
g  FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION. e

This will acknowledge the receipt of your
memorandum of September 28, 1936, relative to an
anonymous postal card forwarded to you by Mr. D. M.
Ladd of your Chicago office, postmarked ®*10 Ghiocago
I11. Sep 15 1936 4 PN" and addressed "To &/ Duboul
Cross, Departaent of Justice Chicago Mr. Ladd,¥
the contents of which referred to Xarpis.

Thank you for forwerding this informationm
to us, and I shall be glad to have further details.

sﬁw Ju.

RECORDED

e /12962

INDEXED

'OCTg 1035 {;{ G
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£0¢ ¥leteber "rust Bullcing
In'innepcliz, Indinrne

J oV Jepteaper 29, 19°€

’ 0

“peclul cgent in Courge,

Clevelend, ¢Ri0, =+~ v - o e e .
“~ . - . PR N 'f»-‘"‘i,’

A d .‘ . . v o s ‘.\ e \' . »-‘ ‘.

Nezr Zir: : e ‘ [ I NP Feo y

- ~
) ’ 7 I

Vi . v-. ra .
Reroronco is made to lottcr fron the xndlnnapoul
office to you Quted Septauber 1f, 1936, wherein thcre is list-
o3 various gspests concerniny tho robbcry of tte Citizens Nat-
tonal Bsuk,{remdallville, Indiqna, on Cetober 16, 1931, end in
"TWhIeh It 1e stated that this office will make an omimtion
of the Indisna Ctate Police file on said robbery for the pur-
7ose of securing eny information contai ned t‘uroin of uppurcnt
velue to this 1"103.1511?.1011. e

P

"". e - e .
s -

CEN Ly 0 ’
: At the Infuuta Stave :ouee haa»qm. ,jrs, St te ¥ _
‘ouse, fadienapolis, Iudisna, Specicl igent &5, -Jeaes
tected Vr, Russel Coons, Detectivs, who advised thrat fre tilo
on the above benk robbery is ia his posscession ‘but ‘4zat he has
nc persoanl kncrlelre of thre mettor; that moat of ttr investi- - -

1 Foticn vus contuete! by Ttite Teteciive Tharles _‘o_ltc =nc h-s

3‘ previcisly besn cunt-cted by thie cffice, &n? vhose {nformation

i w.s forwsrled in tis alcve referre’ to letter, Mr. Cocnn per-

‘ mitted an exs=ination of his file which reflected the following:

The ¢ contains a transcript of & conversation
bl Betrcea CarrolY Hs-moud and Joan)Tochrar, :ttorney fo- Hert
th us, hic in the prezance of Yr, ‘okber et Fort “myne, Incienas,
on Yarch 24, 1932, 4 eopy of this srunseript has been pravieus-
ly furniahed the Clsveland office and will not be reviessi here-

in.

There was 8lso ocontai ned {n the file a ropurt of
Charlc)“bolto dated Cetober 16, 1931, whied dealt 3ith a pre-
liainary investigatiocn of the Kendallville, Imdians, baak yob-

bery snd descridbed five ovn bandits end nethods of opare-
tion, and mentioned Leonard’Zenson, eperator of Burns NDetective
Ageney out of Chieago, nlinou, as als0 vorking on the case, \'

81t farnished nc other imformation of value except that the locs
was approxisately $2¢,000,
RECORDED Vi 57“' ?yéq

& - Pfﬁ—».-
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ocTy - W pea



AC/Cleveland 2= Ceptomber 29, 19016

Anotaer report of the apve Adetective dauted tlover-
ver 17, 19.1, advisel that Joeephi~overts and Bert ’‘ngus had
besn taken into custoly at Jonesville, ilfcnigun, oa huveater
1., 1951, ané had been identified as participants in the Ken-
6ullville robbery by A, A, vtls, presideat, and 2, . Schlay-
back, cashier, doth of the Kendallville Bank, and by two or .
three patrons, un-naued, at the denk at the tine of ths rode
bery. Bert Angus wae also idpntified dy Zlyer 'Lucas, luth
eashier, Citizens “tate BankFurtiord City, Indiana, and by .’
Chief of rfoliece fBpeidel and otLers ss bdelng iaplicatel in the
" robbery of the latter mentioned bank on Cctodber 2, 1931,

dnother report of Detective Charles Bolte dated Dee-
endbar 8, 1231, mentions his interroggtion of Roberts and Angus
who refused to talk; thnt Rolland V.7lidonati, 100 lorth lLa
Calle “treet, Chicngo, Illinois, who had been {n the enploy
of Al Capone, was attorney for Roberts, This report further
stuted that on the way to jecil from the place where he waa
arrested, Angis offered Patricifillon, ’iichigun State Cffficer,
735,00 $0 release Aixm; $hut - s cluized to run 8 restaurant
end ganbling joint on 'iddle uland lost summer, oherts worked
at this plece as a waiter and at the gawling tadblea, Fodberts
receivaed only tips but he h1rd money enough to pay cash for a
oar, a 1little over 5600, and this wes s short time after the
veadallville Fank rohkaery. Aangis an® Roherts wers in “aaond,
Infiinn, the Aur o ¢f thol: wursesl in 'icaisan and sobacts let
i‘ «lin out Ywi Agus hmd gone 1o JhicHusC eeeess HODerts sd-
mitted tnat de used toe nume of Joi:wxlcy. Both spoke in a
foreign tongue while being taken f Michigan %0 Indiana”,

Another similar repert dcted */arch 3, 193°, men~-
tigns that he, NDetective 3olte, and Prosecuting Attorney Benton
E.‘t;atos of “altley and Nohls Counties, Indiena, questioned
Aoberts and Angus at Fort “ayns, Indiana, !lowevar, mo infore
mation of value was secured except thot HAoberis adnitted the
100t of the Kendallville Bank robbery found in hia possesaion
was "hot" and that Angus had nothing to 4o with ft; that Hob-
orts stoted he wag arrested in Chicago on Septesmder 29, 1930,
as a fuzitive from Toash, Xisconsin, where he was wanted for
bank robbary; that Foderts posted a #10,000 bond and then failed
to appesr; $hnt a “real blonde wonsn sbout 2I years of age by
the naze of nu. called on Roberts while hs was {in 1-11 at
Fort Xeyne, She lived in Kammond, Indlm' ;



¢/ levelsat -l “eptembor 27, 1938

Thers rlsc apresred in tlhe file t.o fdenticul type-
xritten latters on sill stetiovnery, both drted ‘arch 2, 1332,
at Tolelou, Lhio, one of whick was addresscl to the Chief of
rolice ut Kcndellville, Indinna, enéd the cther to the Chief
of Police, Hartford, Indiana, One of thess letters fs quoted
belos for information of possible value it may eontaim, it de= -
ing noted that the envelope in which said leotier was eontd ned
bore the return eddrese of “Lucas County Jail, Toledo, Uhie", ::

‘ : ' = : B
‘ ‘ . *Toledo, Cbie” ~ ™ ‘
- March 2a4

Rinetesn-thirty-two

Chief of Folies, * ~ |

Eendallville,

Iniisna.

Duar 3ir:

-
3

The writers wisl tc give you & few tips re-
garding that Bert Angus of Yoledc that you are holding
in connaction with Joe Foberts for that Hertford City,
Indicas, baak roLbery, aleo the Xendallville, Indianm,
ban.. robuery, ' C

v

They Bolpsi rob those bunks and we unfderstun?
oust ngus' brotler, 'x‘od"‘.:;gm, rho i{s kncwn et the vhic
Fenitentiary fur robbery some 11 years sgo and who just
kot out of Atlanta pen a little over 8 year ago is freze
ing up 8 lot of lies tryiag to duy up a lot of sitnesses
to lie for Bert. ' : '

They are goling to try snd astete that Bart
Angus does not know Joe Roberts and tbat he, Bert, just
merely picked up Hoberts when in Jonesville, Michigan,
where they wers caught, Also $hnt Bert Angus hurt him-
self froa cleaning fish and that poiseu setin so as $o
eover up the bullet wounds tnflicted by a shotgun whieh
Bert received from one of the robderies, Xow that is all
& 15ie, Bert ‘ngus bas kmown Roberts for & loang time and
knev hiy thres years ago when Bert lived in Chieago,
Tares years asgo Ted Angus wus arrested for bootlegging
aald Bert was also, that (s, a warrent was sworn out fer

s




;
|

'~ /Clevelend -4 Septuaher £2, 1336

him but be deat 1% to Chicago. Ted Angus served a.yecr at
Atlanta and during thet tine Bert Angus lived in Chicago

- After tr = lcndullville snd Hartford robbery oe- .
gurrel Ted, Ber.,” .s and a fellow ealled{.l, & big blond, .
were 21l going into partnership im the ganbling joint as.
Pesr ber's old place, 617 Nonroe Ltreet, Tolodo, The
Anguses ¥ere going to put up samething like $#7,000 eash
for their end dut ss soon s Bert and Joe wers arrested - -
they 414 not bscozs partners. Ted Angus is bootlegging
and gembling at the Roadway Inn across from the old Casino,
Toledo, (bio, and evenings he sesuns to hide down in & bol-
lov in a shack right aside of the s0-called restaurant,

It might pay to watch bim, He eertainly esuld mot go
around in such style as he €008 unle=s he is mnucuing use

of soxe of the loot stolen and you can det ho has aone

of the money because whatever the ons 414 the other did,

Joe Roderts purchased a new Chevrolet Coupe
fro= the Fennshon Chevrolet Car Company, 301% “onroe
“treet, Tolsdo, (hio, vctober 24th, 1$71 and paild - 613,09
eush for it and g=ve his adiress as 1659 Burroymne Tr,,
riich housc is owne? by Ted Anpus - though he bas 1t
under a8 d{fferent nane, The people renting from him is -
nazedf:lobideau. That s eonvincing enough that Bert
Anruslknew Joe Roderts defore he was causht with Roberts
in Joneavills. Also thot Ted Angus knows Joe Roberts too
but Ted {s as big 8 crock as either 0F the other two,

This inforwation we hops you ean use to good ad-
vaategs es Tel Angus is dragging around here in Toledo
that Pert is going to get ocut because he bas his wit-
nesaes well paid to talk - well., ¥Where 4818 they get
the money to pay those witnesses with? Oortnlnly not
bere in Toledo, : : o hee

Keep this under your hat but use it $o good sd-
vantsge. ' . ' y N
. ! N " vtb ,.‘, ’
Yery truly yours,
From pooplc s kuo7
know a ‘few 4hings.
I.'e "Jeing the Jounty Jail as retirn eddress sc &s tc -

sure yod rill get this letter”,
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“eptaiher 9, 1¢2¢

Vetective Cuons a’vigel thnt it hud never besen det:r-
mined who the author or suthore of the above quoted letter
werc and he was uasble to offar inatructive comments on any
of tue iaformotion coutuined taorein, e

Another report of Detoctive Bolto dstel Uctoder 18, - .
1932, reviews the prosecutive action egninst Bert Angus em8 - .. - -
‘statea « "any witnesses arrived from sanfusky, Ohio, and To- N
ledo, Chio with regards to Bert Angus being on Little ( prode '
ably fntended for Middle) Island en Cctoder 16, 1931, News-
paper clippings under dete of; Letober 30, 1931 told of & re-
scue by Angus of Mr, ard Yra{Hooper and taeir three childrem
from a severe storn on Lake Rrie, Another witness ststed that -
he had ceen Angus on the date of Cetober 15, 1931, ¥ith all
of this evidence Prosecutor Cates mede & motion before the
Judge to dimuiss the case,

: Inasmuch as the reference letter sets out sn intere
view with Charles Bolte at ¥abash, Indlana, and that eomplete
informution within his knowledgc, and because of the fact that
incidents menticned sbove refer chiefly to the year 1931 and
the preceding yeer, whereas instant investigation is prinare
11y for the —rpose of securing information relative to events
tikinz plsce ox or in the wvicinity of 'id4dle Island during
nboat 1934, this office will not agnin contact Dletective Bolte
unless diracte? to ‘%o ec,

The above mentionel file, althoush thorouphly revieweq,
414 not appear to contain any additional facts of interest so
this inveetigation other tLan that forwarded the Cleveland of-
fice with letter of refirence., Howvever, it should be staten
that in the last mentioned report of Metective Solte there were
listed the namneg of "illiaa Guy/Titdels, Nanbury, Ohio, apd
*3uster" Hnroln;‘lllinms, Midale Island; Wr., and Hrs, foyldooper,
Peles, Iowe und dusky, Lhio, No further refersnce was made
to these individusls., The laast notation in this file dears the
dete of Koveadber 10, 1932, being a letter written dy Prosesuting
Attorney Oates {n which he reviews prosecutive action Sakem wp
to that date,

In econformity with the request contained in the let-
ter of the Cleveland Bureau offico dated Septender 19, 1936, ad-
dressed to ell field offices, aprropriate {aquiry vas msde at
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~aC/llevelnnd -6= C“eptember 73, 123€

hicls>, for tie purpuse of detaruining if a 1935 modelY‘ord Te-
luxe coupy, motor. f1C~1L15253 wis on flle at ta.t pluchk, ‘flus
Barrett, after u tacrvugh chack of ner files, statel that no
such car hod been registered in the State of Indiana, Appro- .
priate stop notice was placed with ¥r, Ben Friedman, Chief Title
Clerk in tho above Department, and in the svent this car is .

the Repistr:tion Lepartaent of the In?iena Bureau of ¥it°r Ve-

- Tegistered in Shis Gtats, the Imdianupolis office will be duly ~

notified. ) . K
..y . - L o .. v
Very truly yours,
JOITE A, NOSD, ‘
v////, - A Special {geat in Charge,
R ' -
66 Bureau "
Chicago )
Cinoinnati
°t. Prul
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‘ September 29, 1838

3peciel sgent in Charge,
Cleveland, C(hio.

Deer Sir:  Re: Bi.KID

Confirming telephonic ecomzunicetions between Speeciel igent
H. D. Harris at tha Cineinneti office and 8;001:1 igent K. J. Rynn
at tte'Clevelaud office on septembur 26 €nd £3, 1 wish to edvize
1.6t tue folloxin: informstion hus been ~ecured b. Special .gent
Je ..o Cilamprurmen st Coluxbus, vhio.

lnciﬁn c.knmu; of l‘olodo. Chio, was an Inspootor with
the Depcrtment of Liguor Coutrol of the Stete of uhio froa .pril 30,
1s4, to Noverber 19, 1¢°S, Le hed proviously been Irohibition
lnspoctox' under the Pronibitfion Comaissioner of Oh.o. This position
termineted in Lecesber, 1523, when the organiration went ot of
existence. Under this old orgmizetiop,¥lemming wes working undsr
the Jrohibition Comuissioner Lédmund ¢l t.athews, who has since
comitted suicide. -

Mr. Borb.rt"ﬂino, Record Clerk, Departcent of quuor Control,
who was elso with THorohidbition Commissioner of Ohio, sdvises that
he peresonslly destroyed all of ths records of the old organiration
snd {t 1 s therefore not possidle to secure definite inform.-tion eon-
esrning tho dete of Tlexing's sppointment, refersnees, ete.

Mr. K. S.Sysullhon, who wes Chief Inspector under the old
or,ganiuuan, 48 now Xssistant Cnief laspostor of the Department
of Liquor Control, ¢.4 he edvises from personel rscollestion that
Neminc wes smployed with thet organi~stion from a-mroxhetely__
June, ldis, to veco b2r, 1333, §

RECORDED & INDCXED [ -4

There {8 ulso Ly record of tny refereficer ._1vc b Flewming
w.en Lhe sscured his positiop with tiu: _ererthent of i, uaw Coniral, but
ir. Callisorn smo 1o, cloerys aumparz,, Ciief dnereeter of tie Dercrtment
of _ijuor Contrul, advise (fu ~:araontl r:c)‘lxtisn thet ieuin. mas

C‘v J 13& —_—— foe - -
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sppuinted to the aew or cujzetion upon the recomiendsrtiou of Zdmund
5. . tthews. Jr., Humphrey wdvisss that he ¢i sch: rged rFlemin: without
any fomal charges beinz drouzht egsinst him, beczuse he heard froa
e source Bot mow racelled that Flemin; had en intarest in some 0lud
which nas selling ligjuor, He did mot know who owned this clud or

“here 1t wes locuted, He £ls0 @'!vised that Flenming h: 4 bnn seen ia

" Lterritory to which he wes not aulgnod. P ‘ ¢

’

Mr, Culbortaon edvised that with the o0ld organiutlon, nulng'
territory was thLe ealire Stete of vhio and thet he wes also essigned
to tLe Toledo territoxry. Under the new organization, Fleming was
assizned to Clevelend, Canton, Lina eud Ifoungstown, Ohio, dut was mot
at any tim= scssigned to Toledo, Ohio, inamuch as it is the poliay of
this organization mot to sosisn inspectors to their homs territory.

Inssmueh as the records of the Prohidition Cormissioner heve -
been destroyed, it is not poemsidbls to determine whether ;ny eomplaints
¥ere ever mede by;Ffleming or sny cae else couceraing Ted’

t"mgul or the™ esina Club., ¥r. Culbertson and kr. Rino hsvo no
peraonal recollection of eny such coxpleints ever being made.

l‘x.e recorde of the Derartment of Liquur Control incictte thet
t .2 foliusiuyg per:its wore issied to Bert .ngus:

5-6-i4, s .rait ~1-10uv9 (beer perait), . ----
5-8-34, Parmit D-2-2078 (wine and beer pornit).
5-8-34, Paormit D=3-1660 (whiskey permit),
5=10-35, Fermit D-Z-418 (nlaht club rermit),.

Under the first three p,rmu indiected, Angus eould operste
only until 12:00 o'eclock midnight, Under the l*nt permit, be was
authorived to sell ell kinds of liquor until £:30 A.M. It will be
noted, hosevur, thet the lest peramit wes not issued until Kay, 1905,
wrersas the others wcre fssued in sy, 1934,

The reguletions relative to ¢loaing hours under these permits are
promulgeted by the De-artment of Liquor Coatrol end ere mot set by Stats
Stetute. Mr. Humphrey sdvises thet thore has never dbesn a Court test
on the lesality of these reguletions. The penelty for wioletion of these

~elosing reguletions is the suspension or revocation of the permit. ’

Froa personsl recolleciion, Xr. Cullison advised that while
Fleming wes with the old orgenirzat on, he hed two different partners
at differsnt times, on. beinz Irvin\~ imen, e4drecs unknown, whc he

-:_-
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beliove~ w8 Qrter in €308 “rousle et norallg, (wio, ¢3u he oth 7 sertacy
vei .o .iyiuel r £iou, 8duress unkudsmi, ie believes (reaton wor ircaicted g
et Clevelend, Uhio, but doss mot kaow the nsture of the difficulty,

While ¥lexing was with the Department of Liguor Contiol. he 41 mot
m ke eny co-pleints rcletive to burt Angus, “ed ingus or the Cesinm Clud, -
and the only eomplein:s received by this depcrtmsat have been &s follows: -

9-2:-35, Inessetor J. H. Londrum pu:chosed beer end liquor st
3:10 i.M., after the closing hour.

10-11-35, Inépector Lrndrum end lnspoector &. H. Pohlzan
purchased liguor at 3:3% A.M., aftsr the elosing hour,

As 8 resrult of thess ocoxpluints, the Depertment of liquor Control
gave Sert angus e heuring on HNovember 15, 1335, and his perxit wes surpended
for twenty deys, eommencins aovember 1¥, 1lv3b, and eudiag Decesdar 8, 1465,

The inforzmetion rcletive to the permits issusd to Bert Angus and
relativs to tie compl:rints, {s 8ll coatsined {n the "Licunse Record Book™,

end Xr. herbert Rine, previously muntioned, i3 tie custodien of this .
bosz &nd the propar persoa t0 proaice it.

Yery truly yowrs,

.

/ , E. J. CONislL Y,

oc Buresu Specisl ageut in Charge
Chicugo '
3t. Paul

-3-
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3 - DIRECTOR }\/ Mr. Rev ghmes .......
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= Federal Purein of Frwestigation . Cotfow ooooo.....

ANr hwsey .........
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ek Juje . 8. Departnent of Justice Mr. Ega e {
. September 18, 19 1., Forworth
Eas]’!‘ I 3 g. ﬂ' . L 14 4 R l
P, Clavin ... ... 1
ITNToNT TOT UT DTRTCTOR .
d = - e, Joseph ... -
Mr. Lester ...........
Mr. Nichols.........
/\)S') Reference is made tc the letter dated Auzust 5, 1926, Mr. Qui
froz - Cirncirneti Ofice relativc to the ETTKID case i viich .
infor.clion ig cortained concernirs e letter elleged to have B4cn

irercd by onc Arc”‘ N:plezan rnlle en route tc the United Si:ygLA
Litent et Ltlante, Georgla., Feference is clso mede to & tﬁh,cu“;’:::v
ed frrzuet 12, 1°?6 adirecsed to the Bureau b Negleuecr rejvcgt-
i Ztonee of this Bureau in securing hiz & pzrele, he :tati“;“"““"“""“""
t.or v fartilched seocurcte erd veluable information te the Rureciy
vhich Lidcd in the aprprehencion of Korpies and Ceaapbell.
For your informction, the filce of the Burezu reflect tlct
Ivetie Yeglezan ves srrested by the Police Departient et °tube“v1;le,
~ 0.1~ =n PeL‘»hxy g, 1936, and, trerec“ter, turred over to the Pclice
Tcport_ert at Cauten, Onio :*ter he hed beer grrecstcd in poscession
¢l & Foo@ Sedzn, whick had been stolen &t Charleroi, Penrcsylvenia on
?eir:'vg 5, 1936, ATier the arrest cf Negleuer, the Po;ice Depart~
. et z* Canton, Ohic, referred the ratter to the Cleveland Office, as
it a~reered thot Yefleren hi? +=2135n0rted e stolen car in violation
of the National Hotor Vehicle Taeft Act.

Nezlex:n wae interviewed by Special Agent L. F. ialone on
1Y Febr: 11, 19,6 at Czuteon, Onio. Wegplenzn damicd the thoft of

S ' Q;\ £-2: car and 25 not ﬂ*c.ﬂ‘u»e’ in conzoctinn with the cace. During
g . 7o course of thic interview, 1t developed thet Neclemm had fuzned
-3 ( ‘ _ 5,70 boat e 11“.:*“.; Wis aspewrance In Pittcburs h, Per 1=""\'a:.i

b in Federal Courdt on Feirinry 2, 1936 for sentence on a 11~uo" "Harge.
b Merla.my, vhile bcing interviewad b, Detceiives E, E. Clark znd

F=1rs Truzp of tze Canuon, Ohio Police Dzpartaent and Special Agent
w'lonb, voliabcered the informution that he could turnm up & counter-

ng vlant and throw some light on the bank robheriez in the

21amd Office di strict. Yo information wa: forthcoaing frou

azn conzeraing the bank robberiec, he, hovever, claized taot he

it the firncer on®™ the counterfeitinz plont., At this tize,

n desired thet the contearlzted National Motor Venicle Theft
be drop%ed in return for which he would uncover the

tinv plant. Detective Clark of the Canton, Ohio Police
in,;,thl thzt Agent Yolone nroaice Weolezzn this, which

. -lose r:fasod to do, =znd, thereafter, on February 12, 1936, Chief of

M Pslice {zndebauzh of Cznton, Ohio, tclephoned the Bure-u anl cloiaa

£k Tye e omnt mctdiaz 4he sroncr connoration freon Aonnd ""o“* T*
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*" P*‘t*ﬂw~~h, penﬂ:jlvxj a, ir order tlat 12 "**ht rzceive zonme
conrileration in commectlion with the liguor geatence vhich he

Jnred,

Felriary 15, 1974, Cpecisl L-= 4 F, T, Ton irterv‘n“ei
Aol 21y, NoZleozn hoeving 2lafnzd thct he poososcal infor-
ooty i vorald be of sscistone
o

e in the apprehiencsion of Kerniz and
T [Tabele! Piri+tf’ tast he wices forzerly & prohibition
Tricer at coti tc tne Pitdcbur Office, and claized thet he had a
: hel W 1°Hr“n4‘ conrlizeatins hiz on hic ~ork cs 8
Paztldtion foomd Ve;1n~fﬁ frooly zdeitted that Thile he e o

da - cwe - il - - NES
Dmotdbidinn ooty e woo evgzigzed i the ligusr raclet hincell, and
4ot dle Moaor rocliet kol bezn his privel-al dnconiz lor wears; ond
in zimenad, ke brezzed gbout his larze liznor opcratlons, stoting that
e od Apongported thousindz of zollonc of lizuor into the State of
0-io o3 ﬂl_e"1ere in the Urnitz3 Stetes., Ac a recult of e~ lizunr
Ancc tionz, Welenan oo received in the Unitsd Stztec Penilentiacr
o ttlr“t' G¢7“ {—, on June 12, 1923, to co=vz 2 two year e-ntence
by :ozs:ir;cy and violztion of %the Matiozzl Prohibition Act. We w=zs
23 3 ot #ho expiration ol Tig Lenteice 07 Tecolbes 27, 1720

Toowm fur iohed the Inforantion to oant oo ot ahet
o - £ - - " —cd iy, s - ” &~
N2, e ope—u a2 regrtoiint o0l bean "h-ﬂon 2t Tebcotzo,

0., Imorm 8. Havins Rectou-int, We leacn
stat?d, one Joz Rizh of Ceanten, Ouio,
o.amanied by Jour otlcr 2en., He 1dentified
ett as bc*n~ oae of the zen vho was intro-
Y Joe Tich as George; thet du ring this vicit, the zien
11let-proof veois and, as a matter of fezet, vut on the:c

rastoarant in kis presonce, znd they tzlked shout a ~op

trnat thic goms h2d t95 acchine guns and were ridling in

2 Jan belonging to Joe Rich; that the whole gong steyzd in
the - .niuv of Vebster at llonscean, Pennglvanizc for threc or four

4:
dr:rz at o house of proctitation operated by one "Reba"

t the tine of this intorview, Agent Vymn lear Aed that
n haﬁ previously been in terv‘ wed b~ Poct Ofrfice Incpectors
tif4ed a hotob“:p” £ UMilton Lett for thea as be..n~ mo.m
ecrze. Negleman further furnished the Informztion that
iz oftew tic aforementioned visit of the five rmen to

r'

(=]
®i: ~lzze, the same gang cain caue @id thzt sz before, ke Mmevw only
tve 4wo zen, Ceor_e (23 Joe Pich. He clz2i=-d tnet on *he occ-cinn of

te poonnd cizit) dhe 1o only stopped Jor o thile to oot o drink
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Yesorondim for the Tirector -2 Se-terter 18, 1936,

£c trey wcre poesirn througk Ohio to Pitteturgh, Pennsylvanie. He
cleized thet he cav notling of these men until ebout two wmonths

léter, vhich vould heve beer in the late fell of 1934, st vhich time,
the; ageirn cpreered at hie place, but he did not recell just whet
their bucinecs wae at that time. Neglezzn further cleized that early
ir the erring of 1925, pocaitbly Uarch or April, iilton Lett, scconpanied
by enother 1zen, came into hie resteurant at Vebster, Penncylvenis,

oa viich occesien, they went into the hitcher to cook ihemselves goaze
foed; that he 2id not pey any attention to the man eccompanying Milton
Lett until the men took off his coat, et vhich tine Neglexzen noticed
t*at he had a sort of collcopeitble mechine gun sirorped to the left cide
of his body exd it vas at this time thet Lett told hin thet tile men
=r: Alvin Karpis.

Neclepen further stated that ir the latter part of Jenuary
s he, Neglemen, wes runnirg e load of licquor from Beltimore, Hery-
tnd thet he stopred at Lonors, Peansylvenia and celled Joec Fich
:»ton, ORio, «nd that durinrg the corvercetion vith Joe Rich, Joe
czlled enother individuel to the teleprhore &nd he, Nezglexzen, t=lked
Wir 23 thet thie Lan vec Alvir Zarpice, Subge-uert investisstion
oced that Joe Fich ves in fect e coxtect for Alvin Kerpics,.

‘O

()tJ"D“(')LLO\

L

-

'.

St 0y fed e
Al
’ \

“'i'}-"r_F
e

N

(5]

Nezleaon, et this time, furriched Turther information that
Joc Rich told hiz on en occesion of = csubscguent visit to Nich's place
that Karpis hed beer brought to lds place in Canton, Ohio by Cleyton
F=11 from Youngstorn Ohio znd thet chortly after the telephone con-
versction, sbove referred tc, "ilton Lett and Kerpis left Cazrton, Ohic
to cttcnd the reces at Tie Juore, Mexice., Subcecuent inwvestigetion, as
sou vi11 rec 71, celfint:ely identified Clgzytor Hall e teing e centact
Tor Alvirn Ferpir end he acted ar an irforment for the queau in thic czee.

Concerning Herry Cexmpbell, Nezlemen ctated that he met Harry
Cenpzell in Septecber 1935 through one Ed Seamsn. This fect hac never
been verified, inescuch as Ed Seua_n is presertly e fugitive froz justice
froz Centon, Ohic exd wa: never located; tut, as vill be noted ebove,
Nezlenon ¢id have some definite irnformation converu_rg the cortacts of
£1lvin Karpie, as vwell as furnighing the informztion at the tize that
Farris vsc drivirg e 1926 Hudson Seden end had a compaerstively new
Terrarlzne Coupe stored some place &t Youngstown, Ohio. The Terreplane
Coupe wcs subsesuently located by information furnished by Clsyton Hall,

The Pitteburgh Office adviced the Clevelond Oflfice that they
ned contected Ur, Fred CGruber, Opcrative in Chorge of the United States
focet fervice ot Pittcburgh, Penncylveria, vwio wdvised thet Nezlenmen
ree mell movn to that Departrent and ve:s considered unreliztle, the
irforzetion beirn; that Neglenen elvwuyrs encCecvored to barsrin for his
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ol - I : Diroztor. -4 - Septerb o 12, 1926,
~ Yool chol ceeetisd R ooflerlig inforintion conteriing cotiviticn
AT ptlan arto w00 Furdier S-S0 **1‘ V.o ottinel b, *he
Pistmuech 07Zice that Werleomm W22 becn investizoted an sevarzl

oczasions for violations of the liguor laws of the United States,
There ic nothing indicoted in the file, which would show that Azent
Fxrn prouised Neglenzn aagytaing in return for this informstiion.

Nezlemzn w=s returned ‘o Pittsburgh, Penrsyivania and on
Februar' ‘25, 1936 he .was sentenced in the U. S, District Court at
It{charzi, Penrerlvania to serve seventeen nonths inmerisonzent for
vizlation of tae Internzl Revenue Laws., He vas subsequently comnittied
to tic Northenstern Penitentiary st Lewis urg, Pennsylvani*, <here
n Arril 14, 1025, he wuo interviered by Specizl Azent L. €, Taylor,
ht ?urxz:noi no ad2itiouzl informztion wiich would hree ascisted in
4%t lozation of Yarp* and Ce:phell, but he did go into furtizer dotail

et

.

0f Vi. nagociation with Filie fesszn end Joe Fich.

o>

Cubrzemient to the Incurcerztion of Ne-lenzn 4n the
4+

Yarthenotzom Penttantiss on Uarch 29, 1925, he comaunicated =itl

t2 Post Ofiice Ingnecters offering to 1ovaue Karpie and Czmphell for
tvel in e":nadgﬂ £or the revord. There is cone informution to the
effect thet the Post Office Imgp=ctors had nlenned on ta¥incs Neclenon
Som A ?rff‘*“t‘nry t2 Tolech, Ohin I an efforl 4o loonts Vrrnic
T Do T, hut it ooz fhod thiz o wnz never 297,

Ncglezzn vasz furtizer interviewed by Special igsnt J. L.
Fallam on Juse 18, 192%, without ontzining any &d“ltlonal infora=ztion

I owzlue, As or r*01°’" stated, there is no indication in the file
thot the A-ents in 24z Bureay made nroaices to Neglenan, hut
“~-lezzn, at lenst on ome occasion, ‘+°tad that he belicvad he would

1?*~ hic caie Ly fur: ish1ﬁ~ inforaztion which vould as:ui-t
in tlo lecction o’ V"*iy cad Cx vHe‘l

With further rzference to the letter frou the Tincinnatd
Oflic~ tn tre Burcnu dat-2 A-si1st 5, 1936, vherein isc quoted a letter
vhich Nezleman ediressad to liss Marion Felmeth, R, F. D. #1,
Ternor, Psht- srlvania, in vhich letter Negleman ma}ec the ste tP ent
"Tell him Ei; r» Hoover i: angry beczuse I esgw him, Clark®, it is
s1zgested in the letter froam tze Cincinneti Of{ice that the "Clarl® in
-uection zizht poccibly be sowe Post Office Incpzctor whe intervieved
Ne Tcmim, Ihvc--:~atwon concerning the vicitors N:gleaan hzd in
Mowtheuctern Peritent lary wac oade by Agents of the Bureau wnd %t ves

e Wl IS



Yemorandum for the Director. -5 - September 18, 1936,

fcund that no one by the name of Clerk ever interviewed Negleman., It
is bvelieved the ™Clark™ mentioned by Neglemsn, no doudbt, is Sgt. Elmer
Clark of the Cantcn, Ohic Police Departrent, who was interviewed in
conrnection with this matter by Special Agent E. J. Wynn.

The following is the criminal record of Negleman as re- 155
flected by the fingerprint files of the Bureaug
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The Pureeu 18 in receipt of & newspeper article from M@
City Journel Post, Kensre City, Missouri, dated September 15, 1936, in Whikhr .-

the informstion is furnished thet Prestog=Peden wes convicted at Lyons,, Miss Gandy....
Kensss, on September 15, 1236, for the murder of Night Marshal Berfirig
whoze body wes found on the morning of March 30, 1936, M”l

@Q_

wes et one time under indictment in the Premer kicmgig cage, ‘but which
indictment wes subsecuently dismissed &fter the conclusion of the Govermment's
» cese £t the first Bremer triel in May, 19235. Edne Murrey appeared es e
witness in the subseguent Bremer triel at Et. Peul, Minnesote, in Jemsry,
‘1236, She slso appeered es & witness egeinst Myrtle—Faton et Jecksonville,
Florida, in June, 1956, at which time Myrtle Faton wes on triel for herboring
r'illiam""eaver. Edne Murrey likervise testified for the Govermment egeinst
Jecl ck~Riefer at St. Peul, Minnesote in July, 1936, when Piefer wes on triel

', in connection with the kidnaping of ¥illis , Jr. Edns Murrsy will

. be & m:terial witness &ageainst Bert¥igus, Tedﬂgus, George=¥immoney, end

" others, at Toledo, Ohio, when the herboring cases are brought to triel at
thet plsce.

During the recent contescts Agents of the Bureau have had
with Ednz Murrey, she hes been quite concerned over the welfere of her
gon &#nd she hes maintained thet Preston Peden hes been fremed by Windt

~$=ith, Head of the Kansas Highwey Stete Patrol beceuse Edna Murrsy's
sister, Dori=.@*Conner, did not cooperate with the Kenses-Btete Highway
Petrol in the appreheneion of Alvin& sxrpls. Edne Murray asked the fgents
of the Bureau if there Ws snything the Bureau couldé do to 2ssist her son
end sh: nes edvised thet this could not be done 28 & murder cherge wes
purely a state metter. Edna Murrey sppeared to eppreciste the Bureesu's
position in this matter end stated thet she would contimue to cooperete.

The nevspaper esrticle elso relates thet Merlg Gill, Kenses
City bellietician, testified for the state &t the triel of Paden. The
erticle reletes thet Gill testified thaet an empty certridge found neer
Tigegins'! body ceme from the scme stock from which locel herdwere
merchents testified they suppli :1lory, en eccomplice of Paden, and
who eleo wes convicted. Mellory had ‘purchased shells end & certridge clip
for & .380 celiber gun prior to the time the Night Harshsl wes mrg; .——7*_'-"

o - “EG -
4 {/ “‘\007.3 7936“3:5;2521_1;' 1 [ /

\C I\DEXEJ(L“N L
J!, //

E. A. Tm. L m

6o .

RN - ?




THE KANSAS CITY

<JURY URGES LIFE—~
TERM FOR SON OF
K. C. KISS BANDIT’

Preston Paden Convicted

With Mallory in Kan-
\ sas Killing.

LYONS, KAS., Sept. 15.—(Spe-
cial)—Preston LeRoy Paden, 20-
year-oid son of Missouri's “kissing

bandit,” Edna Murray, and Henry|

Mallory, 30 years old, Tuesday
faced sentence to the Kansas peni-
tentiary after a district court jury
found them guilty of murder in con-
nection with the slaying of a night
marshall and recommended life im-
prisonment.

Th jury reached an agreement|

Monday night after nearly six hours
of deliberation over four possible
verdicts listed in his instructions

by Judge Ray Beals—first degree|

murder with recommendation of
deatn:; first degree murder with
reccmmendation of life imprison-
ment; second degree murder with a
minimum term of 10 years, or ac-
quittal.

It was the second time in this
term of court that a jury had re-
fused to recommend a penalty of
death under the new Kansas capital
punishment act.

The youths were accused of slay-
ing Night Marshal Ben Wiggins,
whose body was found at the rear
of a Lyons furniture store on the
morning of Mérc .
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Merle Gill Testiffes.

w——U3Raoth state and defemse~rested

after the prosecution had scored
heavily with the testimony of Merle
Gill, Kansas City ballistician.

Gill testilied that an empty cart-
ridge found near Wiggins' body
came from the same stock from
which local hardware merchantts
testified (they supplied Mallory be-
fore the crime was committed. Mal-
lory had purchased shells and a
cartridge clip for a .380-caliber gun,
the merchants testified.

Wiggins had been struck on the
head with a heavy objert and shot
with a 580-caliber bullet, it was
brought out. .

Three witnesses testified they saw
an automobile Paden had been driv-
ing parked across a lot from the
store’s rear entrance shortly before
other witnesses heard the shot which
presumably killed Wiggins.

It was brought out further that
the youths frequented a Great Bend
filling station from which {ools
found ncar the store’s safe had been
stolen.

Refused to Answer.
The prosecution attempted to

question Leonard Booker, son of
one of the proprietors of the bur-
glarized store and now an inmate
of the state reformatory at Hutchin-
son, as to. whether he had been
“propositioned” by Paden and Mal-
Jory before the crime. He refused
to answer, however, and was ex-
cused.

The defense had filed notice of
intent fo offer an alibi, as required
by Kansas law, but rested without
making the attempt.

Ivan L. Stone, local safe repair-
man, testified for the defense that
the method of breaking into the
store was similar to several “ama-
teur jobs” executed here since the
defendant. were jailed, and A. B.
Martin, shoe clerk, testified that
footprints found near the scene of
the murder were not the same size
as the shoes worn by Paden and
Maliory. :

Paden's identity as the son of
Kansas City's “kissing bandit” was
disclosed publicly for the first time
after his arrest here. .

At Jefferson City, where Miss
Murray is serving a 27-year term
for highway robbery in the Mis-
souri prison, she said:

“Yes, he's my son, all right. What
of it They're trying to frame him

just as they framed me”
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| the latter, during the course of the
| hearing. had charged him with at-

+/ to turn into & physical encounter.

%::d against Brown.

7SV 298X 1

'0’Connell Is

Takeén From |

Courtroom

Former Do];uty Charged:
With Attempted Intim-_
idation; Three Rows

Are Quelled.

Near fisticuffs, In which ph_vsical!
threats and verbal barrages flew at

. 1random, marked the windup of to-f
. B_r'ovm'sj-,
| ouster appeal. - 1

day's session in Thoma

Pandemonium reigned as Thomas‘
G~O'Connell, former deputy com-,
missioner of public safety, engaged
in a row with a newspaperman after

tempted intimidation.
No sooner had quiet been restored
when Mr. O'Connell and Mr. Brown

| Brown with “dragging the whole city

| his guilt or innocence.” It was at
i this point that the affair threatened

clashed, the former charging Ilr.t

linto the mess in his fight to prove|

ST, PAUL DAL

SEP 24 1935

Intimidation Charged.
Other developments todsy were:

Testimony by J. B. Mackay,

- Associated Press reporier. that

! he had information regarding

| the~mnote thrown in Dr. H T

Nippert's window and that he
did not get it from Brown.

Attempted intimidation charg-
ed by Fred HrSurong, city edi-
tor of The Dsaily News.

Mr. Strong's testimony that his
information regarding police de-
pariment moves during the
Hamm and Bremer kidnapings,
was obtained by his reporters
through sources other than
members of the police depart-
ment.

| Aske
|- how
'cerninsrcvelopmem.s ir

‘case, M. Mackay said ZLe obtained
Ilit from a number of pyrsons.

| “Did you get your information
|from Tom Brown?” he was asked
'by Mr. Anderson.

if he recalled anything of
got his information con-
] the Hamm

~ar )

1 plied.
" Q. What
1933?
i A. I found out later in the day

happened June 18,

“No, 1 did not,” Mr. Mackay re- ;

Y NEWS

-

T aid.
How Jong had you known it?
The evening before.

qu Brown rten you?
No.

On cross-examation by Mr. Con-
nolly, Mr. Mackay said he spoke
to Dr. Nippert about the bottle in-
cident, but did not recall whether
it was before or after the informa-

|
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'tion was published. He refused to
reveal who gave him the informa-
ition on the incident.

| fdentiBes Tsswes.

Mr. Mackay was excused and Mr.
Strong took the stand. Mr. Btrong
identified issues of Th: Daily News
which stated that Brown and
Charles Tierney were placed on 8
kidnap squad Jan. 10, 1934.

{ Mr. Strong then identified a story
published in The Dajly News on
Jan. 21 as one written by Mr, Tier-
{ney. Mr. Anderson offered the state-
Iment “to show that at least Mr.
Tierney was not adverse to pub-

Mr. Connolly objected.

Mr. Strong, in answer to Mr. An-
:derson’s question, sald that Mr.
Tierney never complained about this
. publication.

The board ruled that the paper

ithat Mr. Dunn (W. W, Dunn, Hamm

Mr. O’ Connell, however, was

'sales manager) was in Duluth. I

taken
from the courtroom by detectives, |t0ld Pat Keefe, one of our corre-

Third Outburst.

A third row threatened when John '
L. Connolly, city attorney, apparently
misunderstood Mr. Brown's remarks
to Walter"Ryan and other members
of the statutory board of appeals to
the effect “Are you going to let that
kind of stuff go on in the court-
room.

It took several level-headed “dip-:
lomats” to quiet this 'latest out-'
purst. 1

Today's testimony resulted in the'
defense scoring an impociant poir*!
when L. L. Anderson, Mr. Brown's;
iltu'.vrney, was granted & motigp-by
;the board to strike out Gladys Saw-
|yer's testimony relating to s threat
i‘he is alleged to have received if she

dents, that Dunn was in Du-
luth,

‘“extra” copy of The Dalily News
of Jan. 22, 1834, dealing with the
bottle thrown through Dr. Nippert's
(the late H. T. Nippert) window.
Did you know about that before the
extra was published? S
A. 1 knew about it about 4 or,
4:30 that afternoon. I told George'
McConville, our northwest manager,’
about it. - }
Q. Did Tom Brown tell you?
- A, No. sir. - T

Mute On Sewree, - ..

Mr. Anderson then questioned
Mackay concerning the Bremer kid-
naping.

publication in The News of the
story that the Bremer car was found
with blood in it

case? .

- v e

Q. Did you know)prior to the

t such was mr:,

containing the Tierney article ocould
be received in evidence, “only to

porting to get information.”

Q. T call your attention to an |Me¥siers’ Pictures,

In continuing his examination,
Mr. Anderson asked:

Q. Looking at a copy of The
Dajly News for Feb. 8, 1934 (the
day Mr. Bremer was returned)—

lishing details of the kidnaping.”|

show that The Daily News was pur-

.{are there some pictures in that
.|paper?

Ai  Yes.
Q. Whose are they?

A. Alvin Karpis and Fred Barker,

Q. Was there a story relative to
these men?

A. There is —

Q. And was there a story con-
nected with the Bremer kidnaping?

A. Yes.

Mr. Anderson offered this evidence
,|to show ~that if “tieere is any merit
‘|in the charges against Brown, the
‘leity itsel! was guilty of laxness in

i
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As To Inthnidations.

. Then, switching his questioning
Mr. Connolly asked:

Q. When_did jhese intimidation
| take place?

That you mentioned yesterdsy

~FHE ST. PAUL & Toat sou mentionet
A.

Tuesday alternoon.

not proceeding sgainst him at that, o 15 this courtroom?
time. A. Partly.
Admitted As Evidence. Q. And in the han?
A. Yes.
The board ruled that it would notl o w,g it anyone connected wit)

consider the question of whether the my .omce?

city neglected to act at the proper| »  Not directly.

time, but admitted the paper as evi- Q. Anyone connected with th

dence. city?

Mr. Anderson turned tothe Hantxlx‘n A. Not now.

case and asked Mr. 8trong about the

Saturday following the abduction. Milk Bottle Again, ,

Q. Do you remember any extra At this point Mr. Connolly qui

being issued on that Saturday (June; his line of questioning without go-

17, 1933) in which there were pic- mx‘!nto the intimidation report anc

tures of Brown and Tierney. :iskethr.h Strong abput a conversa

'tion he had with Howard Kahr
t was our noorg

ed?h oIn believe tha N editor, The Dally News: Frank De
oy not avail nniy, vice presidenty First Nations

A copy of the paper Was no: bank, and Richard Lilly, president.

able, but Mr. Strong said the paped . ovad-

announced Mr. Tierney and Brow

were handling the investigation an Q. You talked to Mr. Delane

they were to make a trip in & truc prior to Brown's discharge and tol

He said Brown calld him tha}Pim you got ihe milk bottle ator,

morning and told him such publica f’:m II‘“;“O @e:kmm? .

tion was not helping the city an . on't know if it was prio

asked him to co-operste with tnf !® the discharge, but I told hin

police. .

Mr. Anderson questions: :
Mr. Strong was then asked by Q. Where didqyou tell Mr. De
Anderson:

"'laney about this?

«Have you been approached © A, In the office of Mr. Lilly.
anyone to sway your testimony?” Q. Who was present?

Mr. Connolly’s objection to th A. Mr. Lilly, Howard Kahn of
question was sustained. Mr. A1 The News and myself.
derson then requested to have Mr Mr. Btrong testified that Mr
Sawyer's testimony (regardin Kahn said he called him to the of-

. -

|threats at Omaha) be strickens _12se 3o discuss the Brown case. “Mr,

was ordered stricken. Mr. Connoll Lilly or Mr. Delaney sald they heard
said that he would move Jater to Te I had got the miik bottle story fromr
instate the testimony. Brown,” he said. “I toid them i
Mr. Btrong identified s copy « ¥as not Brown, and that I had ob-
The Daily News which carried tained permission from the man whe
story under the name of Edr gave me the information to reveal
Murray. He said the story was ol it, if it was necessary. I told them
tained by Louis H. Gollop, & it was Leon Gleckman.
portewemIhg Daily News stafl. Mr. Connolly prevented any fur-

On cross-examilnatior by M ther questioning on other discussions
Connolly, Mr. Btrong told of lof this group. B
taining information on the Nippe Mr. Anderson then continued

note from Leon Gleckman. &:&m‘mﬂ:ﬂ“ the matter of the:

Q. Was the individual who spoke

- " - -



501 FHealey Building,
atlenta, Geor:-ia,
Septerber 30, 1936,

Spbcial Agent in Charge,
Clevelend, Ohio. =

RE: BREKID.
Dear Sir:

Feference is made to your circular letter dated Septemder 19,
1936, requestins investi-ation for the purpose of locating 1935”Ford
DeLuxe Coupe, motor F16-]615253.

You were furnished with a copy of my letter to the Georgia
Yotor Vehicle License Bureau dated September 25, 1936, whersin I rejuest-
ed that a stop notice be placed with that Bureau on this sutomobile, In
view of the second pararraph of your letter whercin you surreat that in-
vesti-ition in this insiance be very thoroush, you &are now advised that
I }uve rucelved a8 letter under date of Septerber 29, 1930, fron the 3State
nevenue Coumissiorn, lotor Ve icle Divisior, Siate of Geor:iz, indicatin-
thet the Yotor Vehicle Division hes no record of the car in question and
further specifically stating that & stop card has been placed in the files
of the Georgia Xotor Vehicle Bureau for Ford Coupe, motor f16-1615253,

In the event results of value are obtainsd through this stop
notice, you will be immediately advised,

Very truly yours,

E. E. COMROY,
Special Agent in Charge.

L ey e
co-Bureau ' & . ‘7“_£§xflﬁé *',;Z iﬂ{gf/ f
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Sincinnatt By L T vGsTicanon
e Jo CO:melley, Cticago. . "y

8t. Paul

! ¢oTy it AR ;:ﬁ



‘ - T e

/‘«' R A

1447 ~tanderd Buildine U B
Cleveleni, Chic '

RIAOCRIBT
L
»

| —— . .o ——

. PRy e
S TTETTY | 1{:2’ ] .
- B . . r
. September SO I¥SE—— - .

b oCTY W Wi b

iLpectial Agent im Charge, . e

Bu’falo, Kew York, ‘ e e
. PSR

Deer Sir: : . hEs BUXID U

In oonnection with herdboring investigr-tion being prerently
purzued at Toledo, Ohio, one :wm%vascaz, elies Rosccli, appears
as e potentiel sudjest, *

- Y

Intamtion lndic-toi th- t' he served tiwe 2t m time u‘

. the past in the penal fmstitution at Elmirs, Kew York, an' it is

therefore requested that you immedietely eonduct investigation thoroi
in order to establish any record of him and to secure e photomph.
Re is deseribed as follows:

Joe ‘)40.000. alln-jg;c_;_gg_o_li

Name -

Are - 45 to 47 yesrs

Reight - 88~ — - T

Teight - 180-190 pounds

Complexion - Dark end sallow

Haly - . Blaek end wavy . ’

Eyes e} _ Dark, squinted, end beeldy
Creracteristics .- - Sears dark eondervative clctting,

susp brim het over eyes, end
eonatently clews on a ¢igar;
hecvily drooped dnonldorl;
pronlnont stomesch, - -

The .bovo uocripuon has boon secared tron various persons
interviewed et Toledo, Chio, and 1t mzy be that the descrijption is :
materielly different from that oa the file at the pensl iastitution at
:lnln. 71 York, if in fact this 1nd1ﬂdu1 was oonﬂnod thsre,

!
Plono let us have the results of your hvutigauon at
the esrlisst date possidle,

Yery truly yours,

T /-I8 Je Fo Vaer =1 U

bR 3¥§:?§£:;1 cpeciel ‘gent in Charze

Chie=-o



Post Office Box £6012
Chicago, Illinols

Septesber 0,195
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8pecial Agent in Charge
Cleveland, Obio

Dear Birs Ret BR!IID_::

Reference u sade to Burean letter of Goptenber u,

z6, roquelt!.ng photograph of John r. 'Shnrkez:-
I'BAn,
In view of the fact that the negative and all ocopies
of this photograpt were forwurded to your Office with
my letter of Septcaber 2%, 193¢, it is requested that
:cogyofthepbotognphofcomnhefmrdedto

tiie Bureasu,
VYeary truly yours,
DML3s LYK D. M, LADD
Specinl Agent in Chargse
co - Burun/
8t. Panl
Cincinnati

nscomomr |7 ,74 {TLZL’
& Lahtilba e
K
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1448 Standard Huilding
Cleveland, (hio

Sertember 30, 1%3€

P

Speclal A\glnt' in Chu'co.

- Oklahore City, Cklehooa 1 ¥
. re: BRFKID . . :
{h Dear 8ir:
' (’ Confimins the long distence telephone eonversstion
/2 © red rith Special .gent Ein;man of ybur office by Special .gent

. J. Wynr of this office on Septecber 28, 1935, please de ad-
vised that it ia necessary that investigution be eonducted in
your distriet for the purpose of ehowing previous assoclation

of J’ohn}qroek and fe: %kcr -lth ParrrOOaz:pbell and s1vifCiarpie.

’

uqnut for this innstlgation wss made pmuunt to
instructiors of Inmspector Z. J. Connelley, and 1nforzation with
reference to the previous essociation of the individusls men-
ticrned 18 derired ir connection vith the herdorir- investigntion
onducted et Toledo, Chio, in which e rumrary report ie tveing
1Te-ently rrepared. Therefore, ycur investizztfomn should te ex-
-e¢iteéd and the resultes furnisheld ‘o this office at an early date.

. previous sssociation existing detween Harry Camp-
tell snd Sam Coker is of particular importsnce, in vier of Sam
Coker's aoptentions that te r.ever kmex Harry Campbell rrior to
rneetin- him in Toledo, Chio, ¢nd that, as & matter of fact, he
Lnew him there as Bod ¥Miller sn? mot as Harry Campbell,

Yery truly yours,

J. P. MAC FARLAND

, N Special Agent in Charge
ee: rean ! 4 : : 1' o ;
8t, Panl ' N ‘ g ot
Cincinnatg &Leo,, ,mp h

Criones Nt 7-57672577

INDEX ED

GCT3 1538
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Federal Bureau of Inrestigation ‘P%« cr
H. S. Brpartment of Justice e G- \\ '

607 UeSe Court House

Foley Square
New York, Fe Yo
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October 1, 19%e"
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Director, . SRR T SN

Federal Buresu of Investigation, Tt -
Viashington, De Co v ot oo

“RE: BREKID o T Ty

Dear Sir:-

[

In connection with the development of further ine
fornation and evidence possible as to harboring charges at Toledo,
Ohio, the agents engaged in the active investigation there are ob=-
teining additional information which will be of value in the prosec~
ution, perticularly of the harboring charges as to the year of 193L,
end are also obtaining edditional evidence which will be of assistance
in the poscible prosecution as to harboring chayges in 1935 and 1936,
the latter cituation involving particularly thel{licGraw family with L
whor Cempbell lived at the time he married his wife, Gertrude{Billeters N

-

-/_Js'. .

L)WY - F 20
[ 8

=

f.

In connection with the situation at Toledo, Ohio,
it is believed that all possitle information has been obtained which
will be of walue to us in the harboring cases, or to show a general
kmovledze of police corruption through the tap on the telephone of
hhxine%elmont, and we are therefore discontinuing the tap on
Laxine Belmont om October L, 1936.

o In this connection, Agent Harzenstein, who has
been encaged in covering this tap, will have to leave Toledo, Ohio,
in order to proceed to Dallas, Texas, to appear as a witness in
some case previously handled by him, and after he has appeared in
Texas as a witness, he will return to his headquarters, New York Citye.
Ee will be no longer needed on this perticular assignmente In this
connection also, Agent Guerin will also be released from special
assignment in connection with this case, and he will return to his
official headquarters the first of the coming weeke

RLCURLED CuPY FILED IN

In ocnnection with the harboring charges at
Cleveland, Ohio, we are arranging for Agent De Pe Sullivan to

XECUEDED f‘-— \‘3’76 — /< ? 72
INDMEED . 0

RERRT




Director October 1, 1936,

iew further Tiynons Fdurdette at Milan, Mich., perticularly as to
i;:e:;;uation eonceyx:ing er arrest in September 193, at Cleveland,
Ohio, together with Gladys)#awyer and Paula]lHarmon, together with
any information she may have which w1l show the timate relation=
‘ship of Arthur}febebrand and Jame ] Patton at the d Clube The
belance of the \investigation,as to the harboring possibilities at .
Cleveland, is being pursued by Special Agent S. K. McEee, mnd just
as soon as it is possible for to get away from tha Grand Jury
presentation of the Paul H. AeYiendel kidneping at Newark, Ne Jo,
it is plenned that I will go to Cleveland and Toledo, Ohio, in order
to draw these investigations to an early conclusion, and at this
time I expect to interview a number of the principal possible subjects
myself, with the idea in mind of establishing definitely just what
we can show in the way of a possible prosecution, end to eliminate
the necessity of the additional agents in that district, if possiblee.

Special Agent Se Ko McKee advises me that in
comnection with the arrest of ArdelefSuinn, for violation of the
vhite Slave Traffic Act, through the Us S« Attormey, they have
arranged for the service of subpoenas upon all of the prostitutes
teken from her house, who will be used as witnesses, inasmuch as
Ardele {uimm has approached two of these girls already, making
inquiry as to what they had seid when questioned, and indicating to
then that they should not have seid anythinge This, however, has
not hed ary effect on these girls insofar as they will be used as
poseible witnesses, and Agent licLee is following closely the situation
of Ardele Cuimn end her supposed attorneys making effort to contact
the girls that we have interviewed, as well as the three who are
presently held as material witnessese Agent licFee has been advised to
collaborate with the Cleveland Office to a definite purpose of preventing
any corruption of our witnesses in this case, end also in the possib-
i1ity of obtaining sufficient evidence to show an obstruction of
Justice on the part of these individuals, and others, should they
meke further efforts along the lines indicatede The situation as
to the White Slave Traffic Act violation will be presented in a
separate report from the Brekid file, and we will alsoc arrange to
submit in a separate communication information as to the alleged
police corruption, supplementing a previous personal and confidential
letter as to police corruption in the city of Cleveland, Ohioe.



Director October 1, 1936,

The summary report being prepared as to the
harboring charges at Toledo, Ohio has been delayed due to the
stenographic congestion in the Cleveland Office, but they have
‘been requested to expedite the writing of this, as this will de
essential to the work necessary to bring to a conclusion the
harboring possibilitiess

As noted above, I will plan to get into Cleveland
end Toledo, Ohio, at an early date, consistent with the require-
merts of the Wendel matter, and try to bring the situation there
to some definite conclusion, or definitely confine same along cer=-
tein channels which will show what is possible and what can be
proveds I will, of course, in this same comnection, keep in touch

with the situation at Detroit, lidche., concerning the missing baby,
Earry Browee

Very truly yours,

/
/, . oot ,
i ._k,(;”\/u\f,u_/k.&\&v'\\

Ee. Jeo CONI:ELI.EY,
Inspectors ~~

cc - Cincinnati
cc - Chicago

cc = Cleveland

/
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JOHN EDGAR HOOVER = R {

EAT:CDV Federal Burean of Intvestigation
- 3 8. Brpartment of Justice
FBlashington, B. €.

' September 23, 1936.
Time - 1:50 P.id.

| /l : MEHOR AN'UM_FOR THE DIRECTOR
\

anc Toledo.

As to the Toledo eituation, Mr. Connelley said that a summary report ;
on the 1934 harboring charges there is being written up &t this time, in
7 which there are going to be ebout ten defendants; that copies of reports
submitted in connection with this metter aremot, of course, being submitted
to the United States Attorney, and will not be furnished to him until your
personel O. K. is received. On the 1935 harboring charges sgainst the ¢
Sheriff, Mr. Connelley seid they are having difficulty showing that he
actually knew who Camprell was; that they are working on this situation
all of the time, but all they can esteblish at this time is the fact that
the Sheriff knew Cempbell was a "hot shot" gangster.

. —-——— -

I inquired of ir. Connelley if the telephone taps end other work
which is being performed there hold eny poseibilities of developing any ... . «
further informetion on the harboring cases in general; that you had pointeq |,

: out it woulc appesr we have all we can get on these cases, and we are more'.

- ™ _ or less teking a shot in the dark now on getting something else, and using’ ~ =
a lot of manporer possibly which will not be productive of anything but a -3~
lot of general information. Mr. Connelley said that there ere three or four™ \
men working at this time on telephone taps in Toledo, and the probsbilitieg - ! -
are that any information they get will merely be supplezentel to what we *
T‘* alreedy know, and such information cannot be used on the harboring cases af‘ﬂ\~ N

L\“ 3

-~

this time. No

™~ " -best shots on herbbring cases er@Beiberbrand and Patton, and in connection
; with them, Mr. Connelley said that if he can't get something more definite
. out of some ofthe girls definitely establishing that these two know who
“~  the subjects were, it 1s going to be very difficyli _ito peke & case 8g —

y them. RECORDED % INDEXED !_7'_5'7/—' \Q l’]"‘ |

S In Clevelend, they are operating & telephone tap on Ardell Quspm,; 7).
}‘“ who is a medam in & house of prostitution. Mr. Connelley sﬁé by the
end of this week, they will probably be in a positicn Sb! pfe
cherges of violating the White Slave Traffic Act; that she is probably

~ As to the situation in Clevelend, Mr. znnel¢ey said that their

) T Iﬂ. i K ' & tx
gzl ¢ pe et !LT 3193
{ { ! "5/3/:' 7 ,J,'/j - $* o




Meno for Director -2- 9/23/36

one of the biggest operetors of houses of prostitution in the United States
at this time, and it is the opinion of lir. Connelley that her operstions
are even larger than those of Mae Scheible. After this case is made, and
this woman is picked up, the telephone tap on her can be discontinued.
Vhen this tep is discontinued, it will leave only one in Cleveland, that
being on the business telephone of Heiberbrand.

Mr. Connelley said that he feels they will be ebout wound up
in both of these places by the lest of next week.

Respectfully,/

E. A. T L



1448 Standaré 3uilding
vlevelani, Chiz

S~ecial )gent in C'harze
Cincinnati, Chio . : - RS R

 e: BRuID .
Lear Sir:

Recent inveztigation at Toledo, Ohic, bas resulted
in the {nformation that Jerryfraesiker, who oriinarily uses
the nare of J’em'{:ordan. is rresently residing at 513 East
Kich Street, Columtus, Ohio.

y ' feferencc is made to the report of Speclal .cect
' R. C. Suren, Clevcitnd, Ohio, duted iuguet 15, 1936, rarti-

b < culurly to pmge trelve therec?, wherein Lourie sarley, former
e ’ \}9 conlat the”uusino Clud, mentioned thet in the swrmer of 1934
et Q )\ thetf/ Jerry, & ¢ 51 onterutner st the cuim cm:. was 1ntah»—
—_—— gte? ~1t% Ji-={c™ ilsorm.
e It 18 reruested to-.t Jerry Joréarn de interviexed at
- tale time fur fveformation ccnenrnin- trte activitier cf Jirvie
fr — %1leon enl other nember: of theXsarker-rarris ganz durinz the
L. - ~ - / tine they were frecuentins the Casino Club inm foint Flace, near
p / Toledo, Chio, durins the summer of 1934,
KW \
1 T ' In thre cue-uorirv of Jerry "ordu ¢ & mueteu :
¢ thet = statemeat be taken frox her soncerning her essociation '

with Jimmie 'ilsor snd Othor rembers of the Barker-Larpis gang
et the Casino Cludb €arin; the rumer of 1924; that it be escer-
7 tained xhether she eceonranied Jimmie kilson or other members
of the rerg t0 any other rluoes of amusenent at Toledo, Chio.
the should be specifically que:tioned conceraing the frecuency
of visits of this repc %0 the “asino Clud and the speniing by
them of largs -:nonnu of -money 8lwost nichtly sné their raying
of larce tirs to $he enterteicers at the Cesino Clud ani such
sctiozr cf members of tha Jany shieh rould tend to arouse sus~

3 picion in an ordinry srsoz. -
~ “"~ ? - BEOORD"V : - - *' () —_ l

- - ”i’f7’i vk a:il~.§3--—-*';“:* !
SRR - ‘ O I ' m)FXED ol [T VAR TR V) bee ‘;LS‘

~~ oA, A -
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it §s, llkcwiﬁe, importent to ascertain thc freguerey
cf vieits rade by . oc™.0820e end Ferold "higz™’ Cousins to the
v2gino CluY durin- the time the gan; was there,

Jerry Jordan should, likewise, be questioned as %o
any pereons she may have mede with Jirmie Tilson or othere
of the gang to the 42nd Street Cafe, which was then oyerated
by Joc Eoesooe, E ;o 14g.; [

1t has been reported that the Cosino Clud customarily
stayed onren at times until the sarly hours of the morning
asd that the Boodlum Scuad of the Toledo Folice Department fre-
quently visited the Casino Clud Suring the time the Darker- °
farpis pang was freguentirs that rplace, .
It {s, likewiso, sucpesteld that the Jordan wonan be
‘équeatxoned concerning the Bocicl visits wade by Captain George
" Timiney srd Ugteotive Lr%*iangcndorf. th of the Yoledo
olice Le-nrtnent, and by Luclian "iuly'¥ Fleming, at that time
a Btete .rohibition Crficer, to tie Casino Club during the
time in question. 7The amsociation of these throe men with
sny rexbers of the Barker-Farpis gang, likewise, should de @
matter of inocuiry, 1n this conneetion rartioular reference
is mede to the £inel rtatement of Mari@ 2 .rley apreerins 4n
tie 6tovc-rintioned renort of Speeial .~ent ®, C. Suran,

1t is suggested thet pertinent serials of walue to the
interviewing azent be formarded to Columdus, Ohio, for his
informztion end that the results of this interviex be made
svailetle ¢o the Clevelend Burecu office &t the earliest

opportunity. '
| i " Yery truly yours,
3. F. ¥AC PARLAND
Special sgent in Charge
PS:h
co: “buresu ‘
Chicago . o ‘ :
. . ._’_-____,_W"'

e
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FEDERAL BiUREAU OF TNVESTIGATION §
e U. S. DEPARTMENT OF JUSTICE 15%
gboratory Report
Case: Septexber 30, 1536, Number :
B KID 7-576~-1286 \
Specimens: | \

BD. one)éuonymug postul card postmarked, *10, Chicago, Illinoias,
&ptm‘rm. 1’36. ‘ P. u‘“.

Examination requested by:

Chio
Date received: e

‘ $-21-36
Examination reguested:
Docunent - Fingerprint
Result of examination: Examination by:

¥ollowing a comperi»on ol the questioned handwriting on the 20
pcstal card, designuteld as specimen 75 above, no identification was ef:

with the writing of the instunt case. ,

No identification was effected Ly a comparison of the quest
writing with the spocinens on file in the Buresu's anonymous letter Ii%.

The postal eard was treated for latent fingerprints dut none)f
value was developed.

A photographic oopy of the instant anonymous postal card ia bdei
forwarded Lherewith.

THE ORIGINAL XVINEXNCE WHICH WAS SUBOTTED IS5 BEING RETAIND 1N
THE LABORATORY FOR USE IN ANY SUBGE.UENT KXAMLIATIONS WHICH MAY EE DECIn
SHOULD YOUR OFFICE DESIRE THIS ORIGINAL EVIDENCE FOR USF IN ANY SUBST «,1-"7;
PROCEEDINGS WHICH MAY DEVELOP THE BUREAU SHOULD BR NOTIFIXD IN AMPLE TI.-

T0 PERAIT TRANSHITTAL. . S
~ (-2 - 2976

1-Bureau wT.CORDET

1-Chicago &

l-Cinoinnati e TV

l-Cleveland T

1-31'. 0 Pau.l - <

1-2- Jo comlm‘cmc N .y "~

l-Laboratory OGL: 'r o 1 5 3‘6 Q ./D : '

e~ .,
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Septeber 30, 1936,

12976 | |

“SOCRIED  gap76 ~Eoed

Special Agent in Charge, " ;
Chicego, Illinois. . ’_

Re: BRRXID.

Dear Bir:

There is transmitted herewith the laboratofy report
covering the examination of specimens submitted by your office
in connection with the above entitled matter and received in

the Bureau Soptesber £1, 1936.

Very truly yours,

John Edgar Hoover,

Director.
Enclosure:
£1023093. ;
o-Otheimnaty -°
Clevalmnd W
8t. paul i}
Tf.’ 3, Connslley-¢hicago 7
g N (3 NN
N IIURT LI SN s

\ Tea .' i
\L. ~..\.\j \;\SJ..:.‘.‘lf et e
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1 -
THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO rieno. T=30
REPORT MADE AT | DATE WHEN MADE | PERIOD FOR REPORT MADK BY ]
; ; WHICH MADE
St.Paul, Minnesota |  9-30-36 | 9=23-36 E. H WILLIALS
TM.E 0 e e - ) CHARACTER OF CASK - - :
ALVIX KARPIS with diuot; T SR KIDIAPING; HARBORING OF FUGITIYEE;
DR, JOSEPH PLMORAN, with eliaseg - JUGITIVE, OBSTRUCTIOK OF JUSTICE;
1,0, 1£32; ET AL, EDWARD GEORGE-BRZ/ER ~Viectim. nnom FIRRARMS ACT,
- B - : o :
SYNOPSIS OF FACTS: Minnesota Motor Vehicle Bureau, St,Pauly’ e
Minnesota, advises no trace of 1935 Ford s

Deluxs Coups, Motor No, 18-161525S, .
"Stop” notice placed,

P. N

REFSRENCE: Letter from Cleveland mx-ean ornco, )
' 9=19-36, ‘ h R

N
e . 4 . -

The St.Paul Office is in receipt of a letter fram the Minnesota
Motor Vehicle Burescu at St,Pesul on September 22, 1936 which advises that
there is no record of a 1935 Ford Deluxe Coupe, Motor No, 18-1615253,
having besn registered in thks State.

A "Stop" motice has been placed with the Motor Vehicle Burean,

t

PENDING
APPR D— T _
FORWARDED, k; /&’ !, 9 LO) T Cranax —— __ chTURHIMTnBi.Aas
' | | 57 6-1/[2:77|0CT8 a3
COPIES OF THIS REFPORT
S - Buresu o e NCTs 3 38
S etnaty @PTWS DESTROYED i1t x
2 - Clovelend 384 MAR 241868 y .
2 = Chiocago . 4
2 - St.Paul EHN: ACT { ) ‘&Jw/ i

9.5 SOVERRNMINT PRINT!NG OFFICE 7-—3034



" 7. October 1, 1936, -

X. J. Connelley - i L ' S

Federal Bureau of Investigation ‘x‘ e R R N,

U. S. Department of Justice . o ' o
~ 1130 Bnquirer Building

I Cincinnati, Ohio
X
N . .
N BREKID, DISRDGARD LE:D MY LETTER SKE-T@/3%R THIRTY TO INTCRVIEY JERRY

R
f- )*gAgSIK“Q AS LOTATED KANSAS CITY VISSOURI

- ‘ MaCPARLAND -
\ DPS/EJB ‘ A

CC « Bureau .
- Chicago ' : e

-

: / ‘
=i .\’\RDFn 7,‘5’76 /2 7// —
rNDFXED PECCD L by oo — -
- - ’ - P, OCx 3 ‘:‘.35
| . (‘,,"‘f y



/ TCDZRAL EUREAU OF ILVESTIZATION
FORM NO. 1

THIS CASE ORIGINATED AT ~INCIIG ATI OHIO N.f.u.! No7_120 ol

lu-:t-ou‘r MADE lY:

REPORT MADE AT:

)§' BEA YORK cn'!

PERIOD FOR WHICH MADE:

9/21&22/56

DATE WHEN MADE:

10/1 Bb

——— LTI

H. C. IESL]I

e - Q e ity ., S cmuucrn o'cau \
ALVIN KARPIS, with aliases, ot u; Lo
EDAARD GEORGE_C’BRM VICTIN. - .. \mmurms..\ -

‘g - hE R

AL IS of FACTS: . _ S RO IR

7
Further search was made of the reoords of the
Real Detective Magazine, L)), Madison Avenue,
ﬁl "\ N.Y.C., for the names and aliases of subjeots
N N in the Bremer case without result. Mr. Method
requested that issues of the Real Detective 7. .,
: A  lagdzine for June and July, 193L, be returned
/ - to him aftet they have served their purpose.
¥ Stop motice at Motor Vehicle: Bureau for/ford “
’ «.. . coupe, motor #18-],2901l; withdrawn. Bureau of
Wotop Vehicles requested to place flash notioce
for/Ford DeLuxe ocoupe, motor 318-1615p@53.
Liquor license issued to iiartin DA Liss

1,8=50 west L6th Street; surrend?red 1/27/36

Y . - . ~

\
v b T

-P- - ot - . .
\ K , \ i

) Voo y e
) i ; Lettor Cleveland Office to all offices, dated P
e 9/12/36. Report of Special Agent H. C. Laslie, -
dated at New York City 9/1),/26. Letter New  ° .
York office to Clevela.nd office dated 9/18/36

- ) -

(‘? e,
‘

‘ The 'rriter -.gain contacted l(R. ARTBURXE‘I‘HOD.
Editor of theXREAL DETECTIVE MAGAZINE, LIl Nadison Avenue,
New York City, and a further check was made of the correct
namés end aliases of all subjects in instant oase with the;
view to determining whetBer Eny additional articles appeared
in nny other issues of this magazine other than those issues

DO NOT WRITE IN THESE SPACES

! RECORDED AND INDIEXED:

= - N V\ . .
g o4 APPROVED AND /‘/ L \,/ #
~ FORWARDED: SPECIAL AGENT
H

> tN CHARGE

77 = 124 TG

l-st . Paul

COPIES OF THIS REPORT FURM

1-E.J. Connelley (Chicago)

/ BUREAU OF INVESTIGATION

DYITEOYED

T cHECKED OFF:

1" ”w ‘

oy
W=

3- ureau * = flcm -
-0 i i :
i-C;xel:::zgtl “3 M2 24 'ﬂ DEPARTMENT OF JUSTICE

FilL.E

Y

2=..eV 10TK

USPA——F LK~ 20— 22— 208,000 SI01
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7=-120

that were previously furnished to this office by kR. METHOD,
and forwarded to the Cleveland Office.. . N .

y -

-

1.

After a search of the index file cards, MR. METHOD °
advised that there were no additional articles pertaining to
the BREVER subjects. MR. METHOD requested that issues of the
REAL DETECTIVE YAGAZINE for June and July, 1934, which were
forwarded to the Clevelend Office be returned to him after they
have served their purpose.

In accordance with the requests contained in reference
letters of September 12, and September 19, 1936, The Bureau of
Motor Vehicles at Hartford, Connecticut, was requested to with-
draw stop notice on 1933 Standard Ford coupe, model 4O, motor
#18-1,2901];, as this car has been located. The Bureau of Motor
Vehicles at Hartford, was also requested to check their records
to determine whether Ford DelLuxe coupe, motor #18-1615253, has
been registered, and to place a flash card, and in the event any
trace of this car is obtained, to advise the New York Eureau office.

At the Bureau of Motor Vehicles, 80 Centre Street,
Lew York City, Agent was informed that they do not maintain a
motor number file. Motor #18=-1615253, Ford DeLuxe Coupe, was
furnished to Mr. John Cruise of the Automobile Detective Bureau
who was located at the Bureau of Motor Vehicles, New York City,
and he advised that in the event any information is received
concerning this car, the New York office will be advised.

Ihquiry at the office of the New York State liquor
authorities, 80 Centre Street, concerning MARTIN D. LISS, 760
Grand Concourse, Bronx, New York, developed that LISS had liquor
license No. N.Y.R.C. 875, for premises at 1,8-50 West L5th Street,
New York City, which he surrendered on January 27, 1936, and
refund was granted. _ -

UNDEVELOPED LEADS T -
Y :
NE7 YORK OFFICE AT NEW YORK CITY ;

Will conduct investigation at 11;8-50 West li56th Strest,
New York City, for the purpose of obtaining any information
concerning NMARTIN D. LISS.

-2-
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' Barfuss Testifies
a certain occasion with Thomas E.|

vestigating. ’
Haroldf Klegen of the Daily News.
clrc‘ulation - department idZntIﬁec: :
various stories in that newspaper '™}
his ,Dnhjll, Ppo. Chie’f, to in-;
terview members of the Touhy mob.'
In previous testimony, Dahill had
denied this,

, ® [| T'ne witness aiso lesuied srown
, told him tha i ‘
Bore No Ill Will |ssisissa ' oo
o 83ng or associates of Joe Saltig ot, C%’ k" -
Toward Brown, |
:
yaric spape M) ./ :
wending 1o wupport Brows et 1)) UM 7.
P>
-

Brown also testified at
hearing today in support of his
contention that he was as his
home with friends the night the
city chilges tle St. Paul detective

o Gus H) Barfuss, who as commis-

t . sioner of _pubhc safety discharged

; Detective Thomas AjBrown, denied

ilodaf on the witness‘stand that “un-

_ ifriendly feeling” between the two

! - {was precipitated when they cam-

paigned for the office of Ramsey
country sheriff in 1934.

Barfuss was called for cross-ex-

amination by the defense at the

'hearing in which Brown is appeal-

was troduced tcf{ kidnapers of
Harfm. _4 '

Dr. R. B. J/‘thogh. chiet cily
health officer and the first witness
today, identified records of his de-!
partment shov.ing that on June 14

tween you and Brown in the cam-'

ing from his discharge, based on
charges that he aided the kidnapers

William Hamm and Edward G..‘

remer.

The witness told of the primary;
"campaign for sheriff in which both'
he and Biown were defeated. When'

L. L. Anderson, Brown's attorney,'{ his d’?‘m”’ were quarantined.

asked, *“Wasn't considerable un-’
friendly feeling engendered be-%
i paign,” Barfuss replied,
think so.”

Barfuss added that he had no per-
. sonal feeling toward Brown, either
:during the campaign or thereafter.
| Barfuss said that ,to his knowledge.
there was mo “considerable feeling
in the police department between’

“I don’ !

copies of the discharge to news-
papers before Brown had been!
,served. The discharge states that
! the accusations were completely in-|
vestigated. Barfuss said he did not
personally investigate them. An-
derson listed the names of all the
witnesses for the city and Barfuss
said he did not confer with them
relative to the charges. '

Corroborating  witnesses  for:

O——— '* P

{Brown’s son, Jamesmee—es

=upporters of Brown and mysell.” ||Minneq
The witnes: denred he had given,'trict, testified to having covered the
|Hamm case as a reporter on the

and 15, 1933, two of Brown's daugh-
ters were quarantined for scarle:
fever in the Brown home at 759
East Marylana street.

Brown haj testified previously
that he fixed the dates for his recol-
lections that he was at home on the
days in question by the fact that

Egi}{f Benson, a druggist, testified
be visited at the Brown home two
evenings while the daughters were
ill and named Detective Tom| M-
Mshon as another visitor. ~ , ~
This testimony tallied with that
given by Brovn and McMahon.
John
land streft, testified that in May,
1833, he made a trip to Brown's
summer home at Crane lake in
northern Minnesota with Brown and

Allen] Wagner, secretary of the
lis-St. Paul Sanitary dis-

Daily News and learned from a po-
lice officer other than Brown when

Scber, 752 Fast Mary-|

the Tansom was to be paid. -

INDEXED
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1o00 fvert, .rusu oli-.,
Joilscdelphiin, 11,

e ptesber 90, 19566 - - e
Jpecial ucent in Sherge, ‘~1 SN \
cinciznati, Lo, :
Re:; B KID
// Desr Sir: ' .
\ In sccordonce with requ~st cortnined

iu lctter from the Clevelund Ufffice dated Certember

18, 1836, ey I edvise you thet inquir, at the Puresus
of .otor Vehicles, Cormonw/ elth of ;ennsylv:unia, and
Stitc of Uelewure, failed to r=flect any inforaation
eoincerzincyrord Joupe, .'0tor ;18-1615283,

. " Appropriate stop notices bave been
rlec-d a-_inst *hin ecur. S '

Yery truly yours,

\ .
’ H

A5:43. hec. YETT4RLY, ‘

45 Special arent 4n Chroree,
./ ccipureau .
co:Chicugp L
ce:Cleveland
ec:St.ieul .
N ——
R 7, _ o
RECORDED 574 - | 3’\3 4
- & FEROPULE © in oy

e o .



1445 “tendsrd Bulldingc

s Clevelard, "hio
RECORD -
& 7 .
‘N71; "WP '7 5 é / ,/ !
T L. e n T ocmén };m. L e
o Ui O <305
oy ‘ 1 A .
-poctal ‘gent im Charge ; OCT 14 936 *\ U8 “f.,“,',-"'f.-'- Tr
Dellas, Texase ; B . T e
\5 » ) - - ~..‘.“ . . "‘f ) y B - . ! .
A Dear Sir: . AZ: BEKID - Ol S 1} .

In gonnection witkh a Bordoring investigation beins presently
ecrducted at Tcledo, Ohio, end in wkick e surmary report is being
raprrei, information he=g been devaloped definitely placing Milton
,3€ett, who 1s mentioned in eircular lettor from this offi-: to eall
‘ field offices, dated Arril 1%, 1526, in essociation with Zarry
~ v € agpdell et Tolcdo. Okhio, om nrlmu occeniona prior %o Eovember,
b *+ 1335, ! ; . ‘ c - v X
. / E
l'.uton Lett waes fnvolved oo-uwhst in thy){rrottavilh,
Chio, msil traino rodbbery om Lovender 7, 13535, §n which AlvinXKerpis
and Farry Campbell participsted, foaswmuch as Lett purchased the ...
ilyaoutk sedan whicl wes used by ¥ r;is, Catpbell =scd others in tHe
robderye. Imiediatecly precedin:; the robbery of thie m=i) trein “iltor
lett proceeded to Coffoeyville, Okl:zhome, inmsauck =e Bis crizin=1
record reflects an arrsst on Movexbder 6, 1935,. Frortly after Lett's -
a'rival in the vicinity of Coffeyville, Oklahoma, he wps interviewed
by former Special Agent Paul Hansen, who sudaitted w ;'nport eovering
.« .- the interview dsted Novexber 25, 1935, the period of the report in-
diceting that fnvectipgation wes ooniucted beitween Wovoxber 6th and
.. ‘22, 1935, - The following is taken from the report subziited: -

-~ S *The writer proceeded to the Lett home and reguested
S ..+ .. Milton Lett to procesd in the writer's Buresu cer to @
TN W ,_/ ‘point {n the sountry where an isterview was ked with hia, .-
N R T Lett wes extrewly oareful end reserved about what ke seid
- - and first denfed that he ever had any oonnection with
«. . Barry Ceampbell, but later aduitted that he suspected that
“- . " he had seen Canpbell, althouzh he prodably &id mot kmow him
: ‘. By the nams of Farry GCampbell. He was told thet the writer
. 4 was im possessicn of informstion which indic=ted sonclusive-
-7 1y thet he bad done esertain thinrs for Campbsll; tiat he,’
therefore, wes well scguainted with him, but im order to
estedlish eonfidence and cooperation with this {nformnt,
no eoncentrated effirt wms =-3c to detarmine jfucst vheot




s ot e e g«

~

essocieticn lett has bad with Campbell, After a e¢-nverse-
tion of a ecuple of hours with Lett, he rtated that for

tre gonfidentisml]l money that the Buresu will pay for informe-
tion resulting in the apprehension of Campbell and Earpis,

he promised definftely to alvise the writer of any lnformatlon
he r‘colveo nnd will eid in thi- rtspoat.

-
[}

)

Pormer Speeiul Agent Fanson agaln intorviuwod latt, as
reflected in his report dated December 18, 1935, the period of the
investigation being indicated as November £5tk to Decemder 14, 1938,
The following is taken from the reports )

"lett would not edmit any sssociation with Campdell or
any of his associates, and s2id that he d1d not believe that
he would recognize Canpdell or Karpil 1f they were to eome
to him,” ‘ - - )
. ' 3 \ ' : R

The reports covering the interviews with Milton Lett Wy
former Speciel Agent raul Hansen 4o mot indicate that photographs
of Campbell end Xarpis were exhibited to Lett. If lett, in view
of his avsocirtion with Harry Campbell in Toledo, and other points
in Chio, f=nedirtely prior to the tine of being interviewed by
forrer “pecial Agent Hansen, was shown photogr-phs of theze two
subjccts at the tizs of interview and sontinued to deny kmowing -
ther, such action on his part would eppeer to fndicete knowledge
on bis part of the true identity of Campbell, and his donialo
denaging asainst him, ) : ~ :

It is understcod that furmer Special Agent Paul Eansen
is now exployed in some eapecity with the investigative unit of
tre %. Po A. 8t Dallas, Texas, and it is desired that your office
contect him irmediately upon receipt of this letter and interview
him, securing information as to whether or mot be exhidited photo-
graphes of Karpis and Campbsll to Lett on the occasions of his
fnterviews with Lett, and further that he de questioned specifically
as to whether or mot during any of the interviexs had with Lett,
the latter admitted knowing Harry Campdbell and having been in
association with Canpboll 1n the -tato or Oklahoua or- olnovhoro at

sny time,

It is desired that the Cleveland office be furnished
the results of your investigation at the earliest possidble date



incsmich £s indicoted hereindh:fore, & siziary report is mow bdbeins
prepared et Clevelend,

. .- Yox-ytnxlyym\p,__;-v“
Lr/erB Lo : 2
AR MAIL - - T
SFICIAL DELIVERY Je P, MaoPARLAND
o / . . GSpecial Agent in Charge

CC = Bureau

« Cincinnati

- Chieago

i
H
’
}
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Federal Bureau of gnﬁesﬁgaﬁnn
H. 8. Brpartment of Justice

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

October 2, 1936.

Director,
Federal Bureau of Investigetion,
Vashington, D. C.

! Dear Sir: RE: 3BREKID

As requested in letter from the Chicego office under
date of September 30, 1936, 1 em transmitting a photograph
of John FGorman, elies "Sharkey™ Gorman, same having been
taken at the Cleveland Bureau office with the Recomar camers,

This photograph is being transmitted in order that
the Bureau files may be camplete.

Very truly yours,

SKM/ETB { /uov@mla._.,(

_Enolosure—{3}— P. MacPARLAND

CC - Chicago Special Agent in Charge
« Cincinnati
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Speciel Agent in Charge,

-.. : . U < IR R ] 1, .
Yansas City, Missouri, ~ T R AR ELAE . P
o P i ' v L ~Ni T
Jear £ir: e RX: B.JXID e WD! P

Durlm; samer of 1934 g ‘nd Ted ng
pPlrce kmown as theplasino Clud located on Surmit Street in Potmt

Flace, a suburb of Toledo, Chio. This place was s rendezvous for

7z C; the folloain: me=ed members of the Barxsr-Kerpls geng, during the
—“samer of 1934: Alvinarpis, Barry“anpbell, 7red@s-rier, arthur

R. "300°F3-rcer, Volney .avis, RussellOiibson, ailltman J§ lU=xrison, .
Jezes J,O-.11son, Dr. Joceph pQoran, ¥111inn.eaver, Oliver ~L3Berg,

| ch"”‘es sX¥itacer-14, Myrt1eOtaton, Sdemmy, aynonsO8urdette, S

nd Lolores®elrney. During the timo tleae nembers of tl.e gang
rroque-ted the Casino Club tkey spparently tock posses.sion of the
. pleze and were there both in the dsytime and at night, ensaged
treoly ia 4rinking end spont momney lavishly, freely tipping ths
¥niters and empl-yees of tre clud, en? on ocesslons ttey h~d treir
~==le tvere, and esmorr Other thincs, on et ler~t one occssiom,
sore members of the gang ensrred in & &drunken branl, and on tre
vhole they were given toc 2 cerefree existence et the Casino Cludb

'“ where they were friendly with 3ert and Ted Angus, the operators
/pt the elub, as well as }'edelin nﬂ&“l. the wife of Bert Ansus,

“ells, the paramour of Ted Anzus, and Rens and ThelmjEolst,

the sisters of ¥adeline Angus. ’ . k
During “the sumer of 1934 Captain Gcor Timiney or ths

Toledo Folice Departrment, whose photograrh is enclosed berewith,
frequently cams to the Casino Cludb on soefal visits with kis girl
friend, ¥rs. Ed4ith "Toddy jMorks, and on olher occasions with
mesbers of the hooldlum squad, mamely Chru\gronn-m. Zobert \Fielding,
‘I‘atelski,&cmrthy and ArtlBrown and 7,\Mihalek. Art endorf,
a detective of the Toledo Folice Departzeant, is thought to bave
been s visitor et ths Casino Clud during the suymer of 1934, and
to have associnted there with a girl named\"Flo.,” At such tines .
es the hooilum squad visited the Cesino Clud they would oceasion=lly
stand st the ber apd drink with werious members of the Barker-!-rpis
gsng, who were present ttere, and om other ocomsions Captainm George
Timiney, who, fncidentally, is a potential sudject i{m the harboring
eess, 4renk with the women of the ‘aruz frmily and wes excoedintly “a



friendly wit: Bert and Ted Ansus, the proprietors of the plece,
Durins thie period of ti=e the C ,sino Cludb hd the follow-

Jack}Solmidt ACum Cyn), & waitef] Arthur J.,|Pfund, a wmiter;

4ng k{:umn npibgynu OharlesDecker, (Th ﬁftp_ze_r).' a bartender;

Jack

L2

.

Dutchmen), a porter. e
. 2 o ‘ « o ! T '?: ‘ N
who were frequent visitors at the Casino Cludb and who were thought
to have known the true identity of memders of the Barker-Xerpis

gang in the sumer of ;934 -t.tho Casino Clud are as follows: o

Iuci=n C, "Ludy™Fleming, who, Guring that time, was a
state prohibition officer, and wes reported to bave bsen in sonstant
attendance at the Caaino Clud 4n more or. less a drunken eondition;

‘ Barold "Rig ousins, the proprietor of ¢ « & X, Craoke
chop in downtown Toledo, a bookie estadlishment, Cousins is elw
leged to have accepted larce race horse bets from mcmbors of the.
Borker-Karpi{s geng over the telephone and to hcve associated with
them at the Casino Clud im & friendly fashion, indicating that_be
knew their {dentity;

Io.%ioscoe, the owner of a fevorite spot in Toledo known
es the 42nd Street Cefe, end mnleo interevsted in a gambling house in
Toledo known as thq Jovial Clud, who sppears to be somewhat of @
power in underworld eircles in Toledo, and who is elsoc a potentiel
subject in conneotion with the hardboring investigntion being conduo-
ted at Toledo, but against whom little fnformation hns been devsloped
to date, § thought to heve besn in association with members of the
Barker-Kerpis gang at the Casino Cludb in the sumaer of 1934, and
althouch previous fnvectigation has estadlished his presence at that
place, we are lacking definite evidence of his intimate esscociation

with members of the gang at that place¢ P

James J. Wilson, while at the Casimo Olud, was considered
quite a ledies’ men and apparently pleyed many different women
around town, and associsted with them at the Casino Clud, One of
his flames was Ibrri\“asaikcr, known as Jerrj\Jordes, an enterteiner
who mow resides st 619 West 1Sth Strect, Kensas City, Missouri, The
;::rzh:t he sudbsequently droke with her, as reflected in the state-
ment of Marie Agnes\Barley, contained in the report of Special Agent
“. Ce Curan, dsted at Cleveland, Ohio, Ausust 15, 193G, & eopy of
which ie enclosed herevitlr for the Kanens Citv office, with the re-
quest thet this repcrt be returned to the Cleveland office upon
completion of the {nvestirztion in the Kansec City district.

oes that Jemes J. Wilson had quite an affair with this ginrl,

utha, @ Bertendor; Coltn (Coolie)iionros, a bartender; . ..
 RiesardYVogt (Thel WpozTos, & Partenderi -

~r
3

~9011 kpown fooplo of questionadle r;pdté at.?ol‘ho; Ohic, /4



In view Of the fect that & summary report is mow being
prepared with reference to the Toledo herboring situation at the
preseat time by tie Clevelend office, you should errance to inter-
view Jerry Massiker, known as Jerry Jordan, at the sddress {ndica-
ted adove, immediately upon receipt of this letter and exhidit ¢o
her the photographs of all of the named memders of the Barker-Karpis
cang mentioned hereinbefore in this letter, and provided you do mnot
havs the most recent photographs you should arrsnge to secure them
fron the Chicago Bureau office, Jerry Massiker should be interviewed
in detail with reference to the oonduct of the gang while at the .
Casino Clud, the intimacy existing between them, the Angus fa=mily
and other persons who frequented the elud, mentioned in this letter,
This interviex should be for the purpose of establishing, from the
standpoint of evidence, knowledge on the part of persons mentioned
in this letter of the true identity of the Barker-Karpis gang, as
reflected by their eonduct, associestion, and conversations with
members of the Barker-Yarpis geng at the Casino Club, <She ghounld
be interrocated in reczrd to the ifdentity of "Flo", the girl friend
of Deteoctive Art langendorf, Ske should also be questioned as %o
the fdentity of end the address of the girl entsrtainer who was
her partner at the time she was engoged at the Casino Olud in the
sumner of 1934, In the event information of value $s secured from
Jerry Mrssiker it should be put in the form of & signed st:tement,

A8 indicsted hereinbafore, s summary report is dbeing
prepared by the Cleveland office, in view of whickh fact you are
requested to give this lead imrediate eand vigorous attention,
furnishing the Cleveland office with results of your investigation
forthﬂth. ) - ; ' .

\
1
N -

Yery truly yours,

BTA/ETB .

Enclosures (2) 4 3. P. MaceT\RLAYD

CC = Buresu v, Special Agent in Charge
e Cincinnati ' : -

« Chiecago

~



| lpoohl Agent in Ch-.rp

775 Starks Building 7
Louisville,Kentusky

October 2
1936

Ciminmti. Ohie

- - g " - B | ) .
b . . . Py - e
he ERIPI R S T
1 - . o S

~oud
s BER e Y :
D GEP ) W Gk G AN U . -
N
. R LR R . - ) - .
Dear 8ir: A o I : , -7 R
. — . & R L e A

v ~

Reference is made to eiroular letter,
addressed to all Field Offices, éa Septenber
26th, 1936, which advises that 1855 Ford V-8 Coups,
Motor §#18-1615263, had been located in the possesion
of Cal B Wood at Younzstown, Ohio, and secordingly,
Btop Notives azainst {nstant sutomobile should be . ‘_
oanceled.

At the tims thisg letter was received, -
such Stop Notioces had mot, as yet, been placed by
this Office, and in view of this information, will
not be set out.

A Purther review ef this file indicates
that there are Bo outstanding leads in this distriet,
and this ease is, therefors, being Referred Vpun
Coampletion to the Otfioo of Orig!.n.

’

Very truly yours,

RECORDED P
78 //, /2/5’ k4
0, 6. DENKY

lpecicl lg-:t in Charge.
- 0016 W i
St.h‘knd T )

73
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JOHN EDGAR HOOVER (

DIRECTOR -
Federal Burean of Frvestigation
H. 8. Bepariment of Justice %
Washington, B. €.

RCS:MK October 3, 1936

NEMORANDUM F(R MR, Ulg(/?g\/

RE: BREKID

é.
'

With reference to the trial of Matthew

‘ Gleason. for harboring Volney|Devis, the files
in this case reflect that it will not be
necessary to have former Speciel Agents Nichols
and Metcalfe to testify concerning edmissions
mede by Gleason to the effect that Devis edvised
him "I just got away from the lew®™, that further
Gleason admits reeding in a newspeper that a
prisoner escaped from the custody of two "G-men®,
and that he knew "G-men™ meant Federal officers;
that he knmew the escaped prisoner was under
indictment in St. Paul, in connection with the
Brerer kidnaping case,

Special Agents W, C. Ryen end C. G. Cempbell
are competent witnesses to testify as to these
adrissions, A
a

The file furthjer reflects that it might
be necessary to callt Special Agent W, F. Trainor
to testify to Devis' \escape. It is my understanding
that Trainor is now employed by some pipeiine
campany in Tulsa, Oklehoma,

Respectfully,

7 e

R.

RECORDED
&7
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TELETYPE
FBI  CLEVELAND  OCTOMER 2,1936 9-45 PM EST  AHH
DIRECTOR

. PHONE _ BREKID  REFERENCE TELEPHONE CONVERSATION TODAY
BETWEEN MR TAMM AND AGENT MCKEE REGARDING THREE‘ﬂACKSON-SISTERS AND

LEO HESSEMAN IN CONNECTION HARBORING INVESTIGATION, HESSEMAN

T e s

REPUDIATED STATEMENT AND IDENTIFICATIONS OF THIS MORNING AND THREE
SISTERS MAINTAINED HOSTILE ATTITUDES THROUGHOUT INTERVIEWS. ALL
FOUR PERSONS RELEASEDNINE THIRTY. TONITE AS IT WAS NOT BELIEVED ANY
INFORKATION OF VALUE WOULD BE OBTAINED THRU CONTINUED QUESTIONING
MAC FARLAND »,é\a-~ S ' R
T ry,,-yLLﬁ (L
BX FBI WASHINGTON Y. CKS. IND "1 LT e
. " 1 AT :.:*‘?:‘:E'
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1447 tnndar! 26ilin-,
Clevslsn2, Chio,
PEISCNAL & CONFIDXTIAL
/" “stobar 3, 1535,
Special :gert im Charge, - e g e e
~tlants, GCeorsis. : ' ’ . L e
N4 .
' eswwme, v, e

Dear Sir: ‘ L :

s

dated 'prii 12, 1936, wherein mention i{s rade of one &ivut nane
u=known), who wae sller~d t0 hav: been e particiven¥ in th Sarretta-
fille, Chio, muil tr-:n robbcry whick tosk place on l‘ovsrber 9 1935.

Ianvestifpetion has been eonﬁuctﬂd by the Cleveluni Eureau
office for the purpose of obtaining the 1ch‘ity of thin individunl &n
cormection witl tha Rarborins fav:stiretich nor urice say 4y the, “leve-
isn-2 Lwresu office territory, and a sktort timc aeo iclorzatibs =8 in-
aclvaertently glven b the Moat Iffice Ina;ectrs to an:vent £raa this
Buretu, indicatinr thrt they hed effected:an {8entifd czt'bn~df‘thi|
wnkanorn 5 K, ~lon~ with t-is hrorntioljt wes ;‘ur:.hr' }mﬂcahd tiat
tofe Inticie] woe pelers fra ot fgthodht to'bl . 'P{laral penl-
tentir -2 § eBLlt ertov.e: 1.:2, chere YA wue r!lnrnd ta ‘eve beer
gservi. - n moLVohree Tor =il motber),

Rcrcnnco 18 =29 t0 circulsr letter to -lt nem of *ices

Inforeatior har 2lso tean odt=izne? that possibly Jxres "Tip®
YV ell, ~tlarte j-entitentiary Turher 3E719, who wes releasel in :ipril,
1925, r~d returne? to Clevelsn?, "hid may Ysve givea the ot Office
Ins-:ctors the tir which parult. & fn the fJentification ¢ the urxrown
S, 1) with this 4. sini 4t {2 not uzr:asonadle to prosume that roce
£ibly this 4nlividual served tize uith C'ell 4n the a¥ove-irndiceted
reritectiary, Your file should reflecst nrevious frvestiration cornducted
st the iate. tates .eritentiary at Atlaats with rsference to Jeres “.ip”
O'.ell, - :

:.arpls, Larrf’Campball and Jotn]l rock steyed overuicht the
rirht provious to the Garrettsville mail §fzir roddery, advised Lpecial
gert Johr ., }sdala on _ctoder 1, 1936, thect a%cul £ix wesks ego the |
.oat Office lnspcctorqik‘rhifgrra;? to> NMr and hi- =ife of & individuel
whor they idsntified ez veing 1denticsl with the unkromr San, -¥e X2ch-
ot st-ted that he happanod t> look et the Teyorse nZde of thisg p..otogr\-’h

0CT 15 Vggg‘c.o.rmmp | 7 §7 - \*57\
v ixﬁﬁxg

i&ydé¥xactot of lextoa Palls, Obli; at whose home the unksnown
[ \1‘-1“
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un 13ted thrt the mee indficst ¢ tlLereur was forty-four., :-e state’ tua:
tte ost flfice Inc-ectare to0ld Li. thet the sald protorra-% wms [ive
yer rs o172, whie' vaul® cmke thin {2dividus) (Sar) nd>e fortyenine yeo-rs
of aerr, Irlor o tin- was “urther sdvanced to .r, on'et by the -ostoffice
cam Inapectors fulloatiny thet tLis persor was reloused from aso-e 9onlto;tinrr -
stortly prior to the Gerrettsville msil robbcry, Hovonbor ? 1938, -

t're. "ochet wms .a-o fnterviewss r-!-tlvn to this metter, erl she .
was of t%~ opinio~ that the fost (ffige Ins,ectors referre’ ¢ the indive’
fdusl concerned as onef"UG, bBut she could potl be certein aa to this,
Tonever, 1t 1e nointed out that the Inspectors dnfinitely stat-d to the
Fochets thrt tie pzre Of this person s not 3:X, It wvas slso eivsnced to
the jochets thnt this inZividusl 2ed served tize previously in other prie-
eors, 82 tiet the last informetion they had 03 hix fa1icate? that he wae
so—evhers in the state of  ickigan, There {e 80 {n”ormation avajilsdle
w:ick tenls to in{cete that this 54 or CUL {2 et the prosent in the cuse
tody of the _ost iffice Ins;ectors or any other law enforcoment agency,

¥ith the adove in”ometion im ~iu?, It L8 re-nsctfully rejuested

t: ¢t you o0 2uct appronrinte fnvesti~-tion at ths "'nitel Stat-s ;eniten=~

. tiery at 'tlauta in an effort to fdentify this person, It is su,Fosted
tiat zone close associate of Jarmes "Tip® 0' el in the penitentiary, and
wt0 was releeseld prior to (ovemder 7, 1935, possibly »ay srawer the
derrrirtidn cf this unk=o. a0 0, 7¢ §< &¥ro ealled ¢o your atlentisn thet
preei®ly t'e oat JSlfce Ta'pectors ‘rve teretoficre conducted o sixiler
f-vesticrtior at tve pe-fte-tiary, ~ & for this rezsor tre fncriry at thre
frotitution £'ould be ~ude 1th thirn 4n r4ind, wbich wey cffer the possiv-
111ty to discreetly obtein Infornetior es to the man concerning whox they
were checking,

In view of the pre=ent situation batveen the ost Cffice Inspestion
e-vice nn4 t'a Juresu, vou vill nlesas “emr in -iri that no open fajuiri:c
s oul? be made at the pe~itertiar  with reference to ary fn-uiry mele slong
thn sbov~ lines b7 the ost ffiece Inrrectors, and under nd> circu-stances
stould the local or mny 02t Cffice Inspectors be coatactad relative to
this matter, It is sluo undesirable to give any intination to tke ofrieials
of tho ;enitentiary as to our interest $a securing the {rformation rclntive
to the fdentity of the fnf2ivilual conoerned 12 this letter,

For your information i'r, and Lrs, “lydstiochet positively fdentified
the nhotorraprh displayed to them b ii?‘TBi!’ufricc Tnerectors, as €14 John
Broek, of the perc-on haretofor- referred tc sc omly S4»', The Rochets ine
dicate’ ‘%a® they will 1iXewiee identify thir nercon's photograph for the
bereafit of this Eureau wvhan the s:me decoxmes mvalladle,
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Flesse ooaduct the adbove desireu inquiry at tue peanitentiery at
the earliest yossible date, fnesrwuch as the present investipation in the

.
oy

Cleveland Buresu Office territory is deing pushed {am order to brine tho
.-r*p %0 8 loricel conclunlon in the ) T mtun. g v -
Yery truly yours, )

4

:. P. EAC ’f\mm ‘
Srecial /gent in Charge,

" ~ JI¥
T ‘ ¢z /Buresu © N K
: Chicapo . ) . -
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October 12,1858,

T8 ey | L

S*wclal Agent in Charp,
Atlente, Georgia,

REs BREXID,
Desr Sir

The Burecu hes noted with interest the contents of the
letter ecddressed to you under dete of October 8, 1956, by the
Clevelend effice, regrarding the possible identity of one Sam,
who is elleged to have been a perticipent in the Gerrettsville
mril trzin robtery and who sleo 48 8 possible sudbject in the
berboring csses now being developed st Clevelznd, Ohio, It is
desired thet you conduct the re-uested investigrtion ixmedictely
end mrke every eflort to obtrim such informetion as 4s poscible
concerning the individusl referred to as "Sem®, The ruxilirry
offices of the Bureeu, to which you might direct lerds, should
be instructed to pursue the {nvestigstion vigorously to ceuse
the location of *Sea" at en eerly date., This person undoubtedly
possesses considerzble informstion which would be of value 4in
the prosegution of the contempleted berboring eeses in the
Clevelend Office dietrict.

Yery truly yours,

.

John Edger Hoover,
Director,
cC- Flevelend —
CC- Cincimmety .
CC- Chicego
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1448 Gtendard Building
Cleveland, Ohio

et Ootoder 1, 1936

PO . ) g \-

i s
. . - -
3 » . . . <

Specisl igemt im Charce, : -
Kansas City, ¥lesouri, £

Dear S1r1 RO @D (-

f Enclosed herewith: are photogreph of Ceorge
Timiney of the Toledo Police Depertment, and report of
Zpecial Apent R, C, Suran, deted at Cleveland, Ohio,
August 15, 1936, which wore referred to in letter from
this offfce of October 1, 1936, snd wktich were inadverteatly
omitted from the letter. * : L

a .
@‘_ﬂ_ PN PP

~= It s requested that the photogrsph and also
i the report be returned to this office upon campletion of
inverticottion in the Eansas City district,
R
é Yery tauly yours,
< EIN/ETB
v AIR VAIL : . o Je Po ¥=aF:iRIAND
i SFECIAL D!LIV)"R( Gpecial Agent im Charvce
(/_3 CC « Buresu . . ,
. : ) . "__’/""".
REOORDED - /2748 |
\-S 0
mDEXED \"’:'- PRERS I AR
TR e T
IOt S AR
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. : ” A‘ovctobcr 2, 1938,

4

v
we

>
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* - . . -~ .“:«

Specisl Agent In Charge, . - . .
Chieago, Illinois. . oo

<
LY

; Dea- 8ir: RB: BREIXID
ﬂh
A

. Enclosed herewith is mimoographed eopy of report
of Inspector E. J. Connelley, dated at Cincinrati, Qhio, .~
kay 18, 1936, which was forwarded to this office under
date of October 1, 1936, and which you reguested to be
returned to your office when it had served its jurpose.

Ty
N

ey Very truly yours,

Eneclosure (1) / . Je Poe KacFiRLAND

CC « Bureau - Special Agent in Chu'g' .
- Cincinnati ; \ t . )

7
L

KEOORDED '
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JOHN ECGAR Hoovem (
3 | ELT:CT™ gzhnral géurezm of g srestiutt
; 3 5. Brpurtment of Justice I
Bashington, B. €.
f October 2, 1936.

Time -~ 4350 P‘HO

e
Speciel Agent S. K. icKee telephoned me with reference to
/% A . the harboring situetion in Clevelsnd. During the time that Kerpis and
- v Campbell were fugitives, considersble investigetion was conducted in
N Clevelend to locste & place either kmown aS’fﬁree Sisters Tavern or v
(,/ operated by thr.e sisters, where Kerpis, Campbell end-Hunter were .
/C’ N sup osed to frequent. During the course of the ArdelIé\Quinn investi-
getion, there wes received at the Clevelend Oifice en anonymous telephone
cell from e woman, who gave then the name of one SaliWwJeclscn end also
the license number on her Plymouth eutomobile, in adcition to the address
1Q‘ of a men. She seid thst these two people kmewx plenty about thé\garvard
Clut end Ferpis frecuenting this tavern. -

On the basis of this informeticn, Mr. McKee said they pickad
ur the men in question this morning. This men furniched quite & bit of
informneticn, icentifying the piuotograph of Hunter. He seic that ke used
to hae an interect in tkis tavern, but theat the women "mocked" hii: out
of his interest. As & result of the informstion furnished by this men,
tr. icKee seid they have found ell three of these women, and they &re in
the office at this time.

The wouen won't egay & thing, and the men is also beginning to
sull and won't telk, end &s Mr. McKee is of the firm opinion these women
hold the key to the harboring cases in thezt vicinity, he wanted to know if
they might hold these women and the men in the office tonightfor further
cuestioning, with the understanding that i1f nothing is obteined upon which
vwe can file on them that they be turned loose in the morning. Mr. McKee
saic¢ thet while these women undoubtedly won't submit & signed ststement thet
they ere remaining in our custody volunterily, he is of the opinion that they
are the type who cannot or will not "sguawk" relstive to being held.

In view of the faét that vwe are particulerly anxbus to meke those
harboring charges in that vicinity, I granted suthority for them to hold
these women in the office tonight, on the specific condition that they
continue to et 6igncd statements from them that they sre rezesining volun-
tarily, and that they get & metron to remsin with. 't.l:uaxn._zaut,All.t..’t.x.::es..._.....~

RECORDED .
P.eapectfully’, _,,,7' A /z/ 7‘/
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1T verin brurc fuidloiyg,
. led-1rhie, Tentevivenie,

{peociel Agort in Cuarpge,
Clevelend, Otio.

e - BREKIL.
Doer Cir:

Lith reference to your letter deted feplenber 14, 133€C,
ra; I edvise thet {pecirl Apent Jo Lo Fallon, wio
-irtervicwed Thelre olst, is pregzertly on a spcciel
aseigrrarts : : ’

Fowever, ir-edirtely upon Specicl Arent tellorn's return
i ehall have Lim advire you, ss requerted.

v 4 Y. ey -
e trill voorg,
) .

Te EOW.TTPJ.LI,
Epecial Agent in Chrerpe.
Al AY )

T=45 A

cc = Pureau /. T .-
R T
- . bt .
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Federal Burean of Investigatio

A S Brpartment of Justice
1443 Sterdard uiléing g
Clevelen?, Chio

Director,

Federal Bureau of Investigation,
U. 5. Department of Justice,
Washington, D. C.

October 2, 1936

Re: Brekid

M)
x~\ Dear 8ir:

Kindly furnish the known criminal record of the following:

(O e Approximate date Fin-
é City, Police gerprints forwarded Fingerprint
Arrest, or Other Federal Bureau of In- Classifica-
Name (inc. aliases) Number. vestigation. tion.
/ L, - . k
Theodore 'Afigus _ (Toledo, 0. P.D.#9617 _ 6/30/17 29 I 16
(U.S.Pen.Atlanta #30511° 8/1/29 20 I 17
Edwarl! McGraw f:/ Ohio State Pen.f45974  Year 1917 Unknown
Bert Jangus 4 - Mich.Dept.Public Safety

#3’051/ 11/13/31 Unknown,

Please furnish copies of the above requested records to the
Cincinnati, Chicago and St, Paul offices, in addition to the Cleveland office.

LY

f‘q."
LU 9

I LI
9".
& pa , A ,d,t_é@"'v\
. P. e RIAID
\LQ
Special Agent in Cham

-

&
.ﬁ'% . EXED
/ AQCT o
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;3 Page(s) withheld entirely at this location in the file. One or more of the following statements, where
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| e

Information pertained only to a third party with no reference to you or the subject of your request.

{J Information pertained only to a third party. Your name is listed in the title only.

[J Document(s) originating with the following govemnment agency(ies)
, was/were forwarded to them for direct response to you.

Page(s) referred for consultation to the following government agency(ies);
as the information originated with them. You will

be advised of availability upon return of the material to the FBI.
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[ Aty (NP Py
Spociel igeat in Charge,
Cipcinnati, Ghi0e -~ | . o= - ol e e
: . , ~ e N \‘i -
Zear w‘ N . ’ Bo: mxn) i -

In conrlisnce with instructions coantained in letter
froo. tie Clovel=ud (ffice, dcted Usptenber 09, 1936, the Ltop
j.otic:s goainsat 1‘3.» “orf V=8 Coupe, iotor lic. 1Ce1,615,255, pra‘.tma-
ly placel »it. the Fdtor Vehicle Burvaus of Norik ané Souts Caralice,

have bee. cancelled, A

b -~ ~

Thare bain‘r, neo hrtho: inveatigetion tc )a comuctas
b ana cffice fn the sbove anptioned cass, the mettor i8 belg, .
referred upon ecandletion to the office of origin.

-

YolT TTAAY Youdr<,

-

‘ - PR 7 N
f {;. : o UI;‘-Dm.
S " , specinl ageny i @Qinrge.
SR EW Y

700 4
CC Buresu v o |

Cleveland : e i . oL, {,

Ste Fsul . ) : . -

i RBOORDED

& ~NAry 7o
pomw | -5 76 \¥{43
FEDERA. of ZPUCF IR ATION |

0CT & 1836 /.

- eme e W mem P WS

OCT? W -
O " 3& Ob




501 BHesley Building
Taw:SL Atlsnts, Georgla
?-3 October S, 1936

Mr., W, L. Jolner

Motor Vehicle Division
State Revenue Commission
State Capitol Building
Atlanta, Georgle

Dear 81ir:

Referring to your letter dsted September B9, 1936
sivising that you hed placed a stop notice in your files for
193.';}’ Ford Coupe, £18-1615253, please be advised that this
mtonobih hes now been located and it is suggested that the

" stop notice mentioned fm your lettsr be removed.

I desire to express appreciation of this Burssu for
your cooperation im this instance.

VYery truly yours,

B. E. CONROY
‘ Bpecial Agent ia Charge
oc nurun\/
Cinoinnati
8t. Pmul
Mr. E. J. Connelley, Chicage
HE: BREKTD REOORDED - —_-— —— —- ——
2 /ﬂfﬂ l;}
INDEXED i oFETTT whe !

| CEOE RO 55K 1o

0CT? -« 193¢, -



Post OIfice Box €12
Chic:go, Illinois
October 1, 1926

Special Agent in Charge

Cleveland, Ohio
'

Dear Birs Res -BREXID

LR

In accordance Witk the telophonic nqnnt of Spoclll

Agent E. J. Wynn of your Offica, I.am enclosing !
herewith & copy of the report of Inspector Eo 3o
Connelley dated Cincinnati, Ohio, Eay 18, 192, in

the Brekid case, setting forth the results of his

sécond interview with Inforasnt Edith?nrry.

ﬂﬂn
VAl

It {s requested that this serial be returned to the
Ciic.go Bureau Office when same h&s served its purposs.

Very tmly yours,

DL 1M D. M. LADD

anc, Special Agent in Charge
66 - Burean

ECIAL DELIVERY
? u-»o Dﬂ

6 e
7 FEDTRAL BUREAU OF INVESTIGATION |
NCT 6 1888 » s | .




FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Furm No. 1
= THIS CASE ORIGINATED AY CI:BI}HE{TI’ OHIO. FILE NO. 7.‘33__
- J‘ REPORT MADE AT DATE WHEN MADE mlco:m REPORT MADE BY
DALLLS, TEXAS. | 10-2-36 10-2-36 L.I. BOWMAN.
Tme ‘ : CHARA e
ALVIDERARPIS, with aliases; A or e
DR. JOSEFH PLA{ORAN, with elisses = FUGITIVE = | SiDRAPING;
I.o. #1232; Q\t al. . S RS A omcrlon OF JUSI'ICE;

SYNOPSIS OF FACTS:

. nwoo~ - S .
e e - 4

Mr, Paul Hansen, formmer Special Agent, ad-
vises photogrephs of both Ceampbell end
e ' EKarpis exhibited to Milton Lett on oc=
/ casion of interviews end he denied knowing
or associeting with either subdbjecte

)

RETERENCE: Letter from Cleveland Bireeu Office to .
Dallas Bureau Office, dated Qctobe:_r 1, 1936«

DETAILS: .

Mr. Peul Hansen, Field Agent in Charge, Division of In-
vestigation, W.P.i., Room 450, Post Office Building, Deallas, Texas,]upon
interview, edvised that on the occasions when he interviewed Milton\Lett
at Coffeyville, Oklahome during November and December, 1935, he definitely
remembers exhibiting photographs of both subject Campbell and Sub ject Karpis
to Lett, who denied knowing or essociating with either of these persons,

Ee steted thet when Lett denied any knowledge of Harry Campbell, he called
his attention to certain irformation in possession of the Bureau which ine-
diceted that Lett had associsted with Subject Cempbell in vicinity of
Coffeyville, Oklahoma, prior to the apprebension of Winone|Burdette and
Dolores\Deleaney et Atlentic City during Jenuery, 1935, Mr) Eansen stated
that he was in possession of information et that time which indicated that
Milton Lett had driven Harry Campbell from Coffeyville, Oklehoma, to Tulss,
Oklehoms, to visit his relatives there, and also of a trip made by Milton
Lett with subject Campdell fram Coffeyville to Arondale, Oklahoma, where
Winone Burdette was contacted at Richerd Wilson's place at Arondale, After
confronted with this informaticn, Milton lett stated that he suspected he
hed seen Campbell around Coffeyville, but denied that be knew him by that name

APPROVED AND PECIAL ASENT
FORWARDYD: hs 4 CHARGE DO NOT WRITE IN THESE SPACKS

qtfﬂm e IR A _/;]Z/ 0Cie  5s

COPIES OF THIS REFORT ’

Bureau....us i !
Chicagoesss.l CPYIES DESTROYED ‘ - QCT8 1848
§ Clevelanﬂ. . 03 -~
| Cinoinnetisez B0 MAR 24 1965 QCD N\ \
Dallas.....‘z L u — - !

§. 8. SOVERRNIAT PRINTING OFFICE 0004




S e gy it e

o

and insisted he was unable to identify the photograph of Ha ry Cempbell
exhibited to him. o -

exhitited a pvhotograph of Tam|Hill, en associate of subject Campbell,
who resided in the vicinity Coffeyvills, anl Lett readily admitted
that this person was known to him and, as a matter of tact, laughed when

the photogreph was exhibited,

Mr, Hanssj further recalled that at that time he bed

PENDINGe




TREASURY DEPARTMENT

WASHINGTON

! OFFICE OF
COMMISSIONER OF INTERNAL REVENUE

9 ADDRESS REPLY TO
i COMMISSIONER OF INTERNAL REVENUE
AND REFER TO

\ The Honorable,

The Attorney General.

~,
., ;jZ:enue Catering Company.

!

!

1 Sir:

i ”*\\ \
i Your letter dated September 28, 1936, symbols JEH, | :
i addressed to the Secretary of the Treasury, requesting
H a certified copy of the income tax return filed by the

Avenue Catering Company, Cleveland, Ohia, for the year
1935, together with any other informetion concerning

that’ company, has been referred to this office for reply.

The request is receiving ettention and you will be
further advised at an early date,

A

_ In the event further correspondence relative to this
) matter is necessary, please refer to IT:Rec:F:G-MJK.

Respectfully,

S 21y

Commiasioner,

RECORDED -

¢« \I-576-12977 ]

INDEXED
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o
144¢ tundard Building ' -
¢leveland, uhio '

N t . '
N k

Sreotal Ageut ip Charge . .~ ‘ oo -
Chicago, lllinois , . :

Ze: BUXID
Tear 8ir:

it {s requecied thzt you furnish this
office with a cocplete 1list of aliases and eriminal

records of tke follosing parsd rersons, as reflected
Ly the iodex of the Chiespo office: BaMnabon. . X

: Alvinhr%u, Yolney ‘Levis, Charlol 3. ritzcerala,

¥illinm J, Bnrrhon, Cliver S Berg, Jumes J&2 unoou.
Coctor Joseph P, ¥oranm, Ruugll‘ﬁibaon, ¥illien< eaver,
’réf"'.‘rfer. Arthur R. "Lo¢” Berker, Faula Lurmon,
~yaogs burdette, clores Lelsney, Vyrtle raton and
~dra“furrey.

Inassuch as & summary report is being pre-
rered at Cleveland, Ohio, in oonnection with the har-
borinz situstion st Toledo, Ohio, it will be appreesi- .
atel If you will expeldite tte cending of this inform-
ation to the 1evelund otﬂco. : d

Very truly yours,

Je Po MAC F/RLAND,
Spesial Agent {n Charge

T T — ey’

;__:\.' : I.
FELERL, 7‘mm e




FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

; :':‘;’:clxslommm\mnw CINCINNATI, OHIO Ko Coriiznc. 737
7 REFORT MADE AT l DATE WHEN MADE ‘ :'!:llg:':g:: REPORT MADK BY
Kansas City | 10-136 19"13/'19% VoW, GILLEE = wk
M ALVIN KARPIS, with aliases; CHARACTEROF CASE W TLNAPING ¢ 0.
DR. JOSEPH POMORAN, with aliases, = HARBORING OF FUGITIVES -
FUGITIVE, I. O, #1232, ET AL, ' OBSTRUCTION OF JUSTICE
EDWARD GEORGE BREMER « VICTIM, NATIONAL FIREARMS AC?
.| "BYNOPSIS OF FACTS: 'nl'igod friend of Lett in Odoass; DO
Missouri, ascertained to be Blackie S
|- Wilson, 101 Pine Street, Williamsport,
/ Pennsylvania, Vern Griffith, Tavemm
4 employee, Noevada, Missouril, has proe
t mised to cooperate in locating Lett,
41"} /\ oPe
)7 REFERENCE: Report of Special Agent Ve W, Gillen,
J /“"""" Kansas City, Missouri, dated 9«22«36,
DETAILS: At Kansas City, Missouri.

Informant Tony Meziel was located at the Brents
Hotel on Holmes Street near Fifteenth Street and stated that the
person who had given the information regarding Lett's alleged
activities with pipe line gangs in Illinois could be traced
through Mrse Shaffer at Shaffer's Cafe, Odessa, Missouri,

At Odessa, Missouri,

On the night of September 19, 1936, informant and
Agent went to Shaffer's Cafe where Mrs./Shaffer was contacted,
She had just received a letter from the person informant Meziel
had formerly referred to as Peg; however, Feg is but ons nickname
for Fo Re’Wilson, who is also known as Blackie Hilson and
"Chew-Tobaoco" Milson. Mrse Shaffer permitted Agent to read this

e ) 7 el oo v T A -
V/// M“ r7 74 +12 975§ ?CT_B ‘?3‘»'

COPIES OF THIS REFORT !
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lctter. whioh was received from Wilson and which was dated Angult :
28, 1936, from 101 Pine Street, Williamsport, Pennsylvania, ,Ium A
stated that he had a two or three months job with the Stuart and '
¥itchell Construction Company. On September 21, 1936, a letter was °
directed to the Philadelphia Office requesting that Wilson de i.ntor-
viewsd, a copy of which letter was furnished to all interested
offices. o : o
While in Oduu, lliuouri, Agont i.nterviorod Burord
Chinn eand Tom Mansell, young men who had just returmed from Chicago,
Il11inois, where they had finished working for the Smith Brothers
Construction Company, which had laid pipe lines in Illinois,
Neither Chinn nor Mansell recognized Lett's photograph as deing
with the gang at any tima while they were lrorking in Missouri or

Illimil. K , . '
At Neosho, lﬂuourio o A 70/
' *  On September 2l;, 1936, Agent coht'.ctoam '
.u.nd Thomas Coleman, but obtained no information of wvalue in s
cass,

Since the dictation of reference repox't tho Buroan

has authorized the payment of any ssum up to $100,00 for informetion
leading to the loocation of Miltox Lett, Accordingly, Agent ocontaoted
Chief of Police Ade Tow, who stated that about & week previously ‘
Vern Griffith had been discharged at The Tavern and had approached
Night Officer Jones, stating that he would turn in a man wanted by

stal authorities for half of the reward, which he dbelieved to be
g;.OO0.00. Chief of Police Tow could giﬂ no further momti.on l.n
this case.

Vom/ Griffith was interviewed at his farmhouse on
U. S, Higtway #5. abbut three miles west of Novada, Missouri.
Griffith seemed to be of the opinion that the man who was deing
sought by the postal authorities on a rge of importing marcotiocs
aoross the border by airplane was Top/Hill of Coffeyville, Kansas,
Griffith was informed that Hill is now appealing a life sentence
in the state courts of Kansas and it is highly improbable that he is
being sought the postal authorities and also improbable that they
would offer a $1,000,00 reward for him, Griffith was shown a
photograph of Lett and he recalled seeing Lett at The Tavern various
: times during the past year. A photograph of Lett was given to
: Griffith.




Vern Griffith stated that he planned to run for =
Sheriff on the Demooratic ticket this year and made that plan knmown
to Deputy Sheriff Btonham, Stonham, who planned to run for Sheriff
. himself, did not want any opposition in the primary election and 80

" .he promised Griffith that if he was elected he would make Griffith -

: one of his deputies, It appears that Griffith made kmown to The
Tavern this plan of his to jJoin the Sheriff's Office and one night
two or three months ago Earl Morris was drunk and made the remark
to Griffith that "if you get into the Sheriff's Office after
January 1, I will give you information on a man that will make you
one thousand dollars right sway.® Griffith, as noted above,
believed this referred to Tom Hill and so passed the information on
to the Police Department, Griffith i1s very confident of beocoming a
- Deputy Sheriff upon the election of S8tonham as Sheriff, He then
expects to move into tho viutgo of lcndu, liuourlo T o

)
&

RPN AL

., b
T S
,;-f‘oi‘dm (‘hd;l JENORS S A

Grifﬂth stated that on the xught of Septmber e, .
1936. Ted Thornton was supposed to buy out The Tavern, that is,
buy out the parts owned by Roy Rizor and Deacon Jones, and it was
Griffith's opinion that Thornton and Rizor were buying out Jones
elthough it woulc be made to appear to Jones that Thornton was
buying out both him and Rizor, Agent did not know of any $1,000.0C
reward being offered by the Post Office Department for the
apprebension of Milton Lett and Griffith was so informed. Ee was
emphatically informed by Agent that he would be paid $75.,00 by the
Bureau upon the receipt of any inforretion which led directly to
the locatiocn of Lett, CUriffith promised to furnish any information
which he may receive directly to the Knmu City Bursau Offioo. ;

- Griffith also stated thnt hh ‘brothor-in-lu, uu
Ford, Sargeent of the Bartlesville, Oklahoma, Police Department,
lived a short distance from where a man had lived who was recently
killed on Thornton's dairy near Coffeyville, Kansas, Oriffith \
stated that this man has a brother who has sworn to kill Ted Thornton
on sight, Griffith also stated that Thornton derives an excellent
revenue from his dairy at Coffeyville, Eansas. During the time that
Griffith has worked at The Tavern he has, on many oocasions,

" ". observed memn oome in the Tavern, bave a few drinks with Ted Thornton, °

©  and then go out without baving been introduced to any other people.

On at least one occasion Thornton has takem drinks to peoplo out tn
their car.

‘t 101.. Kanla.l. - e ) ~ -

Undersheriff Bud Hurley was alsc contacted on
September 2l;, 1936, He is femilier with the Thornton family and

-3-




explained that louis Thornton, better known as "Big Snipe", is a e

nephew of Ted Thornton. Howard Thornton, s brother of louls
Thornton, is better known as "Little Snipe™ and is now serving time

at the Kansas State Penitentiary at lansing. BHoward Thornton (not 0
. Louis, as indiceted on page four of reference report) is married to

Dorothy Rush, The Spike Thornton mentioned in reference report is
Big Snipe and s now living with Clifford Collins, a nephew of ‘
¥ilton Lett, at 150 Lulu Street, Wichita, Kanses. Aocording to
Undersheriff Hurley, Dorothy Rush Thornton is planning to obtain a
divorce from Little Snipe, In the hope of obtaining some information
fror her, Agant attempted to interview her at the rooming house where
she lives, South Walmut, but she was not at homs. Undersheriff
Burley was guestioned about Ted Thornton's family and he stated that
his brother, who is the father of Louis and Howard Thornton, has
recently returmed to Iola and he understands a sister has recently
come from Des Moines, Iowa, to meke a home for this brother. The

fact that this sister came from Des )} Iowa uld tend to 6
substantiate the information give y Ted Thornmton
after his absence from Nevade at the Yy, 88 mentioned on

page two. of the report of the writer, dated August 18, 1936, . .

Undersheriff Burley stated thaet last fell merbers

of the State Highwey Patrol, including a Mr. Edwards and Joe Anderson,
and Post Office Inspectors had attempted to apprehend lett at some -
hotel in Fort Scott, Kansas, Lett eluded capture by going out the
back way over some roofs.

The following memorardum was submitted by Specisl )
Agent By Pe Cruise ir oonnection with the letter from the Cleveland
Office to all field offices, dated September 19, 1936:

Migs Leona Addington, Clerk in the office of the
State Commissioner of Motor Vehicles, Topeks, Kansas, advised that
she xmade & very thorough search of the records there but was unable
to find any record of the registration of 1 oxd Coupe, motor.
#18=1615253 for the years 1935 and to date in ‘1936, Miss Addington
stated that she carefully searched the registrations which had oome
to that office so recently that they had not yet been filed and was
unable to find the regisiration of the above described car among them.

Miss Addington pleced a stop notice in the files there
showing the address and telephons number of the Kansas City Bureau
Office with the notation that the Kansas City Office be telephoned
collect Lmmedietely should the above described car be registered.

It is pointed out that automobile registrations in Kansas are filed

both by motor mumber and name of the owner,

.h-
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UNDEVEIDPED LEAIE: . e e o B ) . 'g'.‘ 3
The KANSAS cmr orncz will cm-y out the luds set

out in reforenoo nporl:o R e o ST -‘f ol

S~

¥

At Iols, Kmu, will mtorview llrs. Dorotbg Rulh

l'h.omton. wife of Little Snipe Thornton, for any informetion she may

be able to give, bearing in mind that she is now nttenpting to
obtain a divoroe from Howard Thormton.

At !evada, llinouri, 'rill n.intain contact 'ith Vern

Griffith,
\ . .
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Under Fire,

Admits Laige

Money Deals | i tation

r's
L &
|
iye

Loaned $3.000 To|
Policeman; 8750
To Dahill: Had
£700 In Gold.

Financial transactions involving
thousands of dollars were admitted
by Thomas vam. dusted police
detective, as he underwent & grill-.
ing cross-examination at the hands
of John LN\Connolly. city attorney,
{n his ouster appeal! hearing.

Brown admitted that:

He had safety deposit boxes in
three banks. one with his moth-
er. at various times around
1931.

He changed a $1.000 bill at the
American National bank 1in

1833 or 1834.

A3

He loaned $3,300 to Alex{Walk-
er, a policeman, on his house,
and $750 to Thomad, Dahill, for-
mer chief, who testilied against
him during the hearing. “on his
word.”

Turned in to a bank $700
worth of gold coins when the
government requested the re-
turn of all gold.

He made several small loens,
from $100 to $500, to various in-
dividuals. .

Personal Aflairs Sifted.

Continuing where heleft off late
Tuesday when he concluded his
direct examiration in his hearing
before a statutory board of appeals
from his ouster for alleged dealings
with members of the Hamm and
Bremer kidnap gangs, Brown today|
was compelied to answer questions
relative to his persona’ affairs and
police activities. To many of the
questions he replied: “I don't re-
member.” Som—

j
Complained Of G-Men.

g ag—

He admitted complaining that
government agents were “taking un-’
due credit” in the kidnaping cases.’
explaining that ‘‘when one works on’
& case he likes to get credit for it.”

He said the police kidnap squad
was formed after he had passed a
suggestion for it, received from busi-
ness men, on to Inspector Charles
Tierney. ]

{ must have been tipped off.”

<ST. PAUL DAILY NEWS |,

SEP 23 1936

Brown Says

In 3 Banks

(Continued From Page 1.)

the people had gone and that theyq
He did:

nothing further about it, he testified.|
Re-direct examinsation was com-
pleted just before noon with the

‘J former officer’s statement that he

did not ask Fred\ansch. ousted de-

Asked: “Did' you cause sn in-! tective, to *“perjure himself in the

vestigation to be made
Barker-Karpis mob at 1031 S. Rob- |
ert st.? he replied: “I can't answer,

on the Gleeman case” by stating that he:

saw one of the men at the time of
the murder for which they were con-|

it yes or no because it already was victed. Raasch had testified that he ‘

investigated when I found out about
it.”

iz alleged to have resulted from one
of the tips from police.

Not Present At Sawyers.

Last question asked by Mr. Con-
nolly before compleiing his cross-ex-,
smination was in reference to a par-
ty held “at &Ef&uw's" in
Brown's behalf, at which a mnchlne!
gun was said to have been presented’

to the former officer. Brown denied |

being at such a party and said a'
machine gun was turned over to him
and Mr. Tierney, registered in his
name and now is stored in a vault,
‘The gun came from Truman Alcorn,
former South Bt Paul chief of po-
lice. Brown said, _____ . ~
Under re-direct examination by his |
attorney. L. I\Anderson, Brown said
the first time he heard of the &.'
Robert st. address was when ousted’
Inspector James P\Crumley told him.!
Brown said: “He (Crumley) said!
(Continued On Page 2, Col, 2) |

zx Gleemans,
Escape of the mob from the house .

refused to claim seeing one of the

requested of him by

" Brown.
. Mr. Connolly drew from the wit-;
‘ness statements that, -although he
conferred with Willlam Hamm, Br.!
in 1929 concerning reported plans
.for the kidnaping of his son. he did;
inot tell anyone in the police de-'
,partment of the knowledge until t.he:
iday after the younger brewer was
 kidnaped. —

Mr. Connolly next asked:

In that Peiffer case (John P.
Peiffer, convicted in the .Bremer

21
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16 vhlch case Browd ., ;. 1 Jisect—4estimony and in

ad testified) you did not, \cmss examination ‘Tuesday after-
t. < a5 to where you were June' afternoon Brown said:

12, 1933?
A. I don’t remember.

friends, and not at headquarters’
where Peiffer and Fred Goetz, slain
kidnaper gang member, were said to
have met him for “tipofl” arrange- |
ments in the Bremer abduction.

Q. °*And you were asked on direct
examination about 204 Vernon ave.
and conversation with Mr. Dahill—
:and a{ that time you didn't tell Mr.
Wilson (Samuel Wilson. Peiffer's

to the station that night.

A. 1 don’t remember.

Mr. Connolly then read from the
Peiffer trial transcript, to prove his
contention.

Went To Hollyhocks.

Brown denied having any dealings
with Peiffer, but admitted knowing!
the former night club operptor and;
going to his Hollyhocks cafe for in-
vestigations, one of which was the
occasion of Peiffer's accidental
wounding.

The witness also sdmitted know-
ing Harry Sawyer, convicted Bremer
kidnaper, and visiting his saloon.

Q. He (Bawyer) had a reputa-
ion of being & contact man for the

derworld?
A He did. —

Brown denied knowledge of a farm
near Joplin, Mo., operated by Herb
Farmer for “cooling of{” underworld
characters, and slso denied knowing
several underworld figures, yncluding
Harvey Bailey, convicted Urschell
|kidnaper,

i
‘Mill City Bank Robbery.

Q. Did you ever hear who was
wanted in that bank robbery in
Minneapolis, in which a pollcemnn
was killed (two policemen actially
were killed) and Devol (Lawrence
Devol) was sent up? Isn't it true
that the Barkers and Karpis were
wanted for that?

A. That came out recently.

Q. But hadn't you heard it be-
fore?

A. I might have.

Q. And isn't it true the Barkers
and Karpis were wanted for a hold-
up in Bouth 8t. Paul in August,
1933? St

A I underaund"":.--“.’i‘\;

Tuesday Brown testified that he | lthe Hamm chauffeur, Peul Schuler,
was at home that evening, With' l;hat Fred \Goetz, alias “Shotgun”

Tip From Hamm Chauffeur.

He received a tip 4n 1929 from
William Hamm, Sr., who got it from|

iegler, Gus Winkler and others
were planning then to kidnap Wil-
iliam Hamm, Jr. When the kidnap-
‘ing took place, he testified. he told
i Thomas £. Dahill, then chief of po-
lice. they should hunt for Goetz,)
Winkler and their associate includ-
'ing Fred Barker_and Alvi
\ Brown testified he m“a'h—aa onl};

a casual acquaintance with Benand

iago of the murder of Burton Ste-
vens. This testimony was to refute
a statement by Fred W. Raasch,
former detective and city witness,
who said Brown asked him to give
false alibi testimony at the Glee-
man trial.

'Brown's Money Affairs.

On cross-examination a great deal

of time was devoted to Brown's
nnancml affairs, because of testi-
monv that he received $25.000 as his
ishare of the ransom in the Hamm
abduction.
He admitted that in 1933, 1934,
and 1935 he entered what he
thought was a grain or stock pool,
with James Filben, who prior to his
death was with the Patrick Novelty
Co., one-time distributors of siot
machines here.

Brown said he invested $500, then
$250, and finally $500 or $600, snd
that the money was invested &t
Paine, Webber & Co. He made a
final profit of about $500 on the
three deals, he said.

He also testified about the pur-
chase of his home at 759 E. Mary-
land st, payment of a mortgage
new borrowings, and other financia
deals and purchases of small calibe:

Questioned about Beon (feckmar
once a reputed political leader her
iand now in Leavenworth prison o
‘incoine tax evasion, Brown ssid Y
<had been acquained with him, but §
no his alleged political powers. sai
1 “All 1 knew was what I resd

jthg papers.”

attorney) that you had not been up “ Abe Gleaman, convicted 11 years:

%~ T
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Orrice of Director
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

WRG: ec October 2, 1936

MENORANDUM FOR MR. TOLSON

RE: RENTED AUTOMOBILES,
Cleveland, Ohio.

I thought you might be in-
terested in the amount expended for the
hiring oiauton;qbi;l_.ea in the Tleveland
districi bn the Bremer_ investigation
from July to September of this year.

Up to the present time §534.90
hes been spent.

TR Respectfully, '«
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FBI CLEVELAND 10-}-38 10-46P JJO .
DIRECTCR e "?;.-ii“ e ER

PHONE. BREKID CO!TEECTION HARBORING IIWESTIGATIOR CIEVEIARD LUTHORIT!

HEREBY REQUESTED TO INSTAL TAP Oon 'I‘ELEPHOHB OF ARTHUR W/OEBEBRA.ID

/——

THREE NINE EAUGHT NINE WEST ONE FIVE EIGHT STREET TELEPHONE NUIBER

j ATRKAUGBIONESEVEHO‘NECLEVEL&HDANDKXPENDHVEDOLIARS'

.<

% TO OBTAIN REACTION OF OEBEBRAND TO INTERVIEW WITH EMPLOYEES

WEEXLY PURPOSE RENTAL ROOM FOR LISTENING EI'D OF TAP, PURPOSE OF

% HARVARD CLUB AND OTHER INVESTIGATI(N ‘!.'HIS mm. THIS REQUEST

- e

} ' msmovuormspncroacommur .

l§§ - , MAC FARLAND .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION . .. -
” U. S. DEPARTMENT OF JUSTICE i O;Z\
j - OCTOBLE 2 1936
i To: COMWUNICATIONS SECTION.
/S-S -/3¢c e o

Transmit the following message to: CLEVELARD
i BFEXID AUTHOAITY GR+NIED T0 T4P TELEPHORE OF ARTHU.. ¥ HELEL: AKS AND

EXFEND PIVE DOLLARS FEEKLY FOR MAINTEMARCE = ° . « ==
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szt JITice wwew

Pleza tucion,
-t. iou 8, ciscou=g,
.ctoLe~ 1, 18J6.

Epecial ape:t in vharpo. o _.Q:_

yn cego, ]l‘lnoil.

1 V4

-

Dez~ Sir:

=

L -
L

Fletse refer tu the oopy of & letter eddressed to xe rroni

wherein 1 wes scvisad that s copy of & letter adiressed

.pociel speat fu Cherge C. a. tein of the COt. Feul Lffice, dated
July 9, 1936,

¥. J
ein1

b‘.lm, ;o Do.
int oue veew r‘,l:

to U, . Att..rnoy Georpge F. Sullivan, ot. jeul, ¥inoescots, by Dr.
EL 100 Peed Avenus, reoriea, Illirois, in shich he
€

oloffe has eereiu $aformeticn relrtive tc tke

t'~. ané Brex:=- kidnaplnza, wss belsng trthuml!ttd to tie S%. Louis R

LIffice.

r. Kesling, upon being futerviewed in ‘hia conneetion, his

.ovire! th:t Loty .cloffe nus returied to his holc et £06 brigas

twc¢t, Jullet, lllinols.

£0r your iaoforsntion, -r. se8li.g 18 rug-.riel 8% LiL @CoeuLrie
in:ividuel, and esccovding to hvr. Iupge:e .hrends, Leputy U. . kavshal,
leorfia, Illinois, R<s Deern under investigetion for tle illegel sale of

na-¢o2°tice on severnl differe .t oecnaiou
ti r in posseatfon of (sear :olcffe, Lr

In eonrection with informae
. Jesling has steted that

se-t.in relatives of holoffe's, who ars very unfriendly ta Rim (Eoloffe),
h:d sos. somnecticus with the prireipels 4in the lean. arnd creer

kilnaping cecses.
shet fuforz:tion msy de in possession of Loloffs.
stateld thet (scsr LHoloffe fruforzed him that one Like

br. hecling was untdle to stete lefinitely Just
bosever, Or. Kesliug
\oyle of Joliet,

11linois, wes ,Jruo..tly engLged 4ip the 1110(1:1 sale of aloobolio

bevsriges,

v

It 1s requosted that you iiterview Uscar Foloffe, 206 brizs
“treet, Joltiet, Illisois, in order to obtuin xhetever faformatior of

walue Le may be able tc furnish.

. Gevrce ;. .mlliven, U. .. attorcey, -t. raul,
forvarded bererith to you.

7=43
uclosure /
ie puresu-’
t. eul
~f.ecinnatd

RECORDED & INDEX XED

« co;y of the letter receivel

by My,

annslotl. ll balag - —. ..

/=& /£ — (200

@™y twyly y>uvs,

SARAE

-
oo

recied

[

‘e L b

i Ny

. zent fr Cherge.

A ]
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION : -
Tris case omGinaTED AT CINCIATT, OHIO Cleveland  rieno.7-1 :
REPFPORT MADE A'!f DATE WHEN MADE z :ERH‘ICOHD;OA;: REPORT MADE BY i ’ “l
9/25/36 to : .
Cleveland, Ohio 10/3/36 ho//se o JV. MURPHY LeL |

[# -
Tme  ALVIN KARPIS, with aliases; DR. JOSEPH P. MORANCHAmcremorcase - - =.°
with aliases - FUGITIVE, I.0. #1232; ET AL; | KIDNAPING; OBSTRUCTION OF
EDKAXD GEORGE BRI(ER - VICTIM . _ | JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
| NATIONAL FIREARMS ACT .

-~

SYNOPsIS OF FACTs: Records of Ft. Neigs Hotel, Toledo, Ohio, reflect registretion of
Thomas Barrownen, Chicago, Illinois, and J. Hammond, Chicago,
Illinois, on 5/7/34 and departed 5/11/34, Both had extra guests,
P but no names were shown. These persons believed to be Jimmie
Wilson and Dr. Moran, respectively. Albert Drew stated he did
not furnish Sheriff O'Reilly information on which raid was made
. at 2831 - 131st Street, Point Place, Ohio, latter part Jamuary
-l / 1935. Stetes Detective Langendorf, Toledo Police Department,
t

made investization at this address after arrest of Wynona Burdette
end others in Clevelsnd, Ohio, Sept. 193&. Interview with Gertrude
\ Billeter Miller developed no additional informstion. Dave ;
r Braddock states he accampanied Deputy Sheriff Charles Connell, /
at latter's request, to spartment of CGertie Billeter Miller "
oo shortly efter Campbell's apprehension. Kenneth Francis, taxi

2 driver for Privazte Ceb Compeny, identifies photo of Sam Coker
, o a8 "fare" ne drove to and from KecGraw's rooming house sbout Dec.
] /81, 1935, and shortly after Christmas 1935 he piecked up, at

McGraw's, three men two of whom he identifies from photographs
i as Alvin Kerpis and Sam Coker. William Wilson Wiriok, former

NS / , taxi driver for Private Cedb Company, states he drove Harry
Cempbell to or from Edith Berry's, Johnny Thomas®, Duteh Village
and 42nd Street Cafe, Toledo. Deputy Sheriff Clarence Damrauer
stated Sheriff O'Reilly informed him that he, O‘'Reilly, 4id not
know Cempbell's true identity, and Cempbell visited him and others
at Lucas County Building. JFlorine Brzezinski and Joseph Braezins:
wife and brother respectively of Walter "Babe® Brzezinski, former
bartender of Casino Club, now deceased, interviewsd, but mo pertir
ent informmation obtained. Jerry Jordan, entertainer at Casino
Club during 1934, now resides 619 - 13th Street, Kansas City,
Missouri. Partial check of banks at Toledo reflects no surprising
large accounts of Detective George Timiney or Art Langendorf; ncr

! :_— X E : L
o= - | .
1 Fa .- APPROVED AND ASENT DO NOT WRITE IN THESK SPACES

; N4 ~ 7 1576 -"/3(5.,»‘,/J~m' A O
s B COPIES OF THIS REFPORT / 7 . .= ‘:
= bureau :
2 - Cincimnati  @OPEES DroTRaPgn OL7T 1%
1 - St. Paul e - OB
1 - Caicego L UF) o 01 g - -
5 - Cleveland -——————fébo \‘_m Jj - |
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SYNCPSIS OF FACTS (CONT.) any safety deposit boxes. No brokerage
accounts for either in Toledo, Ohio.
Toledo City Ordinence outlewing “pay-
off" pin ball machines, passed July 6, 1936,
effective 30 days thereafter, set out. Harold
- S L "Nig" Cousins has no criminal record at

Toledo. > v L
h ) b ' e P * A'sx . S “ .
A REFERENCE: Report or Special Agent J .V. Hurphy, Cleveland, Ohio,
_ dated September 26, 1936, ‘
\‘?mn,s: AT TOLEDO, OHIO
- o This i'eport covers the investizative activities of
N Special Agents A. Dickstein, A.J. Norstrom, H.B. Dill, E.J.
i Dowd end J.V. Murphy, who have been engaged on the harboring
. ’ investigation at Toledo. Ohio. A
(‘\\ Specie.l Agents R.A. Guerin and N.S. Harzenstein have
. >N been meinteining the telephone tep on the residence telephone
C . of laxine Belmony Thomas, 2105 Warren Avenue, Toledo, Ohio,
~ T - who is prominently engeged in the vice racket in Toledo.
RN Special Agent A.J. Norstrom relieved Special Agent Harzenstein
SN A on this essiznment for the day, Seturday, September 26, 1936.
-2
>~ . The conversations overheard over the above mentioned
Ce e K telephone tep, between period September 25 to October 1, 1936,
~J ) are not being incorporated in this report for the reason that
N they have no bearing on this investigation.
I |
\,: " * % & & %
i




The following investigation was conducted by Sveciel Agent
£.J. Dowd &t Toledo, Ohio, on September 26th, 27th, and 29th:

Report of Special Agent R.D. Brown, Chicego, dated 10/1/34,
contains a stetement secured from James J .S Wilsop, dated at Chicego,
Illinois, September 85, 1934. An extract from this statement is as ~
follows: ®Taoey (Dr. Morsn, Gibson) arrived in Toledo, about May 1, .

- 1934, remained there (Harry .Cmnpbe%;'n house) for only a short whils, -
after waich Dr. Moran, Slim Evane (Gibson) and I went to the{Ff..
"Meigs Hotel in Toledo, and Moren registered there for me under the name
of Jeames, Barrowman, and I believe he recistered under the name of James
Hemmond. I d0 not know what name was used by Slim Evens at this timse.
We lived at this Hotel for about a week or ten days, eand to my recollec-
tion po one visited us thers. * * *several days after we had checked
into the Ft. Meigs Hotel, Ollie”Berg ceme to Toledo elone, and he

elso registered at this hotel under a name I do not recall * * *.@

N. At the Fort Meigs Hotel, Toledo, Agent Dowd interviewsd
Elliot Procter, Manager, and ascertained from him taet on October 1,
1935, the Hotel wes taken over by Albert'Pick and Company of Chicago
from the Sem'Davis Company, and with the exception of himself and a
few other employees who have been connected with the Hotel for quite
a number of years, the personnel had changed considerably, that the
records prior to October 1, 1935 are filed away in the attic of the
Hotel and little attention nhas been peid to their preservation. There
is no way of checking the names of the guests of the Hotel by each
month; the system of filing employed is to file the nsmes of the
guests alphabetically during s period of six months. With the
assistance of Mr. Proctey and his assistant, Kenneth‘Brittian, the
known aliases of Russell“Gibson, Dr. Joseph P. Moren, Oliver A;"Berg
and James J. Wilson,during the first six months period of 1934, were
checked without sucecess. ’ ; : ' : ’

The Names of James Berrowman and James Hammond, for the same
period were also checked, with the result that a registration card
wae found under date of May 7, 1934, bearing the name, Thomas :
Barrownan. This card is known as registration No. 37236, name
Thos. Barrowmen, 810 Diversey, Chicago, Illinois, arrival May 7,
1934, at 11:29 P.M., room assigned 504, rate $3.50 each for two,
olerk Hugh Robertson. Card bears notation, see room 503 "New
Guest”., There 18 no record of a Jemes Hammond, but there is a
record of registration of one JJ Hammond, room 503 from Chicago,
Illinois. Mf_ﬁg};gppgn, not James Barrowman, and J. Hammond,
pot Jemes Harmond, are probsbly the names used et the %ime of
registretion at the Hotel, as referred to in statement by Jenes

J. Wilson. o § . e




A further check of the records, particularly the duplicate
guest accounts on file, reflects the following information: Account
No. 37235, J. Hammond, Chicago, arrivel ifay 7th, departure 4:30 P.K.
¥ay 11, 1334, rate of room $3.50. The account shows thet the guest
paid bis bill of $18.15, that in addition to the roam rent of $3.50
for each day, the following other charges appear on the bill: May
7th peid out for sendwiches $1.00, May 8th phone 30¢, May 9th phone
20¢, May 10th phone 20¢, May 10th food from outside and tip 75¢, ._
Mey 10th ®extira guest® $1.50. Acoount No. 37236, Thos. Barrowman,
‘Chicago, arrival May 7th, departure 4:30 P.M. May 11, 1934, rate of
room $3.50. The account shows that the guest paid his dill of
$17.50, that in addition to the room rent of $3.50 for each day,
the following other charges appear on the bill: May 6th sundry
(redio) 50¢, May 8th sundry (redio) 50¢, May 9th sundry (redio)
50¢, Kay 10th phone 10¢g, May 10th "extra guest™ $1.50. .

Mr. Procter advised that the information contained on the
registration card of Thomas Barrowman “see room 503 and new guest®,
indicates that two guests unknown to the Hotel, never having -
registered under these names before, were assigned to adjoining
rooms at their request, viz., rooms 503 and 504. EBe further stated
that Hugh\Robertson, elerk, who checked the guests in is no longer
with the Hotel and his present whereabouts are unknown. Thomas
Barrowman and J. Hammond, according to Mr. Procter, were checked
out of the Hotel on +ay 11, 1934, by Miss Catherino\Nehiser,
cashier, who is still employed by the Hotel. '

An effort was made to locate the telephone slips covering
locel calls charged to the above named rocms, which information,
SO kr. Procter advised, together with any other charge out slips, are
Ny - usually filed in an envelope showing the date on which such charges

F Y & are made, these envelopes being stored either in the storeroom or .
: N attic of the Hotel. The telephone slips in question show the room

from which the call is made, outgoing telephone number and other
pertinent information. In campany with an' amployee of the Hotel,
Agent Dowd made an exhaustive search for these envelopes without
success. : Ce

In addition to Mr. Procter, Xanager, the following employees
who were with the Hotel in 1934 and still employed there, were inter-
viewed by Agent Dowd: Kenneth Brittian, Assistant Manager and Clerk

" for the past eight years; Miss L. \Rooter, Cashier at the Hotel for
seven years; Miss Catherine Nehiser, Cashier, eight years; Russell

N\-Ford (colored), Captain, bell boys, eleven yearg; JosephYChichester
{(colored), Captain, bell boys, seven years; Tm‘fﬂutchinson (colored),
bell boy, with the Hotel for the last four years. They were unable.




to furnish any infomation whatever regarding the men who occupied
rooms 503 and 504 from ilay 7, 1934 to May 11, 1934. Photozraphs of a
number of subjects involved in the Breaer kidnaping case were ex-
hibited to the above named persons, particularly photographs of
Alvin Karpls, Harry-Campbell, Fred end Do¢ Barker, C.J. Fitzgerald,
Mr. and Mrs. Harry Sewyer, Edpd surray, Wynona Burdette, Dolarss

Berg end James J. Wilson, but they were unable to identify any of .

‘ Mr. Elliot Procter, Manager of the Ft. Meigs Hotel, rendered
every possible assistance to Agent Dowd in an effort to locate the
telephons slips and other charge out slips to rooms 503 end 50t during

the time they were oceupied by Tnos. Barrowman and J, Hammond, which
names were probably used by Dr. Joseph P, Moran end James Wilson.

It will be noted that a notation appeared on each of the
duplicate guest acoounts to the effect that an ¥extra guest®
occupied each of the rooms on May 10, 1934. One of these guests
probably was Ollie Berg, referred to in the statement of James J. .
Wilson, and the other possibly Slim Gray. . : , ;

The original registration sard No. 37236 of Thos. Barrowman
and duplicate Guest Accounts (Bills) Nos. 37236 and 37235 are being
retained dy Mr. Elliot Procter, Manager of the Ft. Meigs Hotel, -
Toledo, Ohio, who stated he will be gled to turn them over to the
Bureau, if requested to do so.

¥ k% 8

CDelaniey, Peula Harmon, Russell Gibson, Dr. Joseph Moran, Oliver As - - -



~earrested by the Cleveland Police Department, in Cleveland, Ohio.

Keference is made to report of Speciel Azent J.V. Lurphy,
Cleveland, Ohio, September 26, 1936, in which is set out irterviews
with Mrs. Fred A} Rudelph, 28321 e 131st Street, Mrs. Williem'Siek,
and her son "Buddy", 2823 - 131st Street, rclative to investigation
conducted by the Toledo Police Department in the early vart of Septem=
ber 1835, after Wynona Burdette, Gledys Sewyer and Feule Hermon were

—

Mr. Alber{ Drew was located at his home, 8841 lSlat Street.
Point Place, Ohio, where he was interviewed, Mr. Drew stated he does

s

pot recall that any newspaper reporters called at his house in the .. -

"early part of September 1938, with reference to people who occupied =

the house next door, at 2831 = 131st Street, prior to the time the
present occupants moved into same., He stated that he does recall
that during the early pert of September 1934, the exact date he .
cannot remember, but believes it was on a Satu.rdu, two Toledo -~
detectives of the Police Depertment came to his house and made 1nqu1ry
regarding who was living at 2831 - 131st Street, which is next door;
that he informed them that Mr. and Mrs. Rudolph and their daughter
were living there, and that lire. Rudolph's fatber wag a retired Toledo
police officer. He steted these detectives were Art) endorf and
his partner "Hartzig" (phonetic). He stated he recalls that at that
time these two detectives celled et his home there was no one home at
2831 - 131st Street, and he does not remember whether or not the
detectives waited until the Rudolphs ceme home; that he believes the
detectives made some inquiry at the home of Mrs. Siek, which is on

the ctaer side of 2831 - 1351st Street.

With reference to the raid conducted by deputy sheriffs and
mexnbers of the Toledo Folice Department in the latter part of -
Japuary 1935, on 2831 - 131st Street, Mr, Drew stated he never gave
any information at eny time to Sheriff James¥Q'Reilly concerning who
might have lived at 2831 - 131st Street, which might have caused them .
to raid that house looking for Cempbell or Karpis, after an autamobile
was found near Monroe, Michigen, which had been used by Karpis and
Campbell to effect their escape from Atlantic City, New Jersey. Mr.
Drew stated that he was driving a cab about this time, end there is
also another man living in that vicinity in Point Place, Ohio, named
Albert "Ed™\Telzro, who operates theMoledo Cab Compeny, and has a
stend at the)faldorf Hotel, corner of Madison and Summit Streets,
Toledo, and Telzro may have furnished the information to Sheriff
O'Reilly which caused the reid; however, he has never heard anything
which would lead him to believe that such information was furnished
by Telzro. Mr. Drew stated he does not know ot any restaurant owners

in the vieinity of his home. .3 ’_* . .

Mr. Drew stated that while operating a taxi cad during tho
sumner of 1934 he often was called to haul the entertainers from the

b



7 Little Casino Cludb after closing time; that he recalls two colored
women, e2lled ;PBig Nell"® and #Crippled Nell"™ were euployed at this
Club as entertainers; thet often when answering calls at the Little
Casino Clud, ne saw George” Ti-iney and his girl, Deen€ Allem, at
the Little Casino Club in a drunken condition; that they discontinued

calling pis cab to the Little Casino Club and sterted using the cabs

P

or)i‘;:gni Greenwald, wno operatea Tne/Private _Gab Compeny.

- Mr. Drew statod that if Agenta dosirod intomation regarding
the Karpis-Barker gang hanging out at the Little Casino Club in summer
of 1934, they might obtein same from Warnke who was a chef at this
Club at that time, end no doudt can tell ®"plenty”; that Gus Warnke -
is a brother of Ed{farnke, who operates a gambling joint on St. Clair
Street called the/J’ovial Club, Mr, Drew stated that he heard that
Bert Angus still ‘owes Gus Warnke for services rendered as chef, and

no coubt, Gus is not on friendly terms with the Angus brothers.

% % % % %8
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. mother. When Agents arrived at the hame of her mother, Gertrude . AR
inquired of Agents es to the nature of the information they wished t0

Reference is made to report of Special Agent J.V. Murphy,
dated at Cleveland, Ohio, September 12, 1936, incorporating signed
statmnt of Gertrude Billeter/Miller,

On September 28, 1936, Speciel Agents H.B. Dill and J.V.
Murphy azain interviewed Gertrude Billeter i{iller at the home of her

obtain by watching her mother's house from houses in the neighborhood.

She stated she hed been informed by the landlord, from whom her mother’ ‘.;’.‘.P.‘;j :
.rents, that he, the landlord, had been requested by persons im that

neizhborhood to have Mrs. Billeter eand her, Gertie, move from that -
neighborhood because 6f her, Gertie's, reputation; that a few nights -
ago, within the past week, the landlord informed her mother that two
men were in his back yard and when he heard them there, he went back

" to where they were and was informed by them that they were"the law”;

that he believed tnese men to be "G-Men%, however, they gave no identi-
fication other than to state they were "the law®; that the landlord
went up three dollars e month on the rent because of her; that the
landlord also t01d her mother that two men, who represented themselves
es being "the law” had concealed themselves near houses in the neigh-
borhood other then that occupied by the landliord and appeared to be
watching the Billeter home, but that she, Gertrude, d4id not know the
purpose of this surveillance. Gertrude also stated that recently large
sutomobiles had pessed her mother's hame and had dblown the hora,
evidencing the fact that they were somewhat interested in her activi-
ties around the house, eand apparently endeavoring to get her to come
out; tnat on Seaturday night, September 26, 1936, a large black suto-
mobile passed her mother's house and this car had two men in it and
they blew the horn as they passed. Gertrude stated that this happened
about 10:00 P.M, and she was in bed at the time, and she did not see
the car, but her mother told her sbout it. She stated, howsver, that
she had seen two large automobiles pass her house recently which lookod
very suspicious $0 her; that she 4id not get the license number,
notice the make of the automobile or recognize the occupants of same.
Certrude stated she has seen & black car and a tan car pass her house
and bdlow the horn, within the past week, but she was unéble to furnish
any information regarding the automobiles or their occupants. Gertrude
stated she has been very much worried because of these automobiles, and
now since she knows it was not agents of this Bureeu meking this
surveillance, she is even more worried in view of the possibility that
it may be some members of gangs with whom her husband, Harry cempbell.
was connected, and person- who 1ntend to do her ham. -,

~

-

Upon being questioned as to when she lut heard of or saw
Milton Lett, Gertrude stated she last saw Milton Lett sbout two weeks

before Harry Campbell was apprehended, and she has never heard from -
Milton Lett, and knows of no reason why he would communicate with her.



She stated she never learned through her husband, Harry Cempbell,nor
anyone else where Milton Lett might be located or how he sould be
oontacted.,

She was questioned with reference to Harry Campbell having i
been financielly interested in slot machines in Lucas County, Ohio, - “&- .-

or elsewhere. To this she stated that 80 far as she knew, he had no ~ + -

interest in any slot machines; that, however, it was quite possidble for
him to have interests in slot machines and she not know it, as he talked
to her very little ebout his personal affairs, She stated Harry Campbell
- never at any time mentioned to her that he was in eny way sonnected with

Tary Worland, 8She stated that if she thought she could regain any fin-
vestment made by her husband, Harry Campbell, in the slot machins .
business, she would meke every effort to do 8o, but has no idea where
such investment, if eny, were ever made, She stated she would make
efforts to ascertain if her husbgqnd, Harry Cempbell, had mmde any
investment in the slot machine business, but would not write to Harry
for such information, for the reason that if he wanted her to know of
such an investment, he would have told her before now,

Gertrude stated that the last time she received a letter froa °
Harry was about a week ago, and in this letter he referred t6 only
personal matters. : B N '

Gertrude stated the first time she knew the true identity of
Harry Cempbell was the morning of May 7, 1936, when he was arrested by
azents of this Bureau in their apartment in Toledo; that she never
knew tne true identity of Alvin Kerpis and .dilton Lett, when they visited
her husband, Harry Cempbell, et iicGraw's rooming house, and although
she saw Alvin Karpis' photograph in megazines and newspapers, ashe
never connected the photograph with Alvin Karpis, as being the man
called "Sonny", who came to McGraw's place. She stated she never -
saw Harry Campbell's photograph in any magazines or newspapers and
elthough her husband, Harry Cempbell, frequently bought dstective ,
magazines, she does not recall having seen his photogreph in any of these
magazines, While Gertrude declared that she had no reason to guestion
the true identity of her husband, eor (Harry Campbell), it is
believed by agents that she 414 know the true identity of her husband
prior to his apprehension, although she mey not have known his true
identity at the time she married him. She will be again interviewed
at a later date in an effort to secure further information from her.

. Gertrude stated that she intends to get her marriege with
Harry Cempbell annulled, if she can do 80, That, however, she does
not intend to attempt to have this marriage annulled unless she 18
£irst assured that she can do 80 without Campbell being motified of
.u“. .. .. s :

Y=
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Gertrude appeared to be cooperative at the time she was
interviewed by agents and it is believed that further interviews

will be to the advantage of the Bureau,

. . ™~ . . -, - .2 - . - ey 4 mr e @ mmerws - o
! T . R £+
YYEEEEELE S
- : AR . . e — B
- - . ~ BRI - - L
v - i - . - - N N .
Ct L, e Voo e .
D I -2 B
4 Fad v ) .
. i s
. o - -
. 3 . Y .
: . ¥ 1
’ o /
~ - - - -
- Y "
. . '
' L] . .
/ ' :
. .? -
.‘
10 ra -
v N 4
. ) . - -
k . H H '



The following investigation was oconducted by Special Agents
A.J. Norstrom and A. Dickstein on Septexmber 29, 1936:

Reference is made to the report of Spscial Agent E.J. Wymn, °
dated 6/13/36 at Cleveland, Ohio, wherein on page 33, mention is made
of a visit on iay 8, 1936, to the apartment of Gertrude Billeter ™
Canpbell by charlev,_ Connell and Dav(\Braddook, following the appre-
hension of Campbell. _ f0 L 4 , . .

-
-

Dave Braddock, 2144 Warren Street, Toledo, Ohio, was brought
to the temporary Bureau offices at 513 Edison Building, for interview.
He informed that he is 48 years of age, married and has two children.
During his residence in Toledo for the past twenty years, he has been
employed as a cook at hotels and restaurants, and for the past two
weeks has been 80 employed by the Fort Meigs Eotel, Toledo.

' Braddock informed that he has known Sheriff James O'Reilly

for a number of years, although he is not intimately acquainted with

him., In 1934 he operated & lunch counter in Frank/Gordon's Tavern at -
900 Monros Street, Tolod?/, Ohio, next door to the Pelmar Lunch at 908
Monroe, operated by Fred‘Goulet. Braddock informed that he occasionally
dropped im to the Delmar, and after making the acquaintance of Goulet,
continued to patronize him when Goulet moved to 2130 lionroe Street.
Braddock informed that he also met Gertie Billeter at the Delmar Iunch
and thet she at that time kept compeny with Paul, tae night bartender

at Gordon's, whom she occasionally introduced as her husband,

While at Goulet's Grill, he made the acquaintance of Comnell,
who alleged that he was a deputy sheriff under Sheriff O'Reilly, and
who would occasionally buy him a few drinks, N

On the morning following the apprehension of Cempbell,
Braddock stated that he stopped at the Goulet Grill to get a drink,
at which time Connell, who was present, invited him to drink with him,
which invitation Braddock accepted. Connell had epparently been
drinking at Goulet's Grill ell morning. It appeared, Braddock stated,
that Connell had endeavored to talk to Gertie Billeter and was un-
successful in gaining admission to her apartment. He then asked '
Breddock if he knew Gertie, and when Braddock replied in the . ,
affirmative, Connell asked to meet her, to which request Braddock .
consented. After drinking several bottles of beer, Connell and he .
proceeded to Gertie's apartment where Braddock knocked at the door.
When Gertie did not open the door, he stated to Gertie that it was he,
Dave Braddock, and that he had a man with him who wanted to meet her.

Gertie then opened the door and Braddock introduced Connell
as being from the Sheriff's Office. Connell then inforned her
that she was not to say enything and if he could do her any good, to
call him. Braddock could not recall if Connell requested her to call

11




Sheriff O'Reilly or his office, but recalled that Connell edvised her
not to say anything about the dog. Braddock related that it was his
opinion that Connell wanted to tip Gertie off about O'Reilly's
associstion with Campbell, but that he never discussed O'Reilly's
associations with Campbell, with Connell.

.- R . mems

Braddock stated that he was not acqueinted with Campbell and .
failed to identify his photograph. On no oocasion had he seen O'Reilly
: in Goulet's Grill with Campbell or Gertie, although O'Reilly spent a
. great deel of his time around Goulet's Grill as well as the Delmar
- Lunch when Goulet was operating at that plece. Braddock stated that he
was not acqueinted with Fred or Clara McGraw and knew nothing of the
activities of these people. , v

2 He further stated thet he is well acquainted wjth Esther.
Goulet, who 18 presently employed by George-Sullivan a$\Turf Bar,
located on the corner of Monroe and St. Clair Streets, Toledo, and
knew nothing of her associations or activities,

During his residence at Toledo, Braddock worked in a number
of night clubs and cafes, the last place being the/Torti's Inn at
Maumee, Obio, which plaece 1s being operated by Joe fTorti, a chauffeur,
for Joe and Ben'Frettli. It is the latter's intention to open gambling
rooms on the second floor. Braddock was discharged by Frettis for
dricking while on duty at this place.

Breddock stated his biggest weakness is his love for liquor
and he is unable to hold steady employment because of this. This
was borne out by the fact that on the morning of the interview,
Azents discovered Braddock in a partially intoxicated condition at
Gordon's Grill. Braddock stated that f{t was customary for him ¢o
have several drinks before reporting for work each morning. He
admitted that ne was a confirmed drunkard. ‘

% %% %8

LY

12




They'lbledo *News-Bee™ was exemined by Speciel Agent N.S.
Harzenstein for the month of August 1934, and the following items e
found therein' .

V - . L ee e -y - -,‘ Y o B T Lt l NSRRI PR wie

Aug. 18, 19'.'4 longon, Ontario. U.Pe - .= T
Page 1. Re/ Labatt kidnaping. l‘ingerprint found on kidnapiu
euto being compared with those of Alvin Karpis, =
Arthur Barker and Fred Barker, three of the most & <~
desperately hunted eriminels in the United States,
who are charged with tho abduction of Xdward G.
Bremer.

Sept. 7, 1934. c.‘wveland, Ohio. Arthur and Fred Barker, l.lﬂ.n
Page:1l. EKarpis and unknown man escape capture, Three
women, Mrs. Ethel Matterson, of Cleveland,
Mrs. Wynona Wolcott, of Toledo, and Mrs. Grace
Sawyer of 8t. Paul. Karpis and the Barkers are .
wanted for the Bremer kidnaping.: . , ¥ .

s

3

Toe Toledo "News-Bee" for month of October 1934 was exemined
by Special Agent H.B. Dill and no news items regarding this case were
\tound therein. ST L
The Toledo "News-Bee®™ for month of November 1934 was examined
’ A by Special Agent R.A. Guerin and the followinzg news items found therein:

/

’I .

M Nov. 29, 1934, Washington, D.Ce U.P. *Who's Number One Now?*
‘Page 1. Article refers to killing of Agents Hollis and_Cowley,
. but small insert in middle of article says Alvin
Karpis and Arthur Barker, leaders of St. Paul kidnap
¢ geang, are still at larso. :

A ey

\
\ . .
g\ Nov. 29, 1934, Chicago, Ill. U.P. Alvin Ka.rpia believed by Covern-
¥ Page 1. ment men to have been with Nelson at time of killing

\ of Hollis and Cowley. Alvin Karpis, St. Paul gang-
ster, is wanted for kidnaping of Edward G. Bremer.

The Toledo "News-Bee" for month of Decamber 193¢ was examined
by Spocial Agent J.V. Murphy, and the rollowing newsa itm found therein:

Deo. 5, 1934, . Chiceago, Ill., Widow of "Baby hce" Nelson grilled
Page 1. by U.8. Agents about Dillinger gang. .’

Dec. 5, 1954 Toledo. Police Blush, Woman Rants after False
Page 1. Arrest Hers. (Story about Toledo Police picking up

a wozan as irs. "Baby Face"™ Nelson, and then
learned that Mrs. Nelson had been in custody at
Chicago for & week.) .

-



Dec. 8, 1934 Toledo. Wolfe Target of New Love. "Syndicate would
Page 1. put Chief into Inspector's job to gain econtrol.

Dec, 11, 1934, Davey Brands Toledo Haven for Criminals.
Page 1.

Dec. 14, 1934,  Toledo. Palr of Midwest Bank Robbing Specialists

Page 1. : Now Principal Public Enemies Still at Large. (Story
' ..  that Arthur Ry Barker and Alvin Kerpis, expert bank -

. robbers, are also wanted for kidnaping of Edward G. ‘

- Bramer of 8t. Paul.) A K L

- -

The Toledo 'News-Bea" for month of hbruary 1935 was ominod
by Special Agent n.s. Barzenstoln, -nd tollo'ing news :ltcu round

-y r

therein:
Feb. 8, 1935, Yorkville, Ill, Department of Justice Agents
Page 1. search for "desperate man™ who escaped from two

Federal Agents Wednesday night. They indicated

- it was Jess'Doyle, member of Barker-Earpis gang,
but he was reported under errest in Girard, Kansas.
One rumor seid fugitive was Alvin Karpis, current
Public Enemy Number One. .

Feb. 18, 1935, Joplin, Mo. Georga%arkor hoped he could oollect the

Pagze 5. $18,000 estate of his son, Fred Barker, slain in
Florids. Barker's former wife also was killed when
she and Fred resisted Federal officers.

tr s s . e .

; T - - . ’
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The following investigation wes conducted by Special Agent B.J.
Dowd at Toledo, Ghio, on September 30, 1936.

A memorandum was received rrcn Special Agent E.J. Wynn, clevoland,
Ohio, dated September 29, 1936, requesting a copy of the City Ordinance
which was recently passed in Toledo, Ohio, with reference to pin ball
games and slot machines, inscluding the date the ordinance passed, the
mambers of the Council who voted on it, with an indication as to how ,
. . they voted, the 4ate the ordinance went 1nto ottect nnﬂ the penaltiu
' provided by the ordinance. . o

11




Agent interviewed l"rank/ Stone, Assistant Clerk of the Couneil,
Safety Building, Toledo, Ohio, and secured from him a copy of ordinance
#186-36 end ordinance #234-36, relative to licensinz and rezulating
mechanical amusement devices.

Ordinance #186-36 was passed on July 6, 193§, and went into .~
effect thirty days later. The minutes of the Coun 1 reflect that the

meeting took place at 4:45 P.M., and a record of; fhe members who = .
voted is g8 follows: YEAS: John Q.)Carey, ‘Aaro Cohn, Frank- Oonunl. i
Edward D/ Angelo, Devid’ Goodwillie, Charles Hoover and Roy Start, Mayor. -
NAYS: Philipimu'phy and Addison‘}‘l'natcher. ol S ’

Ordinance §234-36 was pused a8 an emergency measure at a mnt-
ing of the Council on August 3, 1936, end went into effect immediately:
All of the above named Councilmen voted for the measure.

The Ordinences in question are as follows:
®AN ORDINANCE NO. 186-36 _ .-~ . P e,

-‘l'o license and resul;te mechanical smusement devices
and to provide a penalty for the violation thereof.

- "Whereas, there are being exhibited in the City of .
Toledo mechanicel amusement devices, the exhibition and use
of which it is the intent of Council to regulate in the in-
terests of the public safety end welfare, now, therefore,

Be it ordeined by the Council of the City of Toledo:

®*Sec., 1. Definition. A mechanical smusement device
is hereby defined as a machine which, upon the insertion of
a coin or slug, operates, or may be operated, for use as a
game, contest or amusement of any description, or which may
be used for any such game, contest or eamusement, and which
contains no automatic pay-off device for the retura of
slugs, money, coins, checks, tokens or merchandise, or which
provides for no such pay-off by any other means Or manner,

®*Sec. 2. No person, firm or corporation shall exhibit
e mechanical amusement device, as hereinbefore defined,
without first obtaining a license therefor from the Comuis-
sioner of Treasury. Such license shall be 1ssued after
applicetion to the Comnissioner of Tressury, and such license
end epplication shall be in such form as he may require. No
license to operate any amusement device shall bs granted
until the Director of Public Safety has approved the applica-
tion, after heving setisfied himself that such a device is

10



not a ganbling device, or will not be used for gambling.

®*Sec. 3. Upon the issumnce of a license, as herein-
before required, the Commissioner of Treasury shall collect
for each machine licensed the sum of Ten (10) Dollars, except
penny machines for which he shall collect three (3) dollars
each, as an sannual license fee, which shall continue in
effect until the first day of July following the issuance of - -
' the license; unless revoked prior thereto, and he shall
' cause to be affixed to every amusement device 80 licensed s
seal bearing the license number and year license was issued. -
The Commissioner of Treasury is authorized to permit the
transfer of a license issued for one emusement device to
another amusement .device upon good and proper showing that
the emusement device from which such license is transferred
has been taken out of use in the City of Toledo, and no sueh
emuseament device so taken out of use in the City of Toledo,
shall be placed back in use until e 11cense has been secured
for 1to N S . N
\ » ) \
"Sec. 4. No person, firm or corporetion, by himself
or anothey, or otherwise, shall give any prize, award,
merchandise, gift or enything of value to any player or to
any operator of such mechanicel amusement device, or to any
contestant for e high score made on saild device.

*Sec. 5. No mechanical amusement device, as herein
defined, shall be permitted to be exhibited within the limits
of the City of Toledo, unless the same shall bear the seal
of the Commissioner of Treasury, showing the nuuber and year
of the license issued for the operation of such device, and
suiteble identification marke and numbers, which identifi-
cetion merks and numbers shall be wxritten by the Commissionex
of Treasury upon the license. No such device shall be
exhibited within four hundred feet of any premises occupied
by any school building.

®Sec. 6. Ko person, firm, or corporation shall operate
any mechanical amusement device, nor shall a license be issued
therefor, which is 80 constructed that the same may be con-
verted into sn autometic pay-off device, which will discharge
coins, slugs, checks, or other tokens to the operator or
player of such device. ; A .

"Sec. 7. Any person violating any provision of this
ordirance shall, upon eonviction thereof, be fined not
EE— exceeding Fifty Dollars ($50.00) or imprisoned not exceed-
ing thirty (30) days, or botk, ané each day of such viole-
tion shall constitute a separste offense.
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®*Sec. €. If eny clause, sectence, paragraph, or part
of this ordinance shall, for eny reason, be adjudged or
decreed to be invelid by any court of competent jurisdiction,
such judgment or decree shall not affect, impeir or in-
velidete the remainder of this ordirance, but shall be
confined in its operation to the clause, sentence, para-
graph or part hereof involved in the controversy in whieh
said judgment or decree shall have been renderod e

-

"xn
wane

*Sea. ’. That this ordinance ehell teke efrect and
be in force from and after the eerliest period ellowed
by lew.

"Passed: July 6, 1936-receee session. ’\

ROY C. START,

)( Mayor.
Attest: L.W.'DAVIS,

Clerk of council._'
: % %8 i

®AN ORDINANCE NO. 234~36

" "Amending Ordinence No. 186-36, relative to licensing
end reguleting mechanical amusement devices, and declering
en emergency.

*Be 1t ordeined by the Council of the City of Toledo: :

- ;'Sec. 1. That Section 7 or original Ordinenee‘lo.
186 ~-36, be amended to read as follows:. .

**Sec. 7+ Any person violeting any provision of this
ordipance, shall, upon conviction, be fined not exceeding
Fifty Dollars ($50.00), and each day of such violation shall
constitute a separate offense, and upon such conviction
the Chief of Police may revoke any licenu. :

®Sec. £. That original Section 7 of seid Ordinance llo.
186-56. be, and the sene is hereby repealod.

“Sec, S. That this ordinence is hereby declered to be
an emergency megasure, necessary for the immediate preserva-
tion of the public safety and welfare, and shall take
effect immediately upon its passage.

*Jote on Ruergency Clause, yeas §, nays O.



a0 s o]

*"Passed: Aug. 3, 1936,--recess session, as an emergency
meesure, yeas 9, nays O.

ROY C. START,

Mayor.

Attest: L.W. Davis, , I N
Clerk of Couneil"® : ) . _

A request was ulso made in the seme memorandum from Agent
Wynn to secure the criminal record, if any, of one Harold 'Nig'
\COusina from the Toledo Police Department. S ..

Agent 1nterviowed John H. Louy, Superintendont of the Bureau
of Identification and Records of the Toledo Police Department, and
after making a thorough search, Mr, Louy advised that Harold 'Nig'
Cousins, who is a gambler at Toledo, Ohio, has no kmown eriminal .

record.
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April 9, 1935 - Szn Frencisco, U P Depertrent of Justice a~ents reported

F. 11, col. 3 kunting "Alvin Kerpis, the last 'big-shot' gengster

renmeining at lar~e " between Peno. Kevada, and Sen

: Francisco.™ : ™ W v

} ; b (NP E -

.l 18, 1:cE St. Paul TP At bre~vr triel, victim idertifles :&rqlg

p. 9, col. 5,6. ©il1ierion ané Zl-erFarrer. John Brenner, “a~ent of
Felerel Justice Departrent," connects aArtrur (Doc)
Bariier with tke cese. "Berker...shared leadership

of tre notoricus Zirver-Eervis geanc....with Alvin
Yer-is, fucitive public eremy Yo. 1."

-

Tre Tzlelo I'ews-5See for the month of Yey 1235, was exarmined by
S“CCl&l Lrent R4 Guerin, the following D _ertinent items being noted:
. N 7 .

ey 17, 1235 3:. Feul, UF Tive Tremer "-unap prirci-zls cuilt;.

T. 1, col. 7 arivour Zerker, -co-lecier of tre noterious Rarlte--Kerpis

'anr wa* convicted, end sexntenced to life ir-risonment.
(ncss) Yeleushlin, Oliver Berg, Ferold Alderton,

N 2ol Jugs Wilsen o vere Lizo found il
LLooRT, LUZE (cctimni tex is . iiliseon J.s - ~cied. Lrtieic on
.2, el E Crverieicer ceces Cnly sosczon for suziectinz Izrpis
p.2, col 3 wcs the fect that he was believed to be in California

several montks ezo, Ctherwise, the kidnaping bofe rone
~0f tke eemmerks of the Karnis®technique.:

T2 Telede ers-Pee for tle month of June, 1€35 was examinel by
Sreciel fimert I1,S. Farzenstein, end the followin~ items of interest
roted:

June 3, 1935 (ception) "iid of Kerpis Pleads Guilty in Eidnaping"
t.1, ccl. 1 St. Faul IF VolnewdD zvis plecls fuilty in tremer cese,

ant will be senicneed to&et er with °*ron°Bolton Elper
Farmer, John J. (Soss) McLau-hlin, Ferol@ alferton, and
Janes J. Wilson. Arthur (Doc) Berier and Oliver Rerg

~ " were previously sentcnced. Kerris is suspectcl in the

, iy X er}~L°er case ( dnaning) ;
! . . '4
June 4, 1235 Tacome, Wesh. UP Tte arrest of Volner Devis is no loncer

p.1, ecl. 4 telieved to link Kerpis with the dererhauser case,

.o . Loae



June 8, 1935
7. 1, col. 4

Volney Davis, Bremer kidnaper,
impri sonment.
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The following investigation was conducted by Special Agents
A.J. Norstrom and A, Dickstein on September 25, 19363

Reference is made to the report of Special Azent R.C. Suran,
dated 9/5/36 at Cleveland, Ohio, wherein it is suggested that drivers
of the Private Cadb Compeny, Toledo, Ohio, operated by Frank Greenwald,
alias "Greenie™, be interviewed for the purpose of ascertaining if at

any time they transported Karpis end Campbell, attention being givea
©as to where the drivers picked them up, and who was 1n eompany of the
fuzitives 1if this were a fact. ] .

vy

Harry B:Sl"rancil, 1539 Erie Street, Toledo, Ohio, was nmp
viewed in the temporary Bureau offices at 514 Edison Building, Toledo,
Ohio, at which time he stated that he had been employed by the Private
Cab Company as a driver since April 1935, Prior to that time he
operated his personally owned cab at a stand in front of the Seocor
Hotel, Toledo, Ohio. Fhotogrephs of all members of the Barker-nrpu
gang were exhibited to Francis, but he failed to identify any of them .
as the likenesses of anyone he had previously met or kmown. Further
he stated that he had in no way been econnected with this mob and had
no information.to furnish concerning it, He informed that on numerous
occasions he had made calls to the Cesino Club and other places that
it hes since developed were places the gang frequented, but he would
only stop long enough to receive or discharge passengers and never
entered these places. He informed thet he was acquainted with Edward
McGraxw, heving driven a cab for the MoGraw Cab Company some years ago,
but he personally dislikes McGraw and has never frequented his place.
Be furtaer related that the only time that he ever saw Sheriff James
O'Reilly was several weeks ago when he had a call to pick up a . .
prostitute at Ruma'Marvin's, s notorious house of prostitution at 926 -
Summit Street, Toledo, Ohio, at which time Emma pointed out 0'Reilly,
who sitting in a room with rour or five other men unimown_to hln
as J’ O'Reilly.

Althcmgh he has been in the taxi-cadb business for ‘a pumber of
years in Toledo, he could offer no information as to vice oonditim
nor payment of protection money 1n this city. s

Francis informed that hi.s nephew, Kenneth "Pmpkina" l‘rancu.
is presently employed a2 & driver for the Private Cab Compeny. It
will be remembered that Mrs, John“Hurley, wrestling promoter in Toledo,
in an interview econteined in the report of Special Agent R.C. Surem,
dated 8/8/36 at Cleveland, Ohio, stated that one Arthur¥Carter, a
fugitive from a postal violation, was a resident of the'Algeo Hotel,
_Toledo, end moved about openly because he had a "eonnection' . She
further stated that Carter's chauffeur was "Pumpkins"i Franois. Frenois
will be interviewed in the very near future concerning Mrs. Burley's

allezations. .
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The following investigation §as conducted by Special Agents

A.J. Norstror and A. Dickstein on September 30, 1936:

Reference is made to the report of R.C. Suran deted 8/8/36 at

Cleveland, Ohio, wherejn, on page 36, it will be noted M-s, John

Hurley, during an interview informed that e fugitive wanted by the
Poat Office authorities known to her as Carter, lived at the Algeo .
Hotel at Toledo, apperently with the protection of the FPolice Department
at Toledo, Ohio. It will be further noted that Carter employed a

chauffeur known to her as YPumpkin®™ Frenocis.

brought to the temporary office, 514 Edison Building, Toledo, Ohio,

at which time he furnished the following signed statement, the original

Franois was located and.

of which is being retained in the Cleveland Office files in this case:

"Toledo, Ohio

C September 30, 19 36 . . -

*], KENNETH FRANCIS, do hereby furnish the following
signedstatement to Special Agents A.J. Norstrom and A.
Dickstein of the Federal Bureau of Investigation,US Depart-
ment of Justice of my own free will, without threats or any
promises of rewards. I em giving this signed statement ;
because I wish to tell the truth of all that I know about '
this matter.

< @I am 30 years of age, am married to Madgo%onnolly
and was born end always lived in Toledo, Ohio, presently
residing at 616 Plymouth Street in Toledo. I have been

arrested on numerous occasions for bootlegging and suspieion,

but have never served any prison time, - In July 1932 I -

was employed by JacR\Kennedy who was later killed by mezbers
of the Licovoli in Toledo on July 7, 1933. Kennedy
was operating the’Studio_Club at 5133 St. Cleir Street, .
Toledo, and while bartending at that place in November 1932,
I made the acquaintance of an individual nemed 'Willie'
whose photogreph I have identified and merked for identifi-
cation as that of Willie Harrison, Hammond, Indiana, Police
Department number 1829. As I recall, Harrison was a steady
padtron of the Studio Club for four or five days. '~ - - .

*I have also been sho'n e f‘nll longth photograph of ..
Russell Gibson whom I have identified and marked for identi-
fication as the person known to me as *Slim', who was
Harrison's companion during the time that he was at the v
Studio Club, I distinctly remember that there was a quarrel

" between two patrons and during this argument, 'Slim' butted

in, drew his revolver and shot himself in the leg accldently.
At that time Kennedy took a. liking to Harrison end asked
would he work for him. Harrison told Kennedy that he d4id -
not nave any money but, ne would be willing to shoot e few
Italians who were members of the Licosoli mob. About May

ey oy
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1933, Kennedy and myself went to Chicago to book a floor

show for the/Black Hawk Cafe, 513% St. Fleir Street, Toledo,
Ohio. At Chicago we rezistered at the, croyneh Hotel corner
of Rush end Onterio Streets where we met Marty,quirk and :

Herrison end an 1ndividual nemed Fritz. I again met Earriloj;

the following month at the Black Hawk Cafe, Toledo, Ohio,
when ke dropped in en route tarough Toledo., This was the-
last time I Baw Willie Harrison. . -

"Following the killing of Jack Kennedy, I went to
New York City where I stayed until about September 1933
wien I went to work for the“Waldorf Brewery Company at 69th
and Union Streets, Cleveland, Ohio. ,I returned to Toledo
Noveuber 1933 for the trial of 'WopYEnglish' for the murder .
of Jack Kennedy. I was held at the ‘County Jeil at Toledo,
Ohio, for 46 days as a material witness but was never called
to testify. : o ; , K

"Following my release fram the Toledo County Jeil,
I went to work for the Private Cadb Com»any, at Toledo, Ohio,
and waicn wes owned by Frenk Greenweld, in January 1934, I
continued to work for Greenwald up until June 1934. During
the time that I was employed for the Frivate Cab Company
betwcen January and June 1934 I answered many calls.for a
taxi at the Casino Club, Point Place, and also I have been
shown photos of members of the Barker Kerpis mob, I cennot
recall that any of these persons were secen by me at this
place. However, I recall on a mumber of occasions having
scen Captein George Timiney of the Toledo Poliee Departuent,
as well as Art Langendorf as well as other members of the
hoodlum squad. I never made a practice of entering the
Casino Club when msking my calls because there was great
animosity between me and Ted and Bert Angus. The reason for
this animosity wes due to the fact thet the Angus's had
financed a brewery for Jack Kennedy, and after a little
friction between them, Eennedy and I took possession of the
oquipnent for our own un.

\/ *] am well acqua ted with Joo%aooo. cooli&onroe, ;
Holst, snd Madaline 8, but never recell having seen
these individuels in the company of those persons whose
photographs I have deen shown as members of the Barkor—Karpu
mod.

waen I left the Frivate Cab Compeny in 1934, I went
to the Waldorf Brewery Company to obtain em: loyment but
failed to do sos I hed e friend, Eerl Stubdy' Srezio who



formerly worked at Jovial Club, 631 St. Clair Street, Toledo

1 and who at that time was employed at the Harvard Glub Clovelan&,

j Ohio, operated by Shimmy‘Patton, Art" Eebebrand and lel

' WFerzuse I loafed around the Harvard Cludb for about taree -
weeks. At no time while at the Harvard Club during that
period 414 I see any of the members of the Barker Karpis
‘mob, photos of which were shown t0 me. After leaving . . .-
Cleveland, Ohio, I made a trip around the country and re-
turned to Toledo, Ohio, about November 1934, I was again
employed by the Private Cadb Company in Novamber 193¢ and
worked until Karch 1935. I left because of en argument with .
Greenwald, end I then went to work for the'Knight Cabd
Company in Toledo. I left the employ of the Knight Cad
Company in September 1935 and was then unemployed until
the latter part of November at which time I wes again em-
ployed by Greenwald.

.

-, ®About December 21, 1935, I received a call from ~
Edward NeGraw, 20112 Adems Street at the Private Cad Company ;
to pick up a fare at his rooming house. When I arrived - _.. -
et McGraws, I rang the bell and EJd‘cGraw told me to wait

down stairs. A few minutes elapsed when am individual whose
photogreph I have Been shown and marked for identification

as that of Sam Coker, #14023, came down from ikicGraws,

entered my cab and asked that I drive him around for a

short while. I drove Coker in end around Toledo for 30
minutes and then returned him to McGraws., I received two
dollars for this call which ordinarily would have cost

seventy five eontl.

A

“ . ‘ ®The same nisht ebout midnight, Ecdraw again ealled i

' again by telephone and requested that one of the drivers -
get a case of beer and deliver it to 2011} Adems Street. I
purchased the beer at Cooley's Drug Store on cormer of i
Madison and Michizan Streets end delivered it to McGraw's
houss, lhen I arrived at McGraws 1 saw Tomuy, whom I .
know now as aner. I.oute, lhoge true name I believe is
Louis‘Kestel, .and Ed and Clarg McGraw. They were sitting in
the kitchen at the time of my arrival, During the follow-
ing two weeks I received about fifteen c..lll froa 'Do:m at
HcGrln-l : : % 3 - _ 0

rtly after Christmas of December 1935, I received
e call from McGrew about 9:00 P.M., eand when I arrived there
Clara McGraw told me to wait there for fifteen minutes. 1In
about ten minutes three men ceme down from licSraws and from
photographs exhibited to me I identified photographs of Alvin

Karpis which I have marked for identification s one of the
men, Sam Coker as the second man, and known to me as *Tommy*,

[ 2
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whose photograph I have marked for identification, and a
third man whom I would describe as, weight 180 1bs, height
5' 10", about 40 years of age, well dressed, clean saaven
woose identity I do not know at this time. Tommy asked

me waat the charge per hour would de for uung the cabd, ‘and ¢
I advised him the cherges would be two dollars and ﬂrty

- centse They consented and I drove them to ¥elly's Saloom -
and Restaurant at 20th and Adems Street, where they bought
a drink. I €hen drove them to th¥ MYadison Buffet at
Madison and Erie Streets and after driving them about the -
town ewhile, I discharged them et the Paramount Theatre,
they gave me five dollars, two fifty of which was a tip.
About 11:30 P.M., the same night, I was again called at
Greenwalds, and Tommny was calling for e cab at the Paramount
Theatre. I called for the above named individuals at the
Paremount Theatre and drove them to Ed McGraws and they paid
me fifty cents for the trip. About 1:30 or £2:00 AM.,

the following morning, Ed McGraw again placed a ecall to the

Private Cab and I answered the calls When I went into the
kitchen, I noticed that two girls and two men were sitting
in the front room, but it was so derk that I could not
identify the persons sitting there. Ed McGraw invited me
to.have a bottle of beer and I sat in the kitchen and drank
two bottles with Ed and Clera kicGraw, ol4 Louie and Tommy.
Karpis and the unknown man were not in the kitchen, and I
assumsd that they were the two men with the girls. About
fifteen minutes later, Ed McGraw told me taat Toomy was
ready, and I went down with him and one of the girls.
Tommy told me to drive to Putnam end Irving Avenues,
Toledo, at which point he left the girl out. I watched her
welk towards Franklin Avenue and I then drove Tommy back $o
McGraws, McGraws appeared to be gquite friendly with Sem
Coker, and about a month later I heard rusors that Kerpis
and his mob had been in town, dut I do not recollect where
I heard these rumors. . v

"About two weeks after I first met Coker, about the
middle of January, I drove he and another fellow, whose
identity I do not know from . MoGrews to the Union Station in
Toledo, and I heard Coker say that he was going to Cnicago.
I observed that Coker refused to let the porter at the depot
hendle his baggage. That was tho last time that I ,at Coker,

ot 'orked for Greenwald until Iebmary 1936, end I
agalin went to work for the Knight Cab Company :?tu July
1936, and then went to work for ArthHend at th Duteh 7111&30

e
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for about six weeks. About September 14, 1936 I again
went to work for the Private Ced Company where I am presently
employed. I wish to state at no time have I ever seen Bnrry
Campbell, whose photograph has been ahmvn to me. :

*] have read the foregoing atatement oonsisting ot
four typewritten pages, and the facts I have given are $¥ue
to the best of my knowledge and recollection. I have
initialed each pege, and signed the fourth paga.

"I have read these four pages of thit statement,

/8/ Kenneth Francis
Kenneth Freancis

A.J. Norstrom - L - -
A. Dickstein . - ‘. . .
Special Agents ! : ! : ; !
Federal Buresu of Investigatlon ‘ ’ o
U.S. Department of Justiss,

1448 Standard Building, e L
Cleveland, Ohio.™ ’

In addition to the facts set forth in the statement of
Kenneth Francis, he informed that while bartending for Jack Kennedy at
the Studio Club, he made the acquaiatance of one Arthnr\:grter who at .
that time was liviag at the Algeo Hotel, although, he stated, he was *
pot aware at that time, Carter was wanted by the U.S. Postal authorities
for using the mails to defraud. Carter had been convicted in New

York for operating e "Bucket Shop", and hed been released on a $12,500

appeal bond, which he had defaulted. Francis stated that it was

eapparently well known around the Algeo Hotel that Carter was a
fugitive and, although Captain George Timiney and members of his
hoodlum squad came into deily contect with Carter, no effort was

ever made to arrest Him. He stated that Carter later employed him as
bis chauffeur, and Carter and he lived together at the Algeo Hotel,
and later at the Secor Hotel, Toledo, Ohio. He recalled that about
the time of his employment, Captain Timiney told Carter $o get rid of
him, Francis, the reason being given, Franfis assumed, that he might
have been too telkative, About the latter pert of November 1932,
Carter and he made e trip to Seattle, Washington, where Carter
married a former moving picture astress. Returning to Toledo,
Francis was arrested by two oity detectives at Columbus, Ohio, on
Jenuary 27, 1932, as a compenion of Carter, and was held eleven deys
and released. Certer was arrested the followinz dey at Columbus and
was teken to the U.3. Detention Farm at Milan, Michigan, to serve a
five year sentence, from which institution he was to be released on
September 30, 1936, the date of interview.
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Francis informed that at no time had Carter told him of
any protection money paid by him to Captaim Timiney, but that he was
certain that Timiney must have known of Carter's identity, although
Carter never told him that this was true.

S He furtner releted that following his arrest, he was the -
bodyguard of Jack Kennedy until Kennedy's death. He related that
Kennedy and he were living together in a cottage at Point Plece,
Ohio, and that Kennedy was walking to the store to purchase same - " ..

- oream, when he met his death by members of the Licovoli mob. Francis ;-
was in the cottage at the time, but since thet date, Eennedy's. . ./
associates and relatives have been decidedly cool toward him, samd
that they felt that he was not op the job when Kennedy was killed.

He further related that ®Joker*: Kennedy wes Jack Kennedy's uncle.

Further, he stated that the friction between Kennedy end the Liocovoli

mob, arose over Kennedy's refusal to pay twenty five per cent of his

earnings to the Licovoli mob. As a matker of interest, he stated

that Kennedy's earnings four months prior to his death at the "Black

Hawk", were fifty five thousend dollars. He also stated that EKennedy

absolutely refused to pay protection to the police depertment. Im

view of his association with Kennedy, he said that he ecould not get

in close with those who know the activities of the police depariment

end could not give any specifio instances of protection money being

paid.

He is well acquainted with Joe Roscoe, but had no informa-
tion tending to link Roscoe with the activities of the Barker Karpis
gang in and about Toledo.

-

He stated that he was never 'pushed around® by the police at
Toledo, because he did not have money enough to make it worth the
while for the police {epartment. He also advised that he did not
believe that "Firetop"\Sulkin and *Wop" English were responsible for
the murder of Kennedy, but thet he believes the persons responsible
for this murder are still at liberty. He declined to further discuss
this particular cease.

It should be noted that photographs of Milton Lett, Fred -
Xgunter, and JohnXRrock were exhibited to Kenneth Frencis, but he
failed to identify any of them as the likenesses of the third
individuael with Karpis and Coker at McGraws, as previously mentioned
in his statement. It may be possible that this third individual may
have been the individuel called *Sam" who pe.rticipeted 1n thw_;
train robbery. at Gerrettsville, Ohio.

It will be noted that while agents were 1nterview1ng Kenneth
Francis, he appeered very cooperative, end in ell probability, would
meke an excellent witness.




The following investigation was conducted by Speciel Agents
A.J. Norstrom and A. Dickstein on September 28, 1936:

: Reference 1s being made to the report of Speciel Agent R.C.
. Suren, dated 9/5/36, at Clevelaund, Ohid, wherein is set out the names ..
of several drivers of the Private Cab Compeny, Toledo, Ohio, whieh @
compeny 18 owned and operated by Frank Greenwald who has admitted
transporting members of the Barker Ka.rpu nob at 'l'olodo, Ohio.

In this conneetion, interview was had with 'nlliam Wilson

\\Uirick 415 - 3rd Street, Toledo, Ohio, one of the drivers therein
mentioned, Wirick advised that he is 43 years of age, is married, has
two children, that he is not residing with his family; also, that for
the past 28 years he has been driving taxi cabs in end about Toledo, =~
Ohio. At the present time he is employed by the General Wheel
Compeny, Toledo, Ohio, and has been so employed since April 9, 1936;
for the past three years he has been employed by the Private Cab Company
at intervals, and by the General Wheel Company, working for the latter
company from July to December each year. He advised that he had left
the employ of the Private Cab Company on April 9, 1936, because of a
dispute he had with Greenwald. . . .

Wirick was reluctant to disclose any informetion in his
possession concerning the matter under investigation, the reason being
that he was in fear of being celled as a witness to testify as to his
kmowledge of relevant fects in this matter. However, after some dis-
cussion, he stated that he might be able to furnish some information
of interest, but that under no circumstances would he testify as to
these factss He further steted that he did not wish to be a “Copper®,
as his livelihood depended upon the people more or less um)ltod in .
this investigation. - .

’ /
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. At the outset Wirlok stated that he has knoun Greenwald
for a number of years, and that it was no secret that Greenwald catered
to a particular type of trede, namely, anyone associated with rackets.
He further related that for the past fifteen years, Greenwald has had
the confidences of all the big time gamblers and racketeers in Toledo,
and that such people would make every effort to patronize him in pre-
ference to other eadb operators in the ¢ity. Although Greenwald hed a
pumber of other drivers working for him, yet there were a mumber
of customers who would insist upon his personal service. He further

) stated that it was a mutual understanding between the drivers that the

' fdentity of their "feres® should not be disclosed. Consequently,

: Wirick was not in a position to stete exactly as to the identity of
persons driven by Greenwald. However, he stated that he personally
had on numerous occesions driven Bert and Ted Angus, Joe Roscoe, and
a pumber of their essocistes. In this connection, he steted that he

? A



had made meny trips to the Casino Club, Point Place, Toledo, such
trips being made in response to telephonic reguests from patrons of
the Casino Club. He stated further thet it wes not a customary prac-
tice to enter the Cesino Club, when calling for his customers,

other than to announce his errival to Bert or Ted Angus. During such
visits, however, he stated that sometimes he would de in¥#ited to a -
drink by his prospective custamers, but although he accepted these
invitations, it was not a practice to sit at the table with these

. customers, but to have his drink at the bar alone. Under these

circumstances, he was able to take note of those present at the
time. e ' . o ’

Photogrephs of members of the Barker-Karpis mob were then
oxhibited to Wirick, and upon careful examination of them stated thet
Sam Coker, William Weaver, Jimmy Wilson and Harry Campbell were kmown
40 him, they heving been his customers during 1934, 1935 and 1936,
However, he stated that the neames end identities of these individuals
were not known to him, but that he was able to identify them from
their photogrephs as individuals whom he had driven from time to time.
Upon examination of the photograph of Alvin Karpis he stated that
this individuel's photograph seemed familiar but that he was unable
to state positively as to where he had seen this person.

With particular reference to Williem Weaver and Jimmy Wilson,
he stated that he recells havinz seen these individuals at the Casino
Cludb in the summer of 1934, but he declined to be explicit as to what
circuustences or specific dates other then to state that they were
emong ten or fifteen other guests at the Casino Club, Agents attempted
to ascertain the identities of the persons with the above mentioned
individuals, but Wirick was unable to furnish this information. From
what he had subsequently learned, these individusls were epperently
members of the Barker XKerpis mob, but he was uneble to identify them
as such at the time. It was very obvious to note that Wirick was
reluctant to discuss any incidents which occurred at the Casino Club,
although every effort was made by Agents to have Wirick elaborate
and be more specific as to his statements in this regard.

With reference t0 Sam Coker and Harry Cempbell, he informed
that although he had driven these individuals on numerous ococasions,
he was never aware Of their names or identities until they were
spprehended by Bureau agents. After identifying Campbell's photogreph,
he recalled that he first saw this individual at the Casino Club on :
severel occasions in the eerly summer of 1934. later Ceampbell became
a regular customer of the Privete Cab Company and on a number of
occasione hs drove him to Edith ry's house of prostitution at
524 Southard Street, as well as to JohnnyWNhomas' bar room and
gambling establishment at 216% Superior Street, Toledo, Ohio. In
this connection Wirick recelled that he never received a call to
pick Cempbell up at his home, but that in each instance, upon
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" telephonic requecst,he took Campbell to and from Edith Barry's, or

Thomas', to the Dutch Village or The/Little Club, operated by
Caerli¢/ Jaymeker. He was vigorously questioned by Agents as to the
nane he inquired for waer calling for Cempbell, to which he replied
that the cell was always made by the proprietor of the establishment,
elther Johnny Thomas or Edith Barry,and that he was never aware of
the identities of his customers prior to his errival. Although
Wirick stated that he had driven Campbell on several occasions, :
only once during these times did Campbell's wife accompany him. T

-

. At this particular time he believed he had driven Cempbell on a tour
of night clubs in and eround ‘I’olodo. Ohio.v ,?

. ,-

Wirtck mrther advised that he had driven Sam coker to Kdith
Berry's end Johnny Thomas', and at this point of the interview, he
stated that he had known Coker as "Tommy™, and on several oocasions
he had picked him up at the/Lorraine Hotel, Toledo, and further
stated that on one occasion he had driven Coker end Campbell to Johnny
Thomas' and es he recalls, Thomas appeared to be very friendly to
both of these individuals, Outside of Campbell he never recalled
that Coker had any associates or friends and under no circumstances
hed he ever celled for or driven any of these individuals to McGraw's
call house at 2011} Adems Street,>Grenada Gardens, at 4579 Monroe ..
Street, or the)Goulet Grill at 2130% Monroe Street, Toledo, Ohio.
He did recell, however, that he had driven these 1ndividuall to the

‘- 42nd Street Cafe, operated by Jack'Broadway, located at 631 Broesdway

but was unsble to recall the circumstances attendant to such trips.

Concerning Edward McGrew, Wirick stated he knew nothing concern-
ing McGraw's recent activities end that he had a very personal dislike
for him, end sonsequently, never frequented his establishment. He
said that he had known icGraw for a nunber of years during which time
he had never been closely associated with him and referred Agents to
Frank Greenwald as the best source of information with reference to
this individual. It will be noted that Greenwald had been previously
interviewed, results of which interview were set out in report of
Speciel Agent R.C. Suran, dated 9/5/36, at Clevelend, Ohio. He further
stated that he had never frequented the Goulet Grill although Bert
Ford, who formerly operatod this rostaurant,m a vory closa, personal
rriond of his.

A general discussion was had uith Wirick es to vice conditions
in the City of Toledo and Lucas County, to which Wirick stated it was
very obvious that both the S8heriff's Office and the Police Department
were affording protection to houses of prostitution and gembling
establishments, but that he had no definite information concerning the
activities or pay-offs to members of these departments. He stated
that he recelled on numerous instances having seen police detectives
at the Casino Club, but at this time could not recall the identity
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v of such individuals. He furtner stated thet Joe hocoe 2ad the basement
1 of The Little Club (previously known as the Casino Club) reserved in

] the event that the city authorities put too much pressure on gembling
in the city limits. Roscoe could then move his interests to The
Little Club, which is outside the city limits, end no intarferonco
would bdbe encountered from the Sheriff's Office.

Wirick was then asked concerning his knowledge relative to .
- the activities of Ceptein George Timiney in and sbout Toledo, Ohio.
He advised that it is common talk thet Ceptain Timiney'is furnishing
protection to operators of gembling houses and slot machine operators;
however, this information is only hearsay, and Wirick could not
definitely state that this fact i1s true. He had seen Captain
Timiney on several occasions at the Cesino Club Quring 1934, 1935 end
1936. Waen seeing Captain Timiney at the Casino Club, Wirick stated
that on these occasions, Ted or Bert Angus would drink with Timiney,
end were always quite friendly.

Wirick also stated that it is known among all racketeers in
Toledo that Ted and Bert Angus are known to hide any boys who are
"hot", and that the Angus' bear a reputation of protecting all thieves
who ere being sought for the police. He further stated that .even
thoush this information he furnished is known among many of the
racketeers, yet he 18 unable to prove this fact,nor can he furnish
the names of persons who might be able to render any informetioa of
value in this connection. Agents interviewed Wirick at length in an
effort to obtain the nemes of eny persons who, fram nis knowledge,
may have been harbored by Ted or Bert Angus. He stated that he was
unable to furnish such names, and whenever the Angus were discussed
they would be referred to as crooked individuals.

Wirick also advised that during the summer of 1934 when he
had called at the Casino Club pursuant to telephonic requests for a
taxi ceb, he observed on numerous occasions Joe Roscoe sitting with
Bert or Ted Angus, and they malways appeared to be busy in secret
conversation. He stated, however, that Joe Roscoe had never called
him, nor has he ever driven Joe Roscoe in his cabs. He understands
that whenever Joe Roscoe called the Private Cab Compeany for a taxi
end if one were not available immediately, Roscoe would obtain the
service of a Red Cab.

Wirick stated that GeorgngaSper, a driver for the Red Cad
Canpeny, has been driving a taxi for many years in Toledo, Ohio, and
if be were contacted, he might be akle to furnish pertinent informatioa
oconcerning this investigation. In this connection efforts are being
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made to locate George Casper for the purpose of interviewing him
concerning his knowledge of the DBerker Karpis mob, if he at any time
haid driven them sround Toledo, and ae will also be irterviewed
concerning his knowledge of gambling and vice in Toledo, and any
other informetion he may be able to furnish concerning this invest-
igation.

Wirick elso furnished the name of Geor Ihitmoro, e bar-’ -
tender a¥’Saratoga Buffet, located on the corner of Michigan and
Madison Streets, Toledo, as a person who might be able to furnish
inforuation of velue because Whitmore has been around Toledo, Ohio,
for meny years and has kmown many racketeers. Efforts are being
made to locate Whitmore and he will also be interviewsd along the
lines set forth for the interview with George Casper.

Wirick refused to give a signed statement, stating that
he was afraid to be called to testify as to the information which he
has furnished. Further efforts will be made by Agents to re-interview
Williem Wilson Wirick for any further information he may possess and
which he may not have disclosed to agents,
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Copin €L 0L 126 LIIVAIL vab Cuapdy, S0 Dleiry wilell, .Caelo, CLlo,
opereted by Frznk P. Greenwald who hes eimitted heving driven Alvin
Kerpis end Ierry Campbell. ' : ‘ T ool

~ -

i T;rt)ganncr, 1541 Brcoknooq‘Avenuc, Ec?eio,'Ohic, vac locatel
enl inicrviewed et “is'home by J.-ents. FEe informed that rrior to
"zarch 1923, he ral déen ernloyed by the Priveste Cedb Coreny for several
reers, but subsequent to tkat date has been a truck driver in Teoledlo,
es well es for the wWorks Frosress Adrniiristretion at Grend@ Re-ids, Ohio,
wiere he is presently emmlcyed. 1In view of the sbove, he stated that

- -

¢ lel no informetion acs to the »resent esctiviiies of Greenweld or Lis
~acsociates es ke wes not in a position to obtein such informetion.

w..en BLovn & photosravkh of Earry Ceuptell, Le irmelietely
iZentified 1t 2s 2 liker=ss of an ir’<viduel he Y&’ seen in the
vicinity ol Ziul . end liorrce Streets, -cleGo, Ohio; on the severel
ccasions t.-: i=anner hi. seen Carpiell, he was gcocir enied by &8 .
cottie cogr, wrose plerful neture attrzcted Tanner's attention to
its owmer. Cn no occosion hel he ever telxzed to Cerrtell, eltkouch e
r=gi’es ore birew from tre Srulet Tril] 2t 2130 Mrnweo Srest) —tick

<

[HEA

Toxno g ocomezion Yooz Tl el trer, toxr e il T omoeall

: SO T R ol Tooe vIia S
ST T ey e Leld0l, ¢ oY leewer lde oo et omicTo ool con-
se uenily could furrish no furtler inforration &s to activities et

,

o
Sculet's Grill, nor tre identities of the patrons of that place.

h
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The following investigation was conducted by Speciel Azets
A.Js Norstrom and A. Dickstein on September 28, 1936:

Elwood\rilton, 840 Michigan Avenue, Toledo, Ohio, advised
that he was employed by Frank Greenwald as a driver for the Private
Cab Company, from February 11, 1936, to September 11, 1936, and that
since the latter date he has been unamployod. S

Tilton inromed that during the period that he was employod

' by Greenwald, he mede severel $rips to the E4. .icGraw call house
on 2011} Adams Street, and to the Goulet Gril} at 2130 Monroe Street,

but that at no time does he recall having driven Harry Cempbell,
Gertrude Billeter or Sam Coker., Fhotogrephs of the Barker Karpis mod
were exhibited to him, including that of Campbell and Coker, but he
informed that he was unable to identify any of these photogrephs as
likenesses of anyone he had previously known.

He informed that subsequent to the apprehension of Campbell,
he recalled several incidents at NecGraws and Goulet's that appeared
to be significant; in April 1936, he made a trip to iicGraw's call
house when he drove Bert /¥ord and Glenq"Kneisel. At that time
Ford jokingly inquired of 1k, McGraw if he had a roam to rent, but -
Clere, in all seriousness, advised that she already had a good roomer
in the front room who was a good payer. -

On another occasion he received a call from Tm»Wilson,
a city firemen, located at the Engine House at Nestlewood and Detroit
Avenues, to pick him up at the Goulet Grill at 2130 Monroe Street,
When he entered Goulet he saw Wilson drinking with & young couple
and when this couple departed, ¥red Goulet remarked that they were
newlyweds, Tilton wetched them enter a door next to Goulet Grill amnd
from what he had learned after Campbell's apprehension, he believed
that this was Campbell and his wife. ,

Other than the above he had no information to offer concerning

Cempbell's associates, He stated that ordinarily Greenwald handled
the calls for McGraws end Goulets and the only time he ever went ¢o
these plafes was in response to the calls from Tim Wilson and Glenn
Kneisel. He informed that he eould not recall any identities of any
of the persons present at McGraws at those times other than Kneisel

end Ford. ) -

He further related that in the earlier part of this year, he

frequented the 42nd Street Cafe occasionally, but did not know Joe
Roscoe and was not in a pdsition to state that Roscoe or Ceampbell
were intimate friends. He further related that he had never seen
Sheriff O'Reilly at the 42nd Street Cafe.
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Mrs. Be*nice\‘iilton, also known es "Seenie", informed that her
second cousin Emmet Dwyer was employed at toe 42nd atreet Cafe, but
thet she had never received inforuation from him indicating thet Roscoes -

- was known to Campbell or other members of the tarker Karpis modb. -She
- informed that "Balqy"‘i!’etzel an éntertainer, who lived abows the cafe,
with whom she was casuelly acquainted, hed offered to obtain a job
for her in a night club, which offer she had declined. She informed
‘that in 1932 she had been an entertainer at the\Hill Avenue Gardens,
now operated by l‘om‘*)torland end known as the WDugout®, whiech et that
time was operated by John“Schoen, and who has en interest in th;xauo
Inn on Central Avenue, Toledo. During the period of such employmént,
she never obteined information that would indicate that there was
protection money being paid county officials to openly permit

gembling in violation of the law. Bince 1932, she has not entertained
in any night elubs in Toledo, and could furnish no informetion as to
their present day activities.

I Y




The following investigation was conducted by Special Agents
4.J. Norstrom end A. Dickstein on September 30, 15363

Clarenc} Demrauer of £524 Fulton Street, Toledo, Ohio, who
in 1934 was Deputy Sneriff of Lucas County, Ohio, end presently is
deputized as Special Deputy Sheriff, was interviewed with a view
of obtaining from him any pertinent information relative to the associa-
tion between Sheriff James O'Reilly and Harry Campbell, and for such
. other informastion which he might be eble to furnish pertinent to '
k this investigation. A / d '

£ . P

Demrauer {informed that he had known Sheriff O'Reilly for the
past fifteen years, and first became {ntimately acquainted with him .
when O'Reilly was appointed County Detective and Probation Agent for
Luces County, Ohio, a number of years ago. He informed that he was a
staunch Republican and more or less a leader in the Republican eircles
in the city of Toledo, Ohio, He advised that Sheriff O'Reilly was a
Democrat and was seeking re-election on the Democratic Ticket in the
forthcoming election. He further related that about a month ago, .
J’oseph(Delahanty, e former member of the Toledo Police Department and
now Chief Deputy Sheriff, under Sheriff O'Reilly, approached him for
the purpose of seeking Republican support in preference to the
Republican candidate, Louis"Haes, who, Damrauer stated, was not
worthy of the office he seeks inasmuch as he was said to be dishonest
while Police Cuief in Toledo, Ohio.

In view of the unfavoreble publicity Sheriff O'Reilly had
received in connection with nis associetion with Cempbell, Demrasuer
told Delahanty that it would be necessary to get O'Reilly's version
concerning the aforementioned incident, before he would give his
support to O'Reilly. .

: A few days thereafter, Damrauer discussed the matter with
Sheriff O'Reilly, who informed him in substance as follows:

O'Reilly stated that he was introduced to Cempbell by Fred

Goulet whom he had known for the past twenty years, at the Goulet
Grill, 2130 Monroe Street. - Upon their first meeting, a discussion was
had relative to Scottie dogs, of which breed O'Reilly was @& fancier.
At that time Campbell, whom O'Reilly stated be knew as Bob Miller,
offered to buy one of the Scottie dogs, but O'Rellly stated that he had
nothing but female dogs, and no sale was consummated at that time. .
On the next occasion when O'Reilly met Campbell, O'Reilly had two Scottie
dogs with him and sold one of them to Campbell for twenty five dollars.
Thereafter Campbell would bring this dog to O'Reilly's querters at the
County Jail for information es to feeding and proper care of the dog.

" 0'Reilly informed Demrauer that Goulet hed introduced Campbell es @




men who was keeplng com,any with a relative, and this fact tended to
take O'rellly completely off his guard. Thereafter Cempbell freguent-
ly mede visits to the Saeriff's Office, as well as to other persons

at the city and county buildings, but es to the identity of other
persons visited, Damrauer was not edvised. O'Reilly related an
instance that happened which was typical of their association and whieh
would tend to indicate that other persons engaged in law enforcement
other than himself were unable to recognize Campbell. The incident .

in question occurred at the "Dugout Cafe™ on Hill Avenue, operated - .
by Tom Worlend, during the spring of 1936. On this occasion e *Dinty”
Moore"™ dinner was belng served, and among those present were Campbell
and his wife, Assistant U.S. Attorney Terrh Open%ander. a Deputy U.S.
Marshal and Detectives LouiQ\Scarletto and Harry’Dsyis of the Toledo
Folice Department. During the course of the ezening, Cempbell was
pleying the pin ball game located in Tom Worlend's place and had placed
his dog on top of the mechine while playing it. The two detectives
present stood beside the machine, while O'Reilly was immedistely in

the reer of Campbell and watched the play., O'Reilly contended that

the two detectives had ample opportunity to observe Campbell on this
occasion, and they too failed to recognize him. O'Heilly advanced

the argument that Campbell certainly could not have been able $o0

pay him a sum equal to the two taousand five hundred dollers offered by
the U.S. Attorney General, and further, thet if he had captured
Campbell, it would have been a feat that would have materially em-
hanced his politicel prospects, ané furthermore, this would have
vermanently pleced him in the good graces of the voters of Lucas County,
Ohio. 1In connection with the above, Usmrauer insisted that O'Reilly
had informed him that the above mentioned incident took place at the -
"Dugout Cafe®" although previous reports in this case would indicate
that thig incident in fact occurred et the Granada Gerdens operated

by Janes oleman, and was a 'J’igga" dinner. given on April 27, 1936.

Damrauer rurther stated that it wes the consensus ot opinion -
of people with whom he had discussed this matter that O'Reilly was
not actually aware of Campbell's identity and was merely a victim
of circumstances. He further related that O'keilly hed the reputa-
tion of being a good officer, but is not regarded as overly intelligent.

Demrauer stated further that while contacting various friends
econcerning their support of Sheriff O'Reilly, it was very obvious to
him that they are anticipating voting against Sheriff 0'Reilly,
mainly because of his connection with Campbell, He also stated that
there wes very little likelihood that Sheriff O'Railly would be re-

elected.

Damrauer introduced Cocilktiolmoy, an attorney in the Spitzexr
Building, Toledo, Ohic, and who was forumerly Assistant Prosecutor of

cy ~ -
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, making tho mistake regariing his association with Cempbell.

Lucas County, who nad worked with Sheriff O'Reilly for four years
vhen O'keilly was County Detective. During this affiliation he had
found him a very efficient officer. 1In discussing the instant
matter, i{r. Stickney advised thet Sneriff O'Reilly was a victim of
circunstances, and thet any person could heve made the identical mis-
take, a8 did O'Reilly. Mr, Stickney stated further that he was a
staunch Republican, and although he is not of the same political
faith as O'keilly, yet he would not accuse O'Reilly of deliberatoly

‘v
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As a matter of intere:t with respect to tae present
investization being conducted at Toledo, Ohio, reletive to the
ectivities of Sneriff Jemes C'Reilly of Lucas County, Toledo, Ohio,
the following news iteus have been observed by Special Agents AJde
Norstrom and A. Dickstein, same being set out herein.

A news article in the Toledo Blade on Septamber 21, 1936 re-
flects that at £:15 A.M. on September 20, 1936, four Lucas County
.Deputy Sheriffs at the direction of Sheritf O'Reilly raided ‘the
"Dugout® on Hill Avenue and Wenz Road, in Lucas County, owned and
operated by Tom Worland, 3717 Detroit Boulevard, Toledo, Ohio.
Worland was arrested for violation of the State statute prohibiting
“The making of a wager with dice in a public tavern®.

Deputy numn,%amd confiscated a pair of dice. three
silver dollars end five quarters. The newspaper article further
revealed that there was an estimated orowd of 1500 persons in the
place at the time of the raid, and Deputies reported that the place
was evidently used as a social gathering place, end Deputy Lewand
reported that in tae room where he found Worland with the dice in
his possession, were several men seated along the wall reading news-
papers, while others were playing checkers, and & few men were play-
ing pool at the far end of the room.

Sheri’r O'Reilly, when interviexed advised reporters that
the raid was made on & coaplaint made to hia depertment by taree
newsparer men, who said they had suffered losses at the "Dugout®.

. Tne Snerifi said that tnis was the first complaint he had received
rezarding gambling at the place. At that time he could not give the
full names of the co:mplainantl. '

A subseguent article in tho Tolodo Blade dated Septanber 22,
1936, disclosed tnat YJon Xochran, Deputy Saeriff on duty at the
COunty Jall, informed reporters following the reid, that the raid
was made as a result of the telephone cell by a man giving the name
of\Cawthorn, to the County Jail, reporting that he saw some gembling
in the "Dugout®. Cochran stated that this man informed that he was a

that he 414 not know who the newspaper man was, and he did not
recognize the name, but that he expected to work all dey, sifting the
thing out to deternine who it was who made the report since some
question hes been raised about it. -

: .
As an aftermath of the aroraaentioned raid, the following

comnent appeared in the ¥oledo Times, on September 22, 1936, in en

yeditorjal entitled,)"Clean Up The County", which 'quotea" as follows:

!
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member of the press, and worked for a Toledo newspaper. Cochran said '



"Sneriff O'Reilly's deputies welked into the "Dugout"
a drinking and genbling establishment on Hill Avenue Sunday
morning and found 1500 men and women on the premises.

"The Saeriff made the feeble excuse that the raid had

been prompted by newspaper men who lost money in the place. - -~

This does not ring true. In the first place newspaper men
know all ebout public gambling and their smell chances of -
winninz, and in the second place, if they were so gulliblo,
they would be the last ones to sdmit it,

"'I'he S"nerirf no doubt, would like to pus thil raid
off quickly. He 'ould like to have it hushed up. with en
election a month and a healf away.

"But the citizens of the county have some questions
in their minds which they would like the Sheriff to answer.

*They will want to know, for instance, just how long
e public gambling and drinking place of this size has ,
existed in Lucas County.

*They '111 elso went to know how a gambling and
drinking place which brings together 1500 men and women could
exist in the county without the Saeriff's Office knowing
all about it.

"They will want to know why tae place was not dis-
covered and raided meny months before his deputies made
polite entry and seized a few silver dollars as evidence.

#It 48 time for the citizens of the county to know
they have the same old political set-up in Lucas County
they have had for many years. There have been no changes
in the machinery. Only faces have been renewsd.

*Ne heve cleaned up law enforcement in the eity. _
We now have a reputedly orderly municipality under tho eity
manager form of government. ,

t

*The next step which should teke place at the polll in
November, is to clean house in the County. Restore respect
for law. Wipe out special privilege and make our county
roads free from organized law violatiom. _

*Thie is the third (or is it the fourth) official
blunder made by Sheriff Jim O'Reilly. ZREvery voter will
remember that he drank beer with Harry Campbell, the
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nation's most notorious outlew, without recognizing him.
They also remember the 'framed' arrest of a Detroit oriminal
who walked into the Sheriff's Qffice and gave himself up,

although the report was made to the public that the arrest .

was made on the downtown street? after e scuffle, [

%Let us elect a Sheriff in November who will do a
conscientious Sheriff's job, We recommend louis J. Haas,
former Police Chief and one of the foremost eriminal hunters
in the nation.® ' '

* % % % % %
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The following investigation was conducted by Spceial Agents
J.V. Murphy and H.B. Dill on Sep.ember 28 and 29, 1936.

Referonce is made to report of Special Agent E.J. Wynn, quv

Cleveland, ated 6/13/36, wherein on page 109 inforuetion is . .
furnished hat a Polish employed at the Casino
Club in the summ and who is since deceased, had informa- -

tion that Doctor Moren was T"bumped off™ at the Cesino Club. Refer-
ence is also made to the Polish bartender in the report of Special
Agent R.C. Suran 6/27/86, it being mentioned on pege ten that the
widow of the Polish bartender was residing at the Mayfair Apertments
with k&r, and Mrs. Inman. By . o ’

Inquiry at the apartment of Mrs, Inmen developed that the
wife of V'Babe", the Polish bartender at the Casino Club, now deceased,
worked at \Stone's Grill on Adams Street. Inquiry at Stone's Grill
and at the Waitresses" Union, 413 iichigan Street, developed that
this woman's name is Mrs.. rlorine,vfﬁrzezinski and that she is at the

present time living at 856 Clark Street.

-,

Mrs, Florine Brzezinski was located at her residence, 856
C_erk Street, Toledo, Ohio. She eccompenied Agents to the temporary
office at Toledo, where she was interrogated and the following signed
statement obtained from her:
i *Toledo, Ohio,
September 29, 1936.

»], FLORINE BRZEZINSKI, make the following free end
voluntary statement to H.B. Dill and J.V. Murpjy, whom I
know to be Special Agents, Federal Bureau of Investigationm,

U.S. Department of Justice. I make this statement without
any threats or promises having been made to me.

"My name is Florine Brzezinski, and I reside at 856
Clark Street, Toledo, Ohio, I am the widow of Walter ‘'Babe'’
YBrzezinski, who died on April 14, 1936. I married Walter
on April 14, 1934, et which time he was employed 1n}(cany'l'
Place, 2820 LaCrange Sireet, Toledo, Ohio. 'Babe' worked™ .
at Casey's Place about three months efter we married, then
went to work at the Little Casino Club on Summit Street, for
Ted and Bert Angus. I believe it was about the first part of
September, 1934, when 'Babe' started working at the Little
Casino Club. *'Babe' worked at the Little Casino Club as a
Baer Tender until Ted and Bert Angus_their place at the New
Casino Club on Dura Street in Toledo, end 'Babe' went to work
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at the New Cesiro Club as bar Ternder, and worked tnere until
about the middle of January 1936, when he became ill with
blood poisoning, and died on April 14, 1936.

*#While my husband 'Bebe' was working at Ber Tender at

the Little Cesino Club on Summit Street, I would go to the - - .

Little Casino Club on Sunday nights, and sometimes two or
three times during the week. I usually went there about mid-
night and waited for him until he quit work ebout £:30 A.M., -
and accoupany him home. During the times I visited the Little -
Casino Club I never mixed with the patrons there, but usually
sat at the end of the bar waiting until my husband quit work.
I paid little or no attention to the persons who came into _
the Little Casino Club while I was there, unless I knew them
personally. . ’ . . S

A8 I recall the following persons were working at
the Little Casino Club while my husband was working there:
A 600k by neme of’ » last neme not known. .

A Waiter named Jack Auith, elias Cum Cum. :
A check room girl celled, "Ann®, whosé last name I
414 not know, and who worked there until about
Jeanuery 1935. -
A check room girl called "Helen', lest name not
known, who worked ebout a month in January, 1935.
A Porter called the YDutchmen'.
Joserh Brzezlaski, porter, brother of my husoand, who
worked from about November 1934 to Spring of 1935.

. *"Bert Angus often tended bar at the Little Casino Clud,
but never saw Ted Angus working. Ted usually met the persomns
at the door and acted as a manager of the place. ‘ p

®At no time did my husband 'Babe' tell me anything
about a Doctor Moren being killed. I do remember that *Bebe’
mentioned scmething at one time about a Doctor Moran dbeing .
missing, but do not recall just what he said about it. I .
do not know Doctor Moran, and after viewing his photograph,
I wish to state that I do not recall having seen him at the
Little Casino Club, 2Babe‘ ‘Never talked to me what might have
heppened at the Cesino Club, and very little about his personal
affairs. b ‘ ‘

*]I know I.udy*leming, bhaving met him at the New Casino
Club in the early part of this year, when Mr., Fleming offered
to give & blood transfusion to my husbend, who was 111 at



tue time with blood poisoning. I met ¥r. Flemingz at the

New Casino Club, where I was then working in the lunch room
of thet place. I do not recall ever having seen Ludy Fleming
at the Little Casino Club. Iudy Fleming appeared to be a
good friend of Ted and Bert Angus, at the New Casino Club,

*I know Joe Roscoe when I see him, but em not personally
ecquainted with him. I know his wife, Gainey Broadway, who
used to come out to the New Casino Club, end was introduced
to her by my husband 'Babe's I do not recall ever seeing “ . .
either Joe Roscoe or his wife at the Little Casino Club.
*] know George Timiney and Art Langendorf when I see
them, but am not personslly acqueinted with them. I do not
know Johnnie)ilcCarthy, Chris¥Brennan or .TamesVI‘atolsn. I
Imow Johnnie Mahalek, because I live in the seme neighborhood
where he lives. I know Deane Allen, but am not personelly
acquainted with her. I have never seen any of these persons
at the Little Casino Club on Summit Streot.

b § have never been over to Middle Ialand but my huaba.nd N
'Babe' worked on Middle Island before I met and married him. :
I do not recall just whet period of time he worked there, and
who he was working for.
"] have been shown a number of photographs, whom I am
told are members of the Earpls-Berker geng, but am unable to
identify any of them, except two photographs which I have
picked out and which I am told are photographs of Ollie Berg
end Russell 'Slim' Gibson. These appear to me to be familiar,
but I cannot recell where I saw these two men or under jut
what circumstances. _ \ ,

*] have read the above stetement, consisting of this
end one other page, and same is true and correct to best of
my knowledge.

/s/ Florine Brzezinski
WITNESSES:
J.V. Murphy

H.B. Dill
Special Agents, Federal Bureau of Investigation,

U.S. Department of Justice, 1448 Standard Bldg., -
Cleveland, Ohio. i = ; ‘ '

/
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The employees of the Little Caesino Club, who are mentioned

in the ebove statement of irs. Brzezinski as having worked there while

ner husbanG was eaployed by that Club, have been interviewed and

reported in previous reports, with the exception of the check room

girls "Aun® end "Helen", and Joseph Brzezinski, known as "Abe", The

identity of the girl "Helen" is not known at this time. It is likely

that the girl "Ann" is Anna\Pearce, mentioned in statement of Frenk

P. Greenwald, alias "Greenie"™, set out in report of Special Agent -
. R.C. Suran, Cleveland, Ohio, 9/5/56. Anna Poarce is to be interviewod :

in the near future. , / B

With referenco to Joseph Brzezinski, Florine Brzezinski stated
that he 18 a brother of her deceased husbend; that her husband ob=-
tained a job for him at the Little Casino Club about a month after
he, her husband, started working there, which was about September
1934; that Joseph worked as a porter and slept at the Little Casino
Club, and likely is in possession of considerable more information
than she possesses. She stated that Joseph is also called "Abc" and

" he resides at 431 Mettler Street, Toledo. ) \- :

Florine Brzozinnld. appeared to be very cooperative in thil .
matter, and it 18 believed that she is not withholding any informetion
she may possess regaerding this matter. She stated that no one has
ever discussed with her anythinz thot may have happened at the
I:ttle Casino Club, with reference to the Karpis-Barker gang.

Wrse. Brzezinski stated that she knows Art Largendorf, but is
personally acquainted with him; that she does not kmow Arthur -
\St._ bin or Charles Fitzgerald; that she has never been on any
perties with any of the above three persons. She was questioned
in this regard to escertein whether or not she might be the person
\"Flo" nentioned on page 25 of report of Special Agent D.E, Hall,
Detroit, Michigen, 2/25/35. .
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Tae following investizetion was conducted by Specio.l.
Acents J.V. Murphy and K.B. Dill, Septeuber 30 end October 1,
1636:

It will be noted tnat in the signed statement of Florire ,
Brzezirski, set out above in this report, that she stated that the -
- brother of her deceased husband worked at the Little Casino Clubon .. .. .
Summit 8treet in Point Place, Ohio, as porter for about three or four
months; that the job was procured for her drother-in-law, whose name
is Joseph Brzezinski, but who is comronly known as "Abe®, by her.
deceased husband, Walter Brzezinski, and thet Joseprh started to: - .
work at the Little Ceasino Club about December 1935 or Jeanuery 1936;
that Joseph is at the present time living et 431 Mettler Street,
Toledo, Ohio. Mrs Brzezicski stated that she believed that Joseph
would be able to furnish as muchk, if not more, information with
regard to the activities at the Little Casino Club during the time
he worked there, then her deceased husband.

On September 30, 1936, Joseph Brzezinski wes located end in-
terviewed at the;dhorry-rranklan Club, 2748 LaGrenge Street; however,
in view of the adtivities at this clu'b it was deemed 1na.dviaable to
interview him in detail at this time, and in view of the fact that _
Brzezinski stated he would be working until about two or three o*cloek
the next morning and could not conveniently accampany Agents to the
temporary office at Toledo, he was furnished with the address of this
office and requested to meet Agents there the next morning. On October
1, 19356, Joserh Brzezinski came to the temporary office, being
maintained at 514 Edison Building, where he was interviewed in detall
eand the following signed statement obtained:

®Toledo, Ohio,
; Oetober 1. 1936.
 #1, §OSEPH BRZEZINSKI, make tha rollowing free und ,
voluntary statement to H.B. Dill and J.V. Murphy, whom I -~
know to be Special Agents, Federel Bureasu of Investigation,
United States Department of Justice. without any threatl
or promises being made to me.

"My name is Josap%rzezinsn. und I am lometmn
celled "Abe". T reside at 431 Mettler Street, Toledo,
Ohios, I am 28 years 0ld and single. I am now employed at
the Chorry-!ranklin Club, 2748 LaGrange Streot, Toledo.

'Shortly after new leer'a. January 1. 1935. ny brother. .
Walter, who was called *Babe', obtained a job for me at the _
Little Cesino Clud as porter at $10.00 a week. 'Babe’' was

working there at the time as Bar Tender, end hed been for

about four months. 'Babe' died April 14, 1936.

it
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"Thile working at the Little Casino Club as porter,
I slept in the basement with Coolie .ionroe, who was e handy-
man end porter at the Little Cesino Club. Ay period of duty
began after closing time, which was anywhere from 5:00 A.M.
to 7:00 A.., efter the customers left. When I went to work,

cleaning up, there might be one or two customers in the plac. LT

who were usually drunk end we called them 'hangovers's, Tca'
and Bert Angus operated the Little Casino Club, and they
usually left for home before I went to work. Bort nsua.ny .
paid me my wages on Saturday night, but Ted appeared to be
the manager of the place. I do not know the names of the
customers we called *hangovers' who were left in the Little . .
Casino Club when we, Collie and I, went to work cleaning up,

(but they were usually old customers. I often sew Walter .
Pasino, who works for the Toledo Stesl Products company in
Toledo, come in the Casino Club on Seaturday nights. He
usua.lly came to the place alone.

*] know George Timiney and often saw Timiney at the
Little Casino Club., When he came there he usually sat in
one of the two booths end talked with Ted Angus. I have
seen Timiney at the Little Cesino Club as much as two or three
times & week. He may have come there oftener and I never saw
him. While I have no personal knowledge about the matter, it
was generally known that Ted Angus was the collector far
vice, and I heerd Jack Smith, elias 'Cum Cum', a waiter, say
that Ted wes the man they had to pey off to. Many of the
customers ofter spoke about why Timiney came to the Casino
Club soc much. Coolie lionroe told me that Ticiney used to _
come to the Little Casino Club when they were bootleeging,
before the repeal of the National Prohibition Act, and has
always come to the Little Casino since then. I never saw
eny women with ‘I'i.miney at the Little Cesino Club. o ;

"] have seen different women come to the Casino Clud,
whom Coolie Monroe told me were landladies of houses of
prostitution. Some of them came in their own autcmobiles, but
most of them came to the cludb in taxi cebs operated by *'Greenie’.
One of these landladies, I recall, came to the Little Castao
Clud ervery Sunday and ate dirner, and Ted Angus always sat at
her table and talked with her, but I never saw her pass anything
to him; however, it oould have been done without my seeing it.
This landlady said she operated a house on Locust Street, near
Summit Street. Jack Smith, the waiter, told me the hndladin

came t0 the Little Casino Clud to see Ted Angus.



! "I worxed at the Little Casino Club until it moved
over to the new place on Dura Street in liey, 1935, end the
new place is called the New Casino. I worked at the New
Casino as Ber Boy until the latter part of August, 1935, at
salary of $15.00 per week. I did not sleep at the New Casino,
and worked nights. . ~ - ~-. —o e e oo 2o ‘

I

*I have been shown s mumber of photographs of persons
whom I have been told are members of the Karpis-Barker gang,
and I am uneble to identify eny of them as persons I knew or
have been seen by me at the Little Cesino Club. My brother
'Babe’ never talked to me sbout a Doctor Moran or any others
who used to be customers of the Little Casino Club,

®Coolie Monroe told me that during the time the Little
Cesino Club was bootlegging, before repeal of the National
Prohibition Act, there used to be a crowd of men who used
to come in from the 'Island'!, and taey were good spenders
and left thelr money on the bar, and when they had been
drinking a lot you could take some of their money off the
bar and they would not pay any attention to you or say i
anything about it. Coolie never told me who these men were
or what they dia. :

N "A Polish fellow celled ‘&{eggie', who was working for
Charlie Heymeker at the Little Club, formerly the Little
Casino Club, about three months ago, end who used to work
at the Little Casino Club during bootlegging days, told
me that he worked for Ted and Bert Ahgus at the Little
Casino Club about two years, and he said that Ted and Bert
often went away for a week at a time, and he would be in
charge, and there was a gang of men who came to the Little
‘ ' Casino Club who were good spenders, and often talked about
how much money he used to meke. - "

"While I was working as porter at the Little Cesino Club,
one day Coolie Monroe gave ms the keys to the building ‘
adjoining the Casind Club on the West, and told me to get
some buckets from that building. I eould not find the
buckets and looked over the place, and noticed inm one of the
rooms there were about tem suits of clothes hanging on
‘hangers. and a bed which looked like it had been slept in,

. but there was no one there at the tims. I did not know there
s " was enyone living in that building, and thought it was
used to store junk. I asked Coolie who the suits belonged
to, and he said he didn't know snything sbout them, and
appeared like he did not want to talk about them. This was
in latter part of April, 1935. I never saw anyone g0 in

that building.

Yo b
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"Coolie Monroe never brought anyone to sleep in the
Little Casino Club during the latter part of Januaery, 1935,
and I never knew of anyone sleeping there, except Coolie
and I, Coolie could have let some one in the building
where I saw the suits and tae bed, without my kmowing
. : anything about f{t, but if he did he never seid anything $o
' me about it, _:«3' . :

*I remember reading in the newSpaper about' an nnto—
mobile being found near Monroe, Michigan, which was stolen
by Kerpis and Campbell when they made their eacape from
Atlentic City. Coolie Monroe never talked to me about this
car being found, or about Karpis and Campbell.

*I xnow Joe Roscoe when I see him, but am now per-
sonally acqueinted with him., He often came to the Little
Casino Club in the afternoon by himself, Also he came to
the New Casiro Club about once a week. I heard that Mrs,
Broadway, mother-in-law of Joe Roscoe, owned the building
in which the Little Casino Club was located. s

*I know Ludy Fleming when I see him, but sm not
personally acquainied with him. I have seen him at the
Little Casino Club, also at the New Casino Club, He us-
ually came there at nisht end would stay from one-half an
hour to two or three hours, and appeared to be well known
to Ted end Bert Angus.

"I have never been over to Middle Islend and 40 not
know anything about that place or who operates it. Coolie
Monroe works at Middle Island and the last time I saw him
wes in May 1936. I 40 not know where Coolie lives in
s ‘  fToledo when he comes back from Middle Island, but ho told -
‘ me that his home town is Cleveland, .

*] have reed the above statement, which consists of this
end two other pages, end same is tme and correct to bolt
of my knowledge. ,

/s/ J’oseph Brzezinski
WITNESSES: ) .
TV mph’ v . Rt B - N
H.B. Dill : ‘ N . . .
Speciel Agents, reaem Buresu of Investigntion.
U.Ss Department of Justice, 1448 Standerd Bldg..
Cleveleand, Ohio.® 4
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Joseph Brzezinski appeured to be very cooperative and stated
that he would be glad to furnish this Bureau any information in his
possession that might assist in tae investigation of this case.
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T2l D,y Ui, w0 e Fy TTRD, terdrn, or o 22, o ticn
is meie euncerning en entericiner of vhe Cesino Clud nemed Jerry -

l'zssiker or Jerry Jordem, who wes infatuated with Jimrie Wilson, and .
vro was seid to resiée in Columbus, Okio, S

- .
~ - N - i

, (r. Septem er 3C, 1936, ~ -enis mede inguiry of !rs. lzesiker,
sister-in-lew of Jerr; Joriem, &t 2039 Berden iverue, Toledo, and ¥rs, .
lresiler e vised that Jerry is using the nane of Jerry Jorien &nd
her present aldress is 619 Weszt 13th Street, Kansas City, lissouri.

Tre Clevelend Office wes furnished@ the tresent edidress of Jerry Jorlen,
wro forwarded e letter tc tre LKensas City Office, regquesting tret Jerry
Jerion be irterviewel in Ceteil rereriins this retter.

Y N
v ,
¢ ¢ / Vi .
i -~ e R ~
e - - -
. RN h -
N, Y
1 N s 1]
. / /




“t,
et

T e

To determine the banking connections, stocks purchased

~ and safety deposit boxes waich might be used by George Tiuminey and
: Art Langzendorf, of the Toledo, Ohio, Police Department, Spc=cial
Agent E.J. Dowd conducted the following investigation at Toledo,
Ohio, on September 29, 1936: R SRR A -

Azent discreetly 1ntervieved the following brokerage houau |
dealing in stocks and bonds at Toledo, Ohio . T :
: 2 4
/ Bell and_Beckwith, 519 Madison Street :
-/ Norton Collin and Compeny, Gerdner Building,
{ Wilson Snyder and Compeany, Produce Exchange Building
"~ :

The records failed to disclose that Timiney or Langendorf
ever purchased any stocks or bonds direotly or through these
brokerage houses.

In addition to the above, agent made inquiry at e pumber
of investment firms dealing in bonds, particularly real estate and
municipal bonds, but none of them ever had any dealings with Timiney
end Langzendorf. Tae firms interviewed by agent were David\Robinson
and Com>eny; ‘Ryen Sutherland and Company; Eliss Bowman and Company
and Ford R, XKieber and Company.

'I’.1e records of tae following banks were checked by agent:

The Ohio Sevings Bank and Trust Com.any (now in liquidation)
The Commercial Savings Bank and Trust Company (now in liquidation)
The Security Bome Trust Company (mow in ligquidation)

These three banks were teken over by the Superintendent br Banks. q
e

'I'he recoris of the Ohio Saevings and Trust C reflect that
George T ngs accohnt d a camergial
account when this ba ged on August 15, 1931.

There i8 also an n the neme of Mrs., Art lengendorf
showing a balance of] s of August 15, 1931 when the benk was
taken over by the Buperintendent of Banks. . -

o

'I'he records of the Commercial Savinga Ba.nk and Trust ccm

N hat Mrs. Art Langendorf haed a cammerciel account
. #ﬂﬂ savings accoun m with a balance o
e e time the bank was en Over by the Superintendent o ‘
on August 15, 1931. There is no record of en eccount in the name of
George Timiney in thie bank, and the nemes of Art Langendorf or bis
wife, or George Timiney do not appear on the records of the Security

Home Trust Compeny.

i
I
i
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Tae records of the Toledo Trust Conpany reflect the 7
following: Account No .-n toe name of ldary or hargaret katorn and
George B. Timiney, savings account trans from the Toledo Savings
Benk and Trust Cozpeny, October 7, 1924, This eccount wes

There 15 also an account n the neme of’hx-

on September 4, 1934, a

At the Ohio Citizens Trust Company the records show a savings
account in the neme of Mrs. Art Langendorf
which was drewn out on Februery 27, 1933. o Ko
advised agent that this amount represente aid on
Mrs. Art langendorf's account in the Comm avings and
Trust Company, which is now undergoing liquidation.

The records of the First National Benk (now 1n 11quidation,
" National Bank of Toledo, and 3pitzer-Zorick end Conpeny Bank were
also checked without finding any record of accounts with Timiney or
Langendorf, or his wife, _

At the ebove namec Denks there is no record of any safety
deposit boxes in the nemes ol George B. Timiney, and Art Langendorf
and his wife, and no stocks wr bonds neve been nurcqased by than
by or tarough any of these bankss -~ -~ =---- -

Inasmuch as agent was requested to return to Cleveland on
September 30th, the following banks still remained to be checkeds
Anerican Bank No. 3, Security Bank Building, Toledo; Commerciel Gueardien
Bank, 320 lisdison Street, Toledo; Industriql Bank of Toledo, 1418 Elm
Street, and the Morris Plan Benk, 254 Erie Street, Toledc. In order
to complete the investigation for the purpose of ascertaining whether
Timiney and Art Lengendorf and his wife purchased stock, have bank
accounts or safety deposit boxes, this matter will be given attention
at an early date. .

% % %%
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lest drev: on April 17, 1931, and et the preaent time tnere is a-
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UNDZVZEIOPZED LZADS

T CLEVELAND OFFICE, at Toledo, Ohio, will continue the
investization in accordance with
leads set out, and as other lej
being set forth by memorandum %o
investigating agents, these 1lga
not beinz set out in this report. ]
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TCLASS OF SEAVICE DESIRED BN PN atcnven's numacn

; :?é " DOMESTIC FOREIGN ‘ . 4 ' ' ' '
3 *heiranan puLL AaTE CaS! —
: kﬁ DAY LETTER FERRED CABL A 3 : :

«"“ NIGHY MESSAGE .:, Y casiz
1 = 3w Lerren Yrem YT
3 3 g suip napiqanas] [RASCORAN : : '. : /M

RS Boli B BBt % Ty STAWSARD TmE -
5»‘ Send the following message, subject to the terms on back hereof, which are hereby agreed to Fo
3 v OKLAHOMA CITY OKLAROMA 2315 PM

o 7-%6 OCTOBER 6, 1958 ’

J P MACFARLAND
N\, FEDERAL BURFAU OF IRVESTIGATION
U S DEPARTMENT OF JUSTICE

P
s

%\ 1448 STANDARD BUILDING )
. CLEVELAND OHIO : .

\

‘\\‘: BREKID RE SUBJECT MATTER YOUR WIRE TCDAY INVESTIGATION BFING COMPLETED TORIGHT REPORT

TD BE TIPED AND PUT IN AIRMAIL TO YNU TO!'ORROW

3 Governincnt Rate
C'I_uarge-FederallEureau ofInvestigaticu
224 Federal Building-City |

\Q 07:. "ic1 Business
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Post Oifice Box 812
Chici.go, Illinois

October 7, 1986

| | e e - - (S; -‘- }:::t\»~ 4“ AR
¢ - S

J - Bpeolal Agent in Charge - R b

L Cleveland, Ohio

Q Desr Birs ' Bet BREXID

In acoordance with your telegraphic request of October &,
1926, 1 an transaitting berewith the most recent photographs

/7 of the following {ndividuslst 7
[+ i o]
). AL arpis i pr. Joseph Po Noran
; A ' ﬁ%‘Cnpbo]l 111)liasNeaver
™ Xer Oliver ASBerg
- Arthur R. SDoc® Barker Charles J QFivsgerald
Yolney"}\nvil lyrt_lcdblton
Fussell Gibson Edns Wurray
®illiam J. Harrison 'ynonn%zﬂotto
Jenes J-¥Wilson - DoloresDelaney - .
o . Yery truly yours,
v ) P
pAj | D. ¥, LADD
onsde / , Epecm‘kmt in Charge
- m ‘ ’
Cinoipnatl
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Post 0ffice Bax €12

Cnicago, Illinois

C October 7, 1926 /75.‘7L

- — - ———r—
......

.”_w ST, S ‘l’t.U‘ 1L b LR e
ﬂpocial lgentuchnp l 0C)
Clevaln.nd. Ohio . S SER

o ; S : ~".m‘vscr '«cr""
R ) - T v ' Nl
. |

Dear 8irs  Res nmnni mﬁf&

In accordance with the request contasined in your letter of October -
: 8, 19IC, there is sttached bereto & complete 1list of the aliases

’é\ ( and criminal records of the following named personss
4 \} Barry c..pb.u Runel%gibnn

AlvinKarpis DN esaver - -
. _\ Volney“Davis ; :&u’a:rk
L Charles JOFitsgerald -  Arthur R, 'noc'OBa.rkct
Willten J SHarrison PaulaHarson
Oliver AP Barg ¥ynond“Burdette
- - Javes JT Wilson -~ Polored Delaney
Doctor Joseph P, Moran lyrt&@hm

Hnrrq

With regard to James J. Wilson, Dolores Delaney and lym furdette,

please bs advised that the files in this Office roﬂ.eet B0 prevtau
eriainal reoords.

-~ -
. " <, Y

¥For the i.nfmation and use of your Ofﬁ.oc in preptring tbo imnry

report, the folloving uporto and let,tern are bei.ng treansaitted - ﬁ
berewithg

~
.

Report of 8pecial #gent Emerson Bopp, dated New Orlunl. 2
Louisiana, Nay 4, 1934 A
Sumzary Report of Special Agent ¥, G, Tilluan, dated :
Cnicago, Illinois, Narch 22, 1085
Parole Roport. of Bpochl Agent R. B. Donaldson on 'ynou
Burdette, dated Jacksonville, Florids, April 6, 1935 i
Parole Report of Bpecial Agent i‘ B. Donaldson on Dolores ! .
Delaney, dated Jacksonville, Florids, April 6, 1935 - _
Parole hport of Bpecial Agent John E, Brennan, on Willima e
Weaver, dated St, Paul, Minnesota, February 1, 1936 ‘
Parole Report of 8pecial Ageat R, C. Suran on Harry
Campbell, dated St. Paul, Minnesota, May 15, 1986

o A
¢ Quwasd I e

e ot e e A
— e —_ 1



¥

Parole Report of 8Special Agent 8, K, NMcKee on Albin
Francis Karpis, dated 8t, Paul, Minnesota, July 28,1988
- Parole Ropory of 8pecial Agent 8, K. EcKes on Charles
Joseph Fitsgerald, dated St.Psul ,Ninnesota,July 28,1956
Lotter from Chicago Office to St, Paul Office dated .
kptalbtr ”. ”“ g ,

The foregoing reports, leiters and eriminal records should be
returned to this 0ffice after they have perved their purpose.

Yery truly yours,

t

ARJ ISN ) D, M, LADD

enso, / Special Agent in Charge
cc - ‘. - - . -
Cincinnatld
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¥ederal Bureau of Investip=tiom
U. S. Derartment of Justice
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POSTAL U. 8. -~
FEDETAL BURLAJ OF INV:ESTIGATION

CHARGE

emee s e OCTOBER 8. 1956 1126 AN

‘ \ - \, R =
J. P, MACFARLAND : P - ‘
FEDERAL BURFAU QF INVESTIGATION ’ o
U. S. DEPARTM=NT OF JUSTICE
STANDAKD BUILDING o .o
CLEVELAND OHIO : ST

o

BREKID TRANSMI? PHOTOGRAPHS FORNARDED MY LETTER OCTOBER
SBEVENTH 10 KANSAS CITY OFFICE . - -

.
N p

¢ -

AHJ:1JM

¢c - Bureau ‘
Kansas City (enc.)
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= Speciel Agent in Charge, . o '-  , S Fooe
Y.ansas City, Vissouri,

™~
% a2r 3ir: REZ: Bi'XIN
. . 114
« )
N, A In aceordance with request “ro= the Chieago "~ .
S Bure-u office d ted Qctodber £, 1936, therc nve enclnsed
Q - be:ewith photographe of the rrineipal sudjects in tiis -
Nj\ c=s86, wrich photographs were rejuested dy you from the ~
T~ ClLiensgco offfce,
\ \J - . - - . . . e - - - e D— . e
Yery traly y.ure,
‘\
na. /233 . o ) .
CC = Bureau / Je £o ¥ecer RLAW
« Chicago Special Ageat in Charge
i S
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FEDER REAU OF INVES ION - ,
Foeaes i 74
TH1S CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO riLeno. 7«88
i REPORT MADE AT } DATE WHEN MADE i :‘:I'Co:zgst REPORT MADE BY )
Ckicago, Ille i10/3/38 9/15=23/36 JOHN L, MADALA TJLM: 1M
TITLE 5 CHARACTER OF CASE
ALVIN KARPIS with aliases; > -
IR. JOSKPH P{'MORAN with slisses « FUGITIVE, KIINAPING; HARBORING OF ~* -
1.0, 12323 XT ALe FUCITIVES] OBSTRUCTION OF
__mnmgzamm,_ncm JUSTICES RATIONAL FIREARMS ACTe

SYNOPSIS OF FACTS: PAULADKARIDN at present residing with her folks at Pors
Arthur, Texases Her mentel smiitinn apnarently etill

unsound, She denied thet *SHIMIY" PATTON ol Harvard Club aided her,
GLADYS SAWYER and WYNOKRA. {in any way after their srrest at

Cleveland on 9/5/3¢. Imdicstes $hat she, FREDRARKER, ALVIN KARPIS,

DPOLORER NWLANEY, HARRY_CAMFEELL end WYNONA BURDETTE yisited Harvard
Clud on frequent occasions during Summer, 1934, S8AM!COKER denied

Imowing true fdentity of HARRY CAMPEELL at time he adsacisted with -
him at Toledoe Admits ke read KARPIS and CAMPBELL bethg wanted by -

- Government for Bremer Xidnaping prior to 9/6/34, when SOXER paroled
' from peuitent o Assorts SHIRIFF JIK(O'REILLY, Of Toledo, did
20t know who BOE-MILLER and he werse. DYS SAWYER €urnished signed
‘ statemsnt outliming travels, activities, and observations at Cleve-
« lend during period 6/11/3¢ to 9/5/34¢ States thet an employee &t
\  Harverd Club referred der through FRED BARFER $0 IR, JOHN!HANNIBAL
for treatmentse Indisations ere MRS. MILDRED|WILCOX, Cleveland
Polise Dept., propositioned GLADYS to turn her and other girls
loose for §500. Eas mo krowledge of allegedbribe offered dy PAULA
. BARMOR for releass, Stetes they gave mossags to ATTORNEY EDWARD
" | STANTON to deliver to PATTON, telling "Boys® to get out of towae
MARTE (GALLUP, alias ®PEACHES®|BUTLIR, edvised that CHARLES J,
\PITZGERALD brought KARPIS and CAMPBELL to EDITH BARRY'S place ia
fall of 1934 Thersafter KARPIS snd CAMPBELL steyed st BARRY'S

1935, Recognised XARPIS* photograph in Detective Magezine in early
April, 1955, smd imwdiately left Toledos NYRTLE|FRICE, slias
MAXINE, also former inmate of EDITH BARRY'S plecs; sdvised thet
KARPIS and CAMPEEIL visited there oa at least three oceasions ia
April and May, 1938, : : S

house one week after January 24, 1935, and three days after karah 27,

;
!

1. B ,. . -‘. .
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mnméuﬁﬁz£3222‘;§§zm. S e v
- - —~ .
iR 2126 +130950017 s
COPIES OF THIS RIPORT - . y

Bureau o §~—— iMilwaukes o ) . ’ OCT 15 193

Cincinnatieg Omha o Q - - s

Chicago o 8 Dallas o I . o /

Ste Paul o 8 OklaoOity ¢ & o@ \ .

Ciqveland o & A =i |

ﬁ w “ V.S GOVIARNLNT PRINTING OFFICE  T—3034



i
;J

REFERENCES 3 Report of Special Agemt Re J, Abbaticchio, Jree
Omeha, Nebrsska, deted 6/24/36;
Report of Special sgent 8. K. McKee,
Cloeveland, Ohio, deted 8/25/36; S
Report of Special igent 8. K. MoKse, e
Cleveland, Ohio, dated 9/1/36; . ' R
Report of Special Agent 8, Ko ' :
_Clevelsnd, Ohio, dated 9/8/36;

Report of Special Agent D¢ Pe Sullivan,
Chicago, Illinois, dsted 4/5/56, in the sase
eutitled CHARLES J, FITZGERALD with aliases}
ET AL} WILLIAM A, HAMM o VICTIM; KIDNAPING

- - v w emv

DETAILSS
Upon instrustions of Inspector K. J, Connelley Agemt
Madsla left Cleveland, Ohio, on September 13, 1936 and proseeded
to Port Arthur, Texss, for the purpose of interviewing PAULA
HARMON at the hame of her parents relative to this case, and pare
tfoularly with reference to the situation at Cleveland, Ohio during
the time she and FRED BARKER and other menbers of the BARKER-XARPIS
mob resided there during the sumer of 1934,

AT PORT ARTHUR, TEXAS: - B T

Inquiry at Port Arthur, Texas, on Septemdber 15, 1936, re=
vealed that PAULA HARMON is at present residing with her parents,
MR, and MRS, DAVID B)\BRM, at their home, 337 De Quesn Blvde,
Port Arthure = ' - . - N

At this address Special Agent Flanders, of tbe Dellas
Bureau 0ffiee, and the writer interviewed PAULA FARMON o2 Septeme
ber 10 and 164 1938, It will be recslled that this woman was yeoe
sently released fram the Texas Stste Hospital for the insane, Rusk,
Texas, where she was confined for srproximately eighteen monthse
It was Agents’ observation, during the course of the interview with
the HARMON woman, that she is apparently still mentally unbelanced
and 1{s laborinsg under the {llusion that the United Stetes Government
was responsidle for her incarserstion in the State Eospital, She
made the statement that sinee her release at Chicago, Illinois, ia
Septemder, 1934, the Government has gone eut of its way to persecute
bor whenever and wherever possiblees It was pracstiecslly impossidle
for Agentsto reasan with her on this pointe It seems that PAULA
BARMON still cannot understand why she was committed to the hospital,
and apparently does mot realize that the ocondition of her mind alone

- . i { [
2/ =
AT, '



was responsible for her incarceration, Agents hed consideradle
diffieulty in getting the HARMON woman to talk about the instent
¢ase, and when asked direst questions about any particuler pointy
she would either evade the question, or answer it only partielly,
and then launeh off fnto same other matter entirely separated from
the cese, Her statements were of a rembling mature and very gene -
sral, and when pressed for details, she would either say: °®I don°$ -
Temember®y or "I don®t eare to talk adout i{te* L ‘

It might be noted that PAULA HARMON still entertains

the thought that the with whom she lived and consorted after
her husband®s (CHARLIE{HARMON) death is mot in fast FRED BARKER
and that nons ef her associates of two years ago are identical with
members of the BARKFReKARPIS gange PAULA likewise denied that she
ever made a signed statement to Special Agent R. D. Brown, or to
any other Bureau Agent {n ecnnestion with this case., 4a stated
before Agents had great difficulty in getting PAULA HARMON to talk
about the instant case, and the little fuformation she did provide
was in most part incoberent and inconsistent, Her memory appears
to be good, and she apparently thinks ressonably except for the
fact that she cannot understand why she was ever adjudged insanse

The fallowing is the substance of the informetion which
Agents were able to elieit fram her:

PAULA HARMON stated that she and her husband, (she would
mever refer $0 him as FRED BARKER Or FREDDIE) e¢ame to Toledo,
Ohio, in the early spring of 1934} that they rented an spartment
at Point Place, snd furnished ft with new furniture which she
bought in Toledo. 8She recalled that while in Toledo they frequente
ly visited the Casigo Cluh; that the cwners of this cludb were
ealled EERT and TED,  and'that their wives® names were MADELEINE
and RUTH. She could not recall the names of JOE|ROSCOE, CAPTAIN

\&ﬁk m. 'IIG",‘(X)USDB. wvtfx.nm. oF KEX and THELMA
" L4 A‘ . e -

She stated further that she 414 not like Toledo snd
persuaded her husband (FRED BARKER) $0 move ssay; that thereafter
they moved to Cleveland, Obio, and becanme located in & home B
Perkhurst Avenuees PAULA would give no resson for moving te
Cleveland, Ghio, other than she $hought it was 8 better eity
than TOLEDO in which to live, She went on to state that shortly
after she and her husbend (FRFD BARKER] moved to Cleveland,
DOLORES DELANEY and bher husband, *RAY", (she would mot fdentify
him as ALVIK KARPIS) likewise moved to Cleveland, Ohio, and that
ssveral months later WYNONA BURDETTE and her husband (HARRY
CAMPBELL) also moved there, She stated thet the latter couple ‘
were living in a home on Franklin Blvde, and that RAY and DOLORZS

- . e e e e
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first lived in an apartment on Flamingo Street and tren moved to @&
house on 140th Streete

When asked what places she snd her husbend and the others

frequented while living in Clevelend, Ohio, PAULL mentioned the
Harvard Club, Bhe stated that she first heard of the Harverd Clud
while they resided in Toledo, Ohio, but does not mow recall who mens
Sioned it to hery, or under what eircumstances it was discussedj
that she and her husband first visited the elub shortly after they
moved $0 Cleveland, Chio, and that thereafter she went there aa

at least fifteen different ccoasions, usually with her husband
(FRED BARKER)e ' :

She stated tlat RAY and DOLORES also frequently visited
the Harvard Club, and she recalls that on at least six oceasions
RAY (ALVIN KARPIS) acoompenied them to this plaece; that on severw
al oceasions she and DOLORES went there together, and that at -
these times the doorman of the ¢ludb would let them in without any
hesitancye PAULA stated that she always played the game knowm as
*Xeno” at the Harvard Club, and that she does not know vhat game
her husband and RAY perticularly played; that she never saw either
of them talk privately with eny of the employees at the elud, nor
did she over mote any degres of familiarity between her husbamnd
and RAY and some of the employees there,

The names of SHIMMY PATTON and mr(mmmn. TONY

),{mmsmcn and other employees at the Harvard Clud were mentioned

to her, and she could only recall the names of SHIMIY and ART as
those names heard by her which mighkt be eannected with the ¢lube
She readily fdentified the photograph of SIMMY PATTON, but eoculd
aot fdentify that of ART HESEBRANDe PAULA would not state that
PATTON and her husbend (FRED BARKER) or RAY (ALVIN KARPIS) were
friendly to any extemte .

Wi reference 0 the arrest of QLADYS SAWYIR, WYNONA
BURDETTE and PAULA EARMON by the €levelsnd Police Department om
September 5, 1954, PAULA stated that she recalle that WYNOHA
BORDETTE ¢ams $0 her home that afternoen, and that thereafter
GLADYS SAWYERy who wes liviag with har, PAULA, at the time, ‘
her 1fttle girl, FERANCINE, WYNONA BURDEITE end she went on & shop=
ping sour in downtown Cleveland; thet their husbends were aot st
home when they left, and she now presumes that they were at the .
Barvard Club at thet time, stating that RAY and her husband usuale
1y vent thers every afternoone PAULA stated that she never saw
HARRY CAMPBEIL at the Club, dbut knows that he frequented the same
while in Cleveland, ss she heard WYNONA and him talking about the

srotten luek® they had there,

Continuing, PAULA stated that after they, mesning GLADYS,
WYNON: and she finished shopping, GLADYS suggested thet they go

odbe



v vt s s

to the eocktail lounge of the Cleveland Hotel for a couple of
drinks, which they dide While at this place GLADYS became ex=
ceedingly drunk end ®passed out®; that someone connected with the
hotel threetened to cell the police; that she, FAULA, pleaded :
with this individual not to do it, stating that they were all
married and could not afford any scandale At this point PAMLA
HARMCN emphatically denied that she attempted to dribe any emes
ployee of the hotel to refrain from celling the police, She state
ed that she endeavored to get GLADYS SAWYER out of the hotel, bdut
that she was in such a drunken conditfon that it was virtually ime
possible to do anything with her,

PAULA went on to relate that she became disgusted with
GLADYS and WYNONA, who also was very much under the influence of
liquor, and left the hotel by herself in a taxi cad; that she
rode in the cab for about one-quarter of a mile, when she thought
that it would not be right for her to run away and lsave GLADYS
end WYNONA behind in an almoet helpless condition, She stated
tiat she -returned to the hotel end found the two women apperente -
1y in the custody of the police, they beins at that time ip the
forser immedistely outside of the cocktail lounges PAULA em~
phaticelly denied thet she or either GLADYS or WYNONA were taken
to a rcom in the hotel befcre they were driven to the police
stetion, :

Continuing, the HARMON woman advised that when the poe
licewoman, whom she is unsble to identify from her photograph,
it being known that this woman was MRS, MILDRED WILCOX, learned
thet she, PAULA, was in the party with GLADYS and WYNONA, she
decided to take her along to the stetion; that a fight ensued
when the policewoman tried to force GLADYS into the police cary
which was a Ford Coach, end in the scuffle either GLADYS or
WYNONA gave the policewoman & black eyee PAULA further related
that in going to the police station, she was sitting in the fromt
seat with the policewoman, and that GLADYS and WYNON4i sat in the
back with little FRANCINE; that they picked up a umiformed police -
officer at the rfirst cormer, end tlat he thereafter accompeanied
them to the station, standing on the running boerd, She stated
tmt enroute to the police station, she discovered thet her diemond
bracelet was misesing from her wrist; that she asked the policewoman
sbout it, and she replied that it was in her pursee PAULA stated
that she grabbed her purse from the policewoman, who had all three
of their purses beside ker on the front seat, and before she had a
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ctance t0 examine {$ for her dracelet the poiienom snatched 1t
from her; that after the uniformed officer doarded the car de took

custody of their purses, ) e e e ‘ -

PAULA further related that when they arrived at the poe :
11ce station the three of them were booked for drunkenness and dise ..
‘orderly conduect, and when reporting t0 the Desk Sergeent ahe Tee
quested him tolook in her purse for her bracelete 8She stated that .
she was informed by him that the bracelet was act ia her purse, -
wheresupon she registered a complaint with him of the fuet that 48
hed apparently Beea stoleme She advised that ome time later, whea
Swo police officers talked to her sbout the missing dracelet, they
informed her at that time that the policewoman, who arrested her,
remarked $0 them that she doubted very mmch whether she, PAULA,
in faet had s bdracelet, It will be recalled that MRS, MILIRED
WILOOX, who was the policewcman in the ¢asej,above referred te,
made a statement to the effect that PAULA attempted to dride her .
by offering her dfamond btrecelet for her and the other girls® '
releasse PAULA emphatically denfed this, and sdvised that she
aever made any such offer to MRS, WILCOX or to anyone else, PAULA
lfkewise denfed that she gave the oecupation of her husband as
that of u gambler at the Harvard Clud et the time they were booked
upon their arrival at the police statiom,

PAULA furtber stated that she, WYNORA and GLADYS were
placed in separate adjoining cells, and that she was kept in her
sell all night exsept for fntermittent periods when she was Sakem
out and {nterviewed by police officerse SHhe advised thet she &s
unable to recall now who end how many persoans interviewed here
Agent exhibited to PAULA HARMON the photograph of MATRON MOLLIE
BARTELHEIM, and directed her attention to the Matron who was es-
pecially nice and kind t0 her and the others during the time they
were in the Cleveland City Jail, but she was unable to Hdentify er
resall this womane PAULA stated that she does not recall ever
having been interviewed by & matron or policevoman while she was
in jail at Cleveland, and eof eourse, emphatically denjied thet ahe
at eny time made any propositiom of bridery to smy officisl of
the cnvolnd Police Doplrt-uto

with nforcnoo to the Attornq. mnn STANTON, who legale
1y represented PAULA HARMON, GILADYS SAWYER and WYNONA BURDETTE after
their arrest in Cleveland, PAULA advised that the following are the
sireumstances under wihich she retained this attorney. She stated
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thet arcund 9 or 10 otclock on the morning after their arrest she
was ushered into the office of a police official for interview,
While in this office she observed a man who arpeared to be an
attorney talking with LA prisoner immediately outside the office
in which she was located; tlLat the officer interviewing her told
her, in response to her query relative to this men's fdentity, that
he was MR. STANTON, & local attorney. PAULA advised that she aske’
ed this officerts permission to talk with MR. STiNT(N, which he
readily accorded hgr; that she thereafter told MR, STANTON that
her name was MRS¢ MATTERSGK, snd thet she and her tw girl friends
had been arrested on the night previous on charges of disorderly
conduct snd drunkenness, and that she wuld like to get out omn

. bond if at all possidble, and in this connection wanted him to do

whatever he could in arranging for a bondes PAULA stated thet MR,
STANTON did pot talk with GLADYS SAWYER or WYNON4 BURDETTE at this
time, nor at any other time, and that she handled the entire
matter with the attorney herself, PAULA was emphatic in her statew
ment that these were the true circumstances under which she met
and retained MR. STANTON, ard advised thet this ie the same atory
she told Agent Brown at the time she was being held in Chicagoe
PAULA denied thet the name of SHIMSY PATTON was brought up during
her convérsation with M3, STANT2I, and also Jdenied that she gave
him any messaze to take to anyone on the outside, The HLRMON
women admitted that she turned Ler jewelry over to MR. STASTON,
end steted tkat she leter obtained GLATYS SAWYER'S jewelry from
ker and likewise turned it over to Mi. STANTON.

PAULA was Questioned as to whether she rented a safety
deposit dox or meintained a savinge account in Cleveland, Otio,
durinz the time she resided theres, She admitted thet she had a
smell savings account in the Clevelend Trust Campany, and that at
the time she left Cleveland, Ghio, in Qctober, 1934, skte asasigned
the belance of the account to MR. STANTON in part payment of the
legal fees which he charged her for representing her, 4s to the
safety deposit box; PAULA HARMON stated that she at mo time had @
sefety deposit box in Cleveland aor any other place, and that the
key to a box, which was found among their effects, undoubtedly
belonged to either GLADYS SAWYER or WYNONA BURDEITEe

PAULA was asked concerning who rented the apartments

in which they lived in Cleveland, Ohio, She sdvised tlat the rente
ing of these places was dane by her husbend (FRED BAREFR), and she
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.licensed in Toledo, Ohio in the neme of EARL J

has no information whatsoever concerning these rentals, or &s to the

identities of the persms from whom these places were rentede FAULA

edvised that they drove to the Cleveland Hotel on September S, 1934
in her bhusband?s Ford Coach; that she does not know where he pure
chased the same, nar whet address was given at the time it was ree
gistered, She stated thet she i{s reasonadly cerfain the car was

?’A’I‘TERSQN, whieh
she claimed wes the true pame of herhusband, :

Agent asked PAULA HARMON whether she was acquainted with
a private detective in Cleveland by the name of FRANK J. NOONAN3
whether she had knowledge of the fact that ALVIN KARPIS Or RAY, -
as she knows him, carried on his person a commission card repree
senting that he was an employee of that agency. B8he @enied knowing
any individual by the name of NOONAN, and likewise disclaimed
knowledgze of the commission gard sbove mentioned,

PAULA wes questioned as to the amunt of the till which
they ran up while drinking at the cocktail lounge in the Cleveland
Hotel, end she advised thet to the best of her recollection the
amount was $9.,00, which she paid shortly before the disturbance
was started,

PAULA HARMOK emphetically denied thet she at any time,
while in the Cleveland City Jail, asked anyone to csll SHIMAY
FATTON, to edvise him of her arrest, and likewise, denied thet she
requested eny matron or policewomen, who were in the jail et that
time, to call an attorney for her. She stated that she had mever
seen or met MR, STANTON prior to the time she telked with him omn
the morning after their arrest,

It willbe recalled that GLADYS SAWYER advised Agent
R. J. Abbaticchio, Jre., ©f the Omaha Office, that when they were
led to their eells shortly after their arrival in the City Jeil
at Cleveland, PAULA observed a police officer whom she recognized
as having seean et the Harvard Club, end in this eonnection pudged
her and stated she believed she might be able to do same business
with him, PAULA was confronted with this incident, and she emphatice
elly denied that this toock placey and also denied that she observe
ed anyone in the City Jail during her incarceration there whor she
had seen at any time previouss PAULA was particulerly questioned
as to whether she was interviewsd by a police matron or woman same
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time during the first night they were in the City Jail at Cleveland,
and she advised thet if she had been intervieved, she ddoes not now
recall the sams, . S .

Agent questimed PAULA as to whether she had any knowlodgo
of some person connected with the Harvard Club recormsnding to her
husband and BAY (ALVIN KARFIS) an individual who mede tailor-made

- shirts for them, and she advised thet she does not, stating that

she did not even know that the boys had any tailor-made shirts made
for themselves,

Upon the conclusion of the interview with PAULA HARMN
she made the statement that if the Government delieved she knew
8o much about the instant cese why did they not subpoena her to
any of the trials at St. Feul, UMinnesotae It is obvious that
PAULA does not yet apperently realiza that the eoncntion of Lher
mind was the reason therefor,

PAULA asked Agent whether it would be all right with the
Government to come to Cleveland, Ohio in the future and endeavor
to secure her furniture which was left behind at the time of her
departure from Clevelsnd. Skte was informed thet the Government bed
no jurisdiction whatsoever over her case; that either her mrents
or the officials of the Stete Hosrital were the only ones who could
give her permission to leave the stete, When Agent deperted she
made the statement: "Don't be surprised if you see me in Cleveland
in s couple of weeks because I'm going there and the entire militia
in Texms can't stop me,*

It is Agant'é opinibn that the HARMON woman eanmot be
considered competent as a witness in the event it will be desirabdle
to subpoena her to any future triel proceedingse

Agent interviewsd MR, DAVID B, BRANNOM, father of PAULA
HARMON, and he advised that PLULA was released from the State Hose
pital for the insane on or sbout April 15, 1936; that he is her
guardian end is required to submit monthly reports to tke hospital
as to the progress she is making. He further stated that since
PAULA returned home she has shown considerable improvement in her
mentel condition, although she is not entirely normal yet. He ade
vised that at times she is very muoch depressed and memtally haxy
as to past events; that she eppsars to have false conceptions and
extreme imagination about certain things, and as an example he médw
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tioned that she is firmly under the delief that the Covernment is
wholly responsible for her incarceration in the State Hospitel, ale
though he knows for & positive fact that this is not 80, He ade -
vised thet he has attempted to explain this to her, but that she
becomes unreesonable whenever the subject of her mind is touched
upone MR, BRANNOK steted that PAULA is precently sewing for a
living and she is very industrious in her work, Ske works at home
on an average of Swelve hours a day, and up to the present she is
making a fairly good living from this line of work,

MR. BRANNOK at first refused to permit Agents to talk
with his daughter, stating tkat he and kis wife are trying to do
all they can in having PAULA forget her past associations, pare
ticularly FRXD BLRKER; that he is afraid that talkinz with her
about these poople will excite and upset her mind to such an exe
tent that sbe will heve a relapse, and her mental cordition will
be thereby affecteds He, however, permitted the interview after
Ageut aseured MR. BRANKON thct nothing would be said to upeet his
daughter's mind, and disposition, in any way, and wien Agent departe
ed from Port Arthur, Texas, he did not show any signs of hostility
torard the Covernment,

AT McALFESTER, OKLAHOMA:

At the Oklehoma State Penitentiary, McAlester, Oklahoma,
Agent interviewed SAM COKER,#14023, on September 18, 1936, COKER
at first refused to telk with Agents, stating he had nothing to
say thet might help the Government in instant case, end that he
was fully aware thet anything he might say may be used against him
lateres For tLic resson he was very guarded ir his enswers, and
during the entire interview manifested an unwillingness to talk,,
perticularly about this case, :

The following is the substanee of the informstion whioch
Agent was able to secure from COKER:

He steted that he was born at Nowata, Oklahoma, on Sep-
tember 20, 1895, and went to school through seventh greade; that
efter he left school he engaged in trading cattle, which occupetiom
he followed for several years, He stated that his father died in
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1904 end hie cotber in 1926; that he hes two sisters, MRS, E, C,

ACUUSCH and MRS, J. C{ DALE, botk_of whom live {pn Kowate, Oklshoma;

that he has two brothers, W. P/ COKER and 0, mm, who also
live {n Kowata, Oklahoms, COKER went on to relate that when his
fether died he inherited eonsideradle property on which oil was
later discovered; that since that time he has been receiving

- royalties from various oil compeniec which had leased his property

for the purpose of drilling forail; thet the proceeds from these
royalties averaged approximetely $5,000,00 a year, and that his
nephew manages thies rroperty and these royalties for him,

Continuing, COKkk stated that on Januery 2, 1924 he snd
BUSTER ‘JARRETT were arrested at Pawhuska, Oklahoma, on suspicion
by SHERIFF COGK of 0Osage County, Oklahoma; thet both he and
JARRETT were later identified es tkhe parties who robdted ths rirst
Netional Bank at Shidler, Oklahoms, and upon triel were convicted
for eaid robbery and were sentenced for thirty years imprisonmente
COKER maintains that he is innocent of this «rime, stating that he
was framed by two Burns Detective Agency men, pamed COOPER and
SHILOCK, in order that they might collect the reward which wes
at that time outstanding for the arrest and conviection of the
perpetrators of this robbery. :

He further steted thet he wes committed to the Oklahome
Stete Penitentiary on March 17, 1924, and while in the prison became
acqueinted with VCINEYODAVIS and *DOC™)BARKER, who were serving
life sentences for murder, The photographs of these Subjects were
shown to COKFx, and he readily idemtified the same, COKER went
on to state that he became very friendly with *DOC*" BARK:ZR, and
when ke, COKLRy Wes released on perole on Januery 11, 1931, *DOC*
BARKER gave him a message to deliver to his brother, FRED, at
Tulsa, Oklahomas SAM COKER further stated that he prosceeded to
Tulsa shortly after his parole from the penitentiary, and delive
ered the said message t0 FRED BARKER, end it was st this time thet
he first became ecquainted with ALVIN KARPIS and "MA"UBARKER, both
of whom were living with FRED BARKER et Tulsa, He stated thet
thereafter he occasionally saw both KARPIS and FRED BARKER, and
on June 10, 1931, he and ALVIN KARFIS were arrested together in
FRED BARKER'S home by the Tulsa Police Department; that apparently
FRED BARKER had been arrested uptown eerlier in the aftermoon in
his automobile, COKER stated that the three of them were subse~
quently removed to Okmulgee, Oklahoma, where they were charged with
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a jewel robbery; thet his case never went to trial as apperently:
his purole hed been previously revoked, and as & result he was
returned to the penitentiary at McAlester, Oklahoma. COKER dis-
claimed any knowledge as to the dieposition of the cese against
KARPIS and FRED BARKER et Olanulgee, Oklahoma, ,

COKir further related that upon his return to the peni-

tentiary a second timc he became acquainted with JOHbifﬁROCK,

whose picture COKER identifies. He stated that BROCK was given
a conditional discharge in the fall of 1934, COKER also admitted
being acquainted with "BURRHEAD®; DY, stating that he met this
individual prior to 1934 when KEADY was opersting a bath house in
Fowata, Oklahoma,. '

Continuing, COKER stated that he was successful in se-
euring a perole from the penitentiary on Septemter 6, 1935; that
upon his release he proceeded to Nowata, Oklahome, and spent the
first night at the Campbell Hotel, registering there under his
right name; that be later went to Tulsa, Oklahoma, end visited -
with *BUKRHEAD"™ KEADY, both at his home and at his place of busi-
ness.

-

From this point SAM COKIR refused to talk sbout lis
travels and associstions in detail, stating that he does not want
to incriminate himself. He admitted, however, proceeding to
Toledo, Ohio, in the latter part of October, 1935, ard stay-
ing et the Lorraine Hotel, snd elso admitted attending the Joe
Louis-Max Baer fight at New York City on September 24, 1935,
Previous informetion disclosed that COKER eand FREDUHUNTER at-
tended this fight together. COKER denied that he is scquainted
with PRED HUNTER, and refused to identify his photograph. He
also denied that he attended the above mentioned fight in compeny
with another person. SAM COKER also denjied that after the fight
he returned to Toledo, Ohio, and fram there procseded to Hot
Springs, Arkansas in the company of HARRY CAMPBRLL and FRED HUNTER,
which information was received from CLAYPON HALL, of Youngstown,
Ohio.

8AM COKER further denjed that he lived in Hot Springs,
Arkensas, during the months of September and Qotobdber, 1035, and :
was emphatic in his denial that he saw ALVIN XaARPIS any time after
his arrest in June, 1931, at Tulsa, Oklahoma.
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4 photograph of FARRY CAlIPBELL was exhibited to SaM COKER
end he identified the same as thet of & men with whor he associated
in Toledo, Chio, nemed BUB MILLERs, He detied knowing CALPBILL'S
true identity, end sdvised that he only knew him as & road contracte
ore ¥%hen questioned as to the place and eircumstences under which
he first met MILLER or CALPEELL, COKER merely said; *I don't ree .

~ membere” _ , i T ‘.' : o
N ; B .
When questioned as to the various places he frequented
while residing in Toledo, he replied thet he went to so many
places thet he is now unsble to recall the names and locations of

them,

When questioned as to whether he had any visitors while
confined in the Mercy Hospital, he replied negatively, and there-
after when Agcnt confronted him with the fact that the hoapital
records disclosed numerous visitors, he changed his statement by
statinz tlat he was s0 sick at the time that he does not now re-
member wo visited him, He denied tkat anybody dbrought him money
when he was in the hospital, stating thet he had considereable '
cash when he entered the same,

When guestioned as to whether he ever visited Cleveland,
Ohio, or stopped et the Harvard Club in thet city, he stated thet
he recslls passing through Cleveland, but is positive thet he
never stopped there or frequented eny plece there, COKER also
denied being ecquainted with EDITH BARRY, and later changed his
stetement by saying that he visited so many houses of prostitutiom
in Toledo, Ohio, that it is entirely possible that he visited her
place, but does not especiaslly recall her, Agent described EDITH
BARRY to SAM COKtfR, but to no availe : .

Agent exhibited to SA¥ COKER & photograph of mm:?fm
and called his attention to the fact that the Buresu had receive
od definite information that he and LEIT were seen together at
Claremore, Oklahome, during the early part of April, 1936, He
denied knowing LETT, and likewise denied thet he was in Claremore,
Oklahoma, around the period in questione The description of MILTON
LETT was submitted to him and he still denied that he was acquainte
ed with any individual answering to that descriptiome .

SAM COKER further denied that he ever saw JOUHN BROCK,
whom he heretofore admitted knowing, any time after the latter left .
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the Oklahoma State Fenitentiary in 1934, When questiored as to

whether it wag true thet he saw BROCK in Tulse, Oklahoma, in the

fall of 1935 or around the time he visited "BURRITAD" KEADYy

gggia adhered to his story that he Lad not seen him subsequent to -~
. -

SAM COiFR also denfed knowing anyone in Toledo, Ohio, other
MiS. ED and MCGRAW, BOBJMILLER and his wife, GmR)
BO ROBLETTA, With whom he§j COKXR, admitted he kept compeny at
Toledose He denied knowing JOE ROSCOE, BERT and TED ANGUS, an
elderly man by the mame of SAM (5th man ir the Gerrettsville train
robbery), and *NIG™ COUSINSs He admitted meeting SHERIFF JAMES
O'REILLY of Toledo, Qhio, and when asked whether he thought SHERIFF

' than MR, snd MRS. FRED’GOULET, their daughter, ESTHER, MR. end
eand

" O'HEILLY knew his and BOB MIILER'S (HARRY CAMPBHLL) trus identie

ties, hs became sincere and said: *I may tell you a lot of things
that are contrary to what you people kmow, tut believe me when I
say that SHERIFF O*REILLY did not know who BOB and I actually -
were, and I positively know tLat no protection money was paid to
him for our dbeing in Toledoe IX'll admit that I drank beer and
that BOB MILLER drank beer with O'REILLY, but if you fellows
think that O*REILLY knew who we were you are barking up the wrong
treee® Agert endeavored to obtain further infornation from COKER
with refcrence to O'REILLY and he advised tlet the above is all
he knows about this individual,

SAM CCKER admitted that he went to live with ED and
CLARA McGRAW shortly after his release from the Mercy Hospital

in Toledo, and thet he resided there up until the time of his
arrest, He denied that BOB LILLER (HARKY CAMPBELL) geve him the
entree $0 MOGRAW'S place, and wken asked how he became acquainted
with McGRAW he replied that he just wandered into their place one
day, and when he learned from them that they had rooms to rent

he rented one from them, He stated thet the reason he lived at

the ¥cGRAWS was because he hed to have home-made eooking on account
of bis physical eondition, and that MRS. MCGRAW agreed to furnish
him this cooking if he lived or rented a room from them,

BAM COKIR denied that hs ever frequented the/Granada
Gardens with BOB MILLER and his wife, stating, however, that it
is possible that he mey have gone there but does ot now recall -

the placee .
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In conversation with SAVM COKER he advised Agent that
prior to kis release on parole from the Oklahoma State Penitentiary
in September, 1935, he worked in the prison canteen for spprroximate-
ly three years; that there are =0ld in this canteen tobacco, eandy,
toilet articles and newspapers and magazines, He admitted that he
is an ardent reader of the daily newspapers, and mentioned that
there are 80ld in the prisor out of state newspepers as well as
the Oklahome newspepers. SAM COK:ER advised Agent that he recalls
reading the accounts of the raid staged in Qklawaha, Florids fn
January, 1935, which resulted in the killing of FRED and ™MA®
BARKERe Hs elso admitted that he resd the accounts of the escepe
of ALVIN Ka4RPIS and HARRY CAMPBELL from the police at Atlantie
City, New Jersey, and their subsequent fiight to Kichigan, at
which place they abandoned their automobile. SAM COKFR also ad-
mitted that he read in the newspapers thet ALVIN KARPIS and
HARKY CAMPBELL were being sought by the Government for the REremer
kidnaping, end from time to time he read the accounts of the trial
rroceedings at St. Paul, Minnesota, in conpection with the Bremer
kidnapinge : . ,

Agent asked SAM COKER whether he ever read detective
magezines in the penitentiary, ard he rerlied in the affirmative.
Azent asked him whether he recalled seeing the magezine which
conteined & photograprh of K4RPIS dressed in woman®s clothes, and
be replied trhet he did recall this particuler photographe. Agent
also asked COKER whether he read a story appearing in tris mages-
zine whick related to ALVIN KARPIS, and he stated that he did.

Agent asked COKER when, to his recollection, he read
and saw this photograph of KARPIS dressed in waman's ¢lothes,
and he stated trat it was shortly before he was released from
the penitentiary on parole in September, 1935,

It will be noted that the above mentioned photograph of
KARPIS and the story relating to him appeared in the September,
1935, issue of the Startling Detective Mrgazine, which was releas-
ed same time during the latter part of July or eerly part of
August, 1935, Agent recalled that thisstory conteined the various
escapades of ALVIN KiRFIS and HARRY CAMPEFLL, and thet it likewise
contained photographs of the seversl members of the BARKER-KARPIS
mob, However, Agert does not recall at thia time whether the
photogreph of HARRY CAMPBELYL sppeared in this issue, but it is
recalled that mention wac made to the effect that KiRFIS as well
as the other persons named in the story, were indicted for the

Bremer kidnepinge.
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COKER stated thet et present he has no plans of eecuring
a purole from the penitentiery, and that if the Government chooses
to indiot him for herboring at Toledo, Ohio, he will fight the case,
steting that he is not guilty of this charge, ‘

Agent interviewed MR. T. M. I'IELD, Récord Clerk of t_ho

Oklahomz State Penitentiery, McAlester, Oklahoma, on September 18,

1936, and he advised that SAM COKER was originelly received at the
penitentiary on March 16, 1924, to serve thirty yecars; that he

was convicted with BUSTER JARREIT for bank robbery at Shilder,
Oklahome, MR, FIELD further st=ted that his records disclose that
COKiR wes raroled from the institution on January 11, 1931, and
that or February 13, 1931, his parole was revoked for sufficient
causes submitted by the Govermor of the State, and on February 24,
1931 he was classed as an escape, He furtker stated thet COKER
was ‘arrested at Tulsa, Oklahoma, on Jume 10, 1931, on charges of
robbery, and thet on the same date he was removed to Qkmulgee, ‘
Cidehoma, to answor these charges, and thet on June 19, 1031,

he was returped to the penitentiary tc sorve out his sentence,
There is nothing in the files to show what dispositior was made

of the robdery charges above mentioned,

COKFR'S file further reflects that he wes again paroled
cn September 3, 1935; that this parole was revoked on retruary 27,
1936, for cause not given; thet he was returned to the penitenw
tiary on Kay 9, 1936, and thet at this writing the records show
that his minimum sentence expires on April 11, 1937, ¥R, FIELD
stated that tiis does not mesn thet COKFR cannot be paroled prior
to that date, as the perole laws of the stzte of (Oklahoms are very
lax, and that a prisoner {s eligible for parole the day after he
is received at the penitentiarys MR. FIELD stated that there was
nothing in COKER'S file which indicates that he bas made an appeal
for a parole since his return to the penitentiary this last time,

AT OMAHA, NEBRASKA:

- Uron instructions from Inspector E. J. Connelley Agent
rrooseded to Omaha, Nebraska, and reinterviewed GLADYS SAWYERe
MS. SAWYER was requested to come to the Omaha Bureau Office on
Sepiember 19, 1936, at which time she was interviewed in detail
reletive to her stay at Cleveland, Okio, in 1934, and the following
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signed stetement was ottained from her, the original of which is
being retained in the Cleveland Bureau Office file:

*Omeha, Nebreaska -
September 20, 1936,

*Is Gladylmtabs"yer, 4o hereby meke the following signe
ed statement to John L, Madala, whom I know tc be a Special Agent
of the Federal Bureau of Investigation, Us S. Department of Justicee
No threats or promises have been mede to me, and this statement '
was made willingly and of my own free will,

*"During the month of May, 1934 my husband, Harry Sawyer,
and I were living at the Boulder Hotel in Les Vagas, Fevada, On
or about May 13, 1934, as I reocall it was Mother's Day, I proceede
ed to St. Paul, Minnesota on business end remained there arproe
ximetely one weeky JNhen I left St. Paul to return to Les Vagas,

I oalled upon Jack¥pPeiffer, and told him that if eny of the
tboys* desired to get in touch with my husband, he could dbe reache-
ed at the Foulder Hotel in Les Vagas, Nevada, .

*On or ebout June 20, 1934 my hustand, Herry Sewyer, re-
ceived a letter from Alvin Karpis, postmarked Clevelend, Ohio,
in which he requested thet Harry and I oome to Cleveland, Ohio to
visit with him; that if we decide to come to send him a letter
care of General Delivery, Cleveland, advising him sos I do mnot
recall the name EKerpis stated he was using in Cleveland, but 4t
seexns to me it wees scue odd name, and it might have been Millgreth,
Karpis also mentioned in his letter that Harry and I should re-
gister into the Cleveland Eotel under tke name of Mr. end Mrs., Frank
James, and that he would contact us there,

"Iy husband and I, and my little girl, Francine, left
Les Yagas, Nevada on the night of June 21, 1934 by train, and are
rived in Cleveland, Ohic two days later, Upon our arrival we re-
gistered into the Cleveland Eotel as Mr, snd Mra, FrankOJames and
daughter, and we were acsigned Room 1038, That same afternoon or
evening I wrote a letter to Alvin Kerpis for my husband, advising
him of our arrival in Cleveland, ard that we were in Room 1038 at
the Cleveland Hotel, I addressed the letter to him oare of Genersl

Delivery, Cleveland,
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wibout two or three days later Alvin Karpis and Dolores
Deleney paic us a visit at the Hotel., Kerpis and the Nelaney girl
were living together et that time. EKarpis invited Harry ard my-
self to live with them during our stay in Cleveland, which invita-
tion we readily accepted., I recall that they at that time were
living in @ bouse on Flamingo Street, Cleveland. Later that aftere
noon Dolores and Karpis drove Farrv and myself to ¥red Barker and
" Paula Hermon's apartment at 10515 Perkhurst Avenue, Cleveland,

*Harry and I continued to live at the Cleveland Eotel for
two or three days afterward, and I recall that Dolores Delaney and
Paule Harmon helped ms move away from the Hotel. During the next
few days I wasn't feeling very well, and decided to go to St. Peul,
Minnesota for a physical examination,

*Cn July S, 1934 Kerpis drove my husbend, Frencine, and
myself to Fred Barker*s place in Cleveland, and on arriving there
I saw Charles J. Fitzgerald whom I hed known for many years, end
Williem JOHarrison, whom I met for the first time on this occae
sion, Bothk of these irdividualas had just gotten in from the lske
at Sandusky, Ohio where the following persons were living at that
time: Bi11107eaver, Myrtld Eaton, Volney Devis, mnaomrruy,
Herry Campbell, and ¥ynone Burdetts I recall thet toth Charlie

itzzersld end WillieYerrison were sarexhat drunk, and a short

ire thereafter in the morring, Fred Barker, Charlie Fitzgereald,
Harry Sawyer, Frencine, and myself drove to Chicago, Illinois in
Charlie*s Packard Sedan, As I recall Fred Barker wented to see

his mother who at thet time was living in an apartment at 73rd
Street and South re Drive, Chicegos Shortly after our arrival

in Chicago, BelleFZrne, who for many years had been living with
Charlie Fitzzerald without being married to him, visited us at B
Barker's spartment. All of us had dirner at Mrs. Barker's apartment
that night, end Harry, Francine, myself and Fred Barker steyed there
overnight, and as I recell, Charlie Fitzgerald and Belle Eorme
stayed at some hotel thet night. On the following morning I t ook
a plane out of Caicago and went to St. Psul, Minnesota where I had
Dre Henrﬁall examine me, He t0ld me that I needed an fmmediate
operation, whereupon I returned to Chicago by plane to edvise my
bhusband of the operation, and also to get a few clothes which I
thought I might need in the hospital, That same night I returned
to St. Paul by train, and an this trip Belle Borne and my little
girl, Fremcine, accompanied me, :
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*I remeined in the hospital at St. Peul, Minne from July 7,
1934 to July 23, 1934, durirg which period Eelle Born ard L[lanche
Davenport visited me on several occasions. I might state that Belle

Born was teking care of little Francine on her ferm at Mankato, T

Minn, while I was confined in the hospital, Pauls Harmon also visite
ed me at the hospitel on one occeasion, this being a week or so after
my operatione, She flew up from Cleveland, Chios T

*T was released from the hospital on July 23, 1934, and
that same day Belle Born and Francine rode back on the train with
me., Belle got off at Toledo, Ohio, stating that ske was goling to
stay with some friends there, and indicating that Charlie Fitzgerald
was waiting for her in this ecity, She did not indicate who her
friends might be in Toledo, Francire end I continued to Cleveland,
Ohio, and on our errival there we took a cab to Fred Berker and
Paula Harmon'®s apertment, at which place my husbend had, in the
meantime, moved, Paule invited us to stay with them thereafier,
she feeling thet she could take care of me during my period of
recuperations On or about August 1, 1934 Paule ard Fred moved to
4419 W. 171st Street, Cleveland, and Harry, Frencine, and I moved
with them, This latter plsce wes a much bigger place than the
apertment’ on Parkhurst Avenue, ' o

*] hed left tke Hospitel in St. Paul, Winn, several days
too soon, and when I got to Cleveland, I found that I hed to have
daily treatments by some local physician, I asked Fred parker
whether he knew of a good doctor in Cleveland, and he said thst s
boy at the Harverd Club had just undergone am operation, and that
he apparently had a good doctor, as he frequently heard tlris boy
talk about him. Fred stated that he had forgotten this doctor®s
name, but volunteered to contact this individuel at the Club, and
get it from him, That afternoon Fred drove Paula and me to the
Hervard Club, and Fred went into the Club and spparently contacted
the above referred to individual, Peula and I remeining in the ear
outside of the Club, ¥Then FPred returned he gave me the name of
Dr. John Hannibal, on Euclid Avenue, the exact address I do not
nox recalle That same day Peula accompanisd me to this doctor®s
office, and I recall that I told him that same employee at the
Harvard Clud recommended him to me, Thereafter I visited tbis doo=
tor almost deily up until the time of my arrest om September 5,
1934, On frequert occasions Paula Harmon drove me to the doctor*'s
office, and on other occasions Dolores Delaney drove me there.



*] recall that shortly after Herry Sewyer end I moved to
Cleveland, Onio I asked Harry on one occesion wky Alvin Karpis and
Fred Barksr were living in Cleveland in preference to some other .. -
city, and he replied that they had e connection in the eity, mot
indicating who this connection was, I also heard around this time
frequent mention mede of the Harvard Club, #nd from the conversetions

. whieh I was able to overhear, I gathered that Karpis and Barker weres
freguent petrons of this Cludbe 4Also in these conversations Karpis
end parker would talk about one *Shirmy*, but I do not now recall
eny definite statements made relative to him. However, I was able
to gather thet he was either the owner or the manager of the Here
vard Club, end apparently very friendly to the boys. On several
occasions when Fred 3arker and Peula Barmon would go out in the
evening without us, they would often say thLat were going to see
*Shimuy*, but they never indicated what they were going to see him
about,

*Shortly after I returned to Cleveland from the hospital
on July 23, 1934, Fred Barker and Peula Harmon, and Harry and I,
drove to the Harvard Club where Fred and Harry apparently hed a
*meet* with Karpis. When we arrived at the Club Paula and I went
incide to pley Keno, and Fred and Harry remained in the car, We
tad a cup of coffee at the lunch counter, and at this time Psula
introduced me to *Shimmy* Petton as Harry's wifees I heve identi-
fied this individual's photograph from & group of pbotozraphs
shown me by Agent Madale, I had no conversation with Patton at
this time, Paula and I played a couple of games of Keno, after
which we returned to the car, and found Karpis there talkirg with

Fred end Harrye . .
*] frequented the Earvard Club on only one otker occasion
gfter that, end Paula anmd I played Keno at this time., I do not
pow recell whether the boys were with us, I observed that Paula
was well acquainted with the several employees im the Clud, but
I do not recall any of them by name now, I never saw eithor Fred
Barker, Alvin Karpis, or my husband talk with *Shimmy* Patton prie
vately or otherwise either at the Club or any dher pleces I have
been shown & photograph of Arthur I.\nebohmd, but do not recall
ever seeing him at the Harvard Club, ’ o

: =0n or sbout August 15, 1934 Harry Campbell, Wynona Burdett,

: and Doc Barker moved to Cleveland, Ohio from the lske at candusky,

E;S»;';LTT Ohio where they were living during that summer., I recall that

[ Wynona came to Paula's home upon her arrival in Clevelend, end there-
after Paula and I assisted her in renting a hcuse at 7009 Frenklin




Boulevard, 1 do not now remember frar whom ¥ynone rected this
place, but I faintly recell tLat it was from same 0ld oouple, who
lived next door to the same, As to the hame in which Fred and Paula
were living, that is tke place at 4419 We 171st Street, Cleveland,

I recall that on one occasion either Fred Barxer or Paula told me
that the property belonged to *Shimmy*s® partrer, end thet e man

by the name of Mitchell was the renting agent, :

*While living with Fred Barker and Paula Eermon at the
latter addrese, Alvin Kerpis, Dolorea Delaney, Willie Harrisom,
Harry Campbell, and Wynons Burdett visited us on several occasions,
I never had occasion to visit Karpis end Dolores et their Lome at
3773 « 140th Street, Cleveland, after I returned from tke hospi=
tal, On st least two occesions Fred Berter, Paula Harmon, Herry
end I went to Wynone's plece for dinner. Doc Barker also visited
us from time to time. I believe that he was living with Campbell
end ¥ynona, and thet Willie Harrison wac living with Kerpis and
Dolores,

. "] believe that my husband, Earry Sawyer, was introduced
to *Shimmy? Patton as e gambler from St. Paul, Minnesota, After
the 3rener kidneping Frod Berkor and Alvin Karpics egreed to set up
ry husbend in businecs, either in the saloon busiress or in some
gambling establishment, I recall tkhat while living ir Cleveland,
Fred and Alvin were negotiating with Patton to open up a gambling
place cr acquire a corcession on slot machines in the county next
to Cugyhoza County, Ohio for my husbend; that Patton was supposed
to have been able to *fix* the Sheriff of this particular County,
end that it required $15,000,00 to get started., Harry discussed
this proposition with me, and I strenuously objected to ity state
ing that I did not want bhim to be odbligated to that extent to tke
boys, meaning Barker and Karpis.

*0n or about September 1, 1934 my husband and Willie
Harrison left Cleveland, but I do not know where they wsnte I now
know that they went to Miami, Florida, When Harry left he told me
that he would be back in a few deys, and that I should pack our
clothes, and be ready to move to Les Vagas, Nevade irmediately upon
his return to Cleveland, , o : .

*0n September 5, 1934 Wynona Burdett came to Paula's hame,

end thereafter Paula, Wynons, Francine, and I went on & shopping
tour., None of the bors were et home wher we left, and I do not know

where they were gt that time. We drove away in “red's Ford Ccoache
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After we finished skopping we stopped at several places for drinks,
and about 4:30 Pe.lM. we went to the cocktail bar at the Cleveland
Hotel for more drinks. While here Paula and I got into an argue
ment, and apparently we botL became very noisy and emnoyinge I -
*passed out', &nd recall that when I came to, I wasin a police

car on the way to the police stations 4As I recall Wynona and .
‘Frencine and I were sitting in the back sest, and Pesula wes in the
front seat with the policewoman who was driving the car, BEnroute
to the stetion a uniformed officer jumped on the running doard
of the car, and rode with us to the Central Police Station.

*I recall that shortly after we drove awey from the
Cleveland Hotel, Paula missed her diamond bracelet, and asked the
policewoman who was driving whether she had it, ard tke police-
woman said thet the bracelet wes in kher, Paula’s, purses I ree
call that Paula looked into her purse, and apparently it was not
there, as she began to argue with the policewoman and accused
her of taking it, Peula made quite & fuss about this bracelet,
After the uniformed police officer joined us, he took sustody of
our purses, When we arrived et the Central Police Station ws
were broked for Disorderly Conduct by the Desk Sergeant, I gave
the neme es Mrs, Frank James, Paula geve hers es Mrs. Mattersam,
and I believe %Kynona gave the name of Wynone Walcotts I also re=-
call that Peula told the Sergeant th=t her husband wes emplored as
a gambler at the darverd Club, I am fairly certain that the offi-
cers did not know who we actually were at that time, nor 4o I be=
lieve that there was enything in our purses which would heve dise
closed our jdentities, I recall that after we were booked, and
while on the way to our cells, Paule nudged me, and directed my
attention to a man walking towerds us down the hall from the
cells, She remarked, *I think I saw thet guy at the Harvard Clud
on several occasions = maybe I oan do business with him'y This is
the only time I ever saw this individual,

*We were placed in serarete sdjoining cells st around
six PX., and I {mmediately fell asleeps At this point I wish to
state that up to this time I did mot hear directly or indirectly
anything which might be construed es e offer of bribery, sither
msde by Peule or ¥Wynona. As for Paulats diamond bracelet which she
claimed was lost or stolen, I recall that she wore it when we left
her place that afternoons I did not overhear any statements or
eonversation in which the bracelet was offered as & dribe to be turn-
ed loose. I recall that when we were booked ty the Desk Sergeant,
Peula told this officer that she had lost her diamond bracelet, and




this officer said that if sre hed one, it will be found,

*] was ewakeped around 8:30 P,Ms thet evening by &
police matron whom I now {dentify as Mollie Bartelheim, I recall
thet she was well liked by the olher femmle prisoners, and they
referred to her as Mollie, Thie matron told me tiet someone wante

.ed to see me, eud thereafter I followed her down the hall, through
the cell block door, end into e small conference room on the same
floore After I was ushered into the office by Mollie Bartelheim,
the door was closed, and a woman dressed in a blue suit told me
to sit down, The matron named ¥iollie did not stay., The following
conversation took place between this second Matron and myself:

"Matron: Do you know Shimny Patton?

*Cladys: No, I don't,

*Metron: If you do, it would be to your advantage
and benefit, . :

*Gladys: V¥ell, I don't know him,

*Matrcn: You want to get out of here, don't you?

"Gladys: Of course, I 4o,

*katron: For $500,00 you can get out,

« %"Gladys: Does thzt mean ell three of us ard the dbadby?

"latron: Yes,

*Gladys: You put us on the street, ard I'1l see to it
that you get the 2500,00

matron: How do I lmow I*ll get the §500, after jou're
on the street,

*Gladys: Well, I*ve got it here and you'll get it.

*Before our conversation, as sbove indicated, was cone
cluded someone knocked an the door of the office wkere we were in,
and the party whom I was unable to see beckoned the Matron to cames
out, I remsined elone for a few seconds, efter which another Matron
came into the office and ushered me back to my cells I 4id not
again see the Matron with whom I telked on the above occasion any
time thereaftere Agent Madala exhibited to me the elongated group
photograph of the several Police Women presertly working in the
Cleveland Police Department, axd I have pointed out the womsn who
appears in Noe 6 position, reading from left to right, in the
front row, as the one who most nearly resembles the women with whom
I talked atout the $500 bribery proposition. I have placed my
fnitials, ®G,R.S." below this woman's photograph, which identifies

xy identificatione .
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*Shortly efter I wes returned to my cell, I told ¥ynona
Burdett wio was in the cell adjoining mire, that 1 kad just talk- : ‘
ed with a police woman, and that maybe we will get a breek. I do ,
not know whethar Wynona releyed this message to Peule who was in a

the cell adjoining here on the other sidee

wsround 11 0'Clock that night ¥dllie Bartelheim was ree .

lieved by a colored matron. From the elongated group photograph

of police wamen, I have pointed out to Agent Mzdale the woman who
appears in Noa 2 position, reading from left to right, in the
front row, as the woman who resembles the colored matron above
referred tos I have placed my initials below this wamen®s photos

grephe

*Sametime after 11:00 PdM. that nisht some other police
matron whom I am unedle to identify, came to my cell end esked what
my right name was, I told her it wes Mrs, Frank James, whereupon
she stated that my girl, Francine, advised them tlet her name was
Frencine Sawyer, end her motherts names wes Gladys Sawyere I told -
the matron that the little girl rmst know what she i1s telking ebout,
and with this the matron left,

=pbout & helf hour later same uniformed officer, dressed
in bris siirt sleeves, came by my cell eni said that the Depertment
cf Justice would talk witl me at 9:C0 AeM. in the morning,

®*Around three otclock that morning Peula, Wynona, and I
were teken to the Jdentification Unit to be fingerprinted and phoe
tographed., On the way down there, I had occesion to apesk with
Faula for a few minutes, and ske s2id thet she had an attorney
coming to see her ir tLe morning, Paula did not indicate to ma
how she hed been able to contact the attorney, or whetLer somsone
fron the outside was sending him to the jaile I hed no further con=
versation atout the attorney with Paula at that time,

*We were in the Identification Unit for severul hours,
and around six or seven in the morning, I wes Saken from my cell ine
to a conference room where I was questioned by two detectives. They
wanted to know who I was and where I was living in Clevelsnd., I
did not tell them anything. I do rot know these detectivea® names,
ard they did not mention anything about Shimmy Patton to me, mor 4id
I say anything to them about him,

=4t about 9:00 AM. that morning, Special Agent W. Ee
Peters of the Depsrtment of Justice talked with me a few minutes, and

ther left,
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®sround one hour later one of tLe lietroans ceme to my
cell, 2nd said that an attorney wanted t5 talk with us girls, I
do not recall this matron, and therefore am uneble to identify here
Paula, ¥ynonayand I were teken £0 & eonference room On the second
floor of the jail, Paule Harmon went into the room alone, whils

Wynona end I weited outside, Stortly thereafter Paula opened the . -
-door and motioned for Wynona and I to come irside. Paula fintro- .

duced us to the attorney whose mams I beliesve was Edward Stanton,

I recall that Peula t0ld the attorney that her husband was ez
employee of the Errvard Club, and also told him that she end Y

were living at 4419 W, 171st Street, At this time M, Stantom
pulled a newspaper from his coet pocket and showed §{t to us, acke
ing whether we were the girls referred to in the peper. We looked
at the paper and read about our arrest; also that the police had
staged a raid on the house at 4417 W, 171st Street, and thet no

one was in the house at the time., V¥We informed Mr, Stanton that

we were the women in cuestione I recall that Paula told Mr. Stemtom
that we were friends of *Shimmy* Patton of the Harvard Club, and
that he should contact him relative to a bond for our release, I
recall that Peula told him tLat Le should tell Patton thet Mrs,
Katteraon sent him « that Patton would know who she was, I also
told ¥r, Starton at this time that he should get word to the *boys*
t> get out of town, and Mr. Stanton asked whor she meant by the
'boys*'e Paula said th:t he should get that word to Patton ~ that

he would know whko wz meant,

*Paula and I turned over all of our jJewslry to lur, Stanton
at this time, and I also gave him $2200,00 wshich I hed pinned an
the inside of my elothes, We told him to keep this jewelry amd
money for us until we got out of jail, We also instructed him to
ascertain on wrhat charges we were being held, and what the smount
of the bonds were for our release., I recall that Paules also told
¥r. Ctenton at this time about the loss of her diamond bracelet,
and he said that he would do what he ecould to locate it,

", Stanton returned to see us later that efternoon, and
informed us that our bond was set at $5000,00 each, but that it
would be impossible to get & bond, as undoudbtedly if such a boad
could be made, the Government would raise it to $25,000400.

. \

- *I have read the foresoing stetement which consists of
seven typewritten psges, snd swear the same is true to the best of my
knowledge and recollection.

Witnecses:

Re Je¢ Abbaticchio Jr.

John L. kadala

Special Agents,

Federsl Bureau of Investigation,
Ue S+ Depertment of Justicee*™

/8/«Cladys Rita Sawyer
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In addition to her signed stetement, GLADYS SAWYER ade
vised that on or about August 15, 19344 ALVIN KARPIS ¢ame over $@
FRED BARKER'S apartment in a very excited frame of mind, He proe
duced an outeofetown newspaper, which might have been a Chicage
paper, and the same econteined a photograph of him on the fremt .

. P2gee GLADYS eould not recall in what econnesction KARPIS® aame

and photograph appesred, stating that she, herself, did not see
$he paper in question, GLADYS went on to state that FRED BARKER
end EARRY SAWYER later facetiously remarked: =gyhat does the guy
sxpesty, beinz ocne of the thottest® men in the country e the next
time we'll write to the newspapers, and ask them hot to print -
RAY'S aame and pieture any more, as it apperently amoys him.*

Ir the report of Specisl Agent S, K. }SoKee, dated at
Cleveland, Ohio, September 8, 1936, there is consideradle mene
tion made of s safety deposit dox key F194, which was found among
the effests of either PAULA HARMON, GLADYS SAWYFR or WYNOMA
BORDETTEe It was thought that this key might have been for a
safety deposit box at the LorreiaeTrisket Road Bransh of the
Cleveland Trust Compeny, Cleveland, Ohioe Ag@mt questioned
GLATYS SAWYER about this particular matter, and she advised that
the said key apparently belonged to herj that she now recalls
the #194 as the number of her safety deposit box whieh she rente
ed at the Commercial State Bank, 3t., Psul, Minnesota, She fure
ther stated that the last time she saw this key 1t was in the
possession of former Special Agent in Charge Willfem Larson,
and he was interviewing her relative theretoj that she st that
time t0ld him that the key was for a box which she had rented
at St. Pml, Xiunesota. She advised tlat Mr. Larson did mt
return the key to her, end she has no fdsa where it is at the
present time,

- Reference is made to that portiom of MRS, SAWYFR®S
statement which relates to the fdentification of the policewoman,
who propositioned GLADYS that she would release her, PAULA and
WYNONA for §500400¢ It was moted that the woman pointed eut Wy
GLADYS SAWYER is fdentif{ed on the back of the group photograph
displayed $0 her as MRS,"SCHULLERe It might be well to mentien
that MRS, SAWYER, although agreeing that MRS, SCHULLER somewhat
resexbles the woman involved, is likevise sertain that she is,
fn faet, not the party. BShe eould give no reason for her states
ment in this regard, other than this is merely her personal
epinione GLADYS stated that she does not kmow now what this
woman Joeked like, and it could be entirely possible that the



woman who originally arrested them (MILIRED WILCOX) is the police
woman goncernede In this ocmneCiion reference is made to the states
ment of MRS, MILIRED WILCOX in the report of Special Agent 8. Ko
McKee, Cleveland, Ohio, dated September 1, 1936, in which she =
mentions that around 9 or 10 PuM, 0n the night GLADYS, PAULA emd

.WINOXA were arrested, the SAWYER woman sent for her, and theree

after offered to let her go domntown and buy anything she wanted

at the stores if she would turn her and the other girls loose,

MRS, SAWYFR emphaticslly denies this conversation, and it would

20W appeary in view of MRS, WILOOX' statement, that it was she

$0 whom GLADYS had reference in eonnestion with the $500,00

bribery propositiom,

Inaszush as MRS, SAWYER was definitely eertain that
MOLLIE BARTELEEIM brought her to the offise of the matron esoncermes
ody it is possidle that she may bDe able to furnish the {dentity
of this particuler {ndividual, Agent noted fn MOLLIE BARTELEEIM'S
statement that she recalls taking PAULA BARMON t0 a eonferenss
roon for interview by MRS, WILCOX, but eould not remember if she
$ook GLADYS and WYNONA there too, stating, however, that she may
have done 80¢ It could be possible that MISS BARTELHEIM might
have been mistaken in her recollection of this woman, and that the
perty in faet was GLADYS SAWYERe It is believed that another ine
terview with MOLLIE BARTELHEIM might clear up this discrepemey.

Referenee is also made to the stateoent of myli/(BS ia
the report of Special sgent S¢ K. NoKeey, Cleveland, Ohio, dated
dugust 35, 1936. Jt was noted that the ROSS woman is 6olored,
snd that she was a prisoner ia the City Juil at the same time
GLADYSs PAULA and WYNONA Wwere incarcerated thers, MISS ROSS mene
tioned that on one ocossion, when WYNUNA was called out to Do quese
tioned, GLADYS t0ld her to ke ep & stiff uwpper 1lip and not to say
snythinge GLADYS advised Agent that she does not now recall Shis
perticular fncident, but stated that she very likely bad said thaS,

GLADYS SAWYER oould likewise not recall the incident where,
asoording o the ROSS woman, & tall polise matron talked with GLADYS,
and asked her if she was deing treated all right, end if sbe had
plenty of ecigarettes, and that sho would try to get her s *Wresk®,
MRS, SAVYER reealled that on one ocsasion she asked ene of the fae
mtes, Wlv was eolored, to deliver a message $0 WYNONA, dut $hat
this women refused to do it,



Reference is made to the report of Special Agent R. Je
Abbatiochio, Jrey Omaha, Nebraska, dated June 24, 1936, whereis .
QGLADYS SAWYER advised that the attormey who represented her and the
other girls after their g?rnt et Cleveland on Septeamber 8, 1934,
iaformed her that "PATTON had sent bim over to do what he ®uld

. for theme GLADYS mow edvises that the sbove statement was mere
conjecture on her part, and that she has no definite informatiom
along this line, When asked why she thought that PATTON might
bave sent the attorney over to see themy, GLADYS advised tlat she
presumed that PAULA had Deen successful in eontaeting the poliece
efficer whom she thought she recognized as deing at the Harvard
Club, as mentioned i{m Agent Abbaticchio’s report, and that shis
officer later informed FATTON of their arrest, and that the late
ter fn turn contaeted the attomey snd sent him to the jaile, she
now states that aothing was said during her interview with ATTORe
MEY STANTON which f{ndfe¢ated that PATTON had enythimg to 4o vtth
the attorney®s contect with theme

£

GLADYS further stated that she does iot resall PAULA
HARMON asking enyone at the City Jeil 1n Cleveland to call SEDII
PATTON relative to themselves,

Turther information sdvanced by (LADYS disclosed that
on one occasion while she and her husband were out riding with
PAULA and FRED BARKFR, the latter pointed out to them a home
stating thet SHIMMY PATTON lived theree FRED did not indicate
whether he ever visited PATTON at his hams, She also stated that
she never saw PATTON or any other i{ndividual, other than members
of the gang, visit either KARPIS* er FRED BARKER'S places ef resie
dence. She advised that she knows no private detective {n Cleves
lend by the name of FRANK J, NOONAN, or sny other name, and dise
slaimed knowledge of the informetion that KARPIS earried on Rhis
person a commission card representing himself to be in the employ
of a Private Detective Ageneay,

Mtinnhg, CLADYS SAWYER stated that lhortly after they
sav and talked with ATTORNEY STANTON relative to a bond for their
release, PAULA HARMON pleaded with WYNORA and herself that in the
event only one of the three could be released on bond, that they
should let her go; inssmoch as she had a previous arrest record,
and in view of this ft would not be long for the police and gove
ermment to determi{ne her true fdentity. GLADYS stated that WYNONA
and she agreed to let PAULA make the dbond fn the event ene comld
be raised,
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Agent questioned GLADYS SAWYER at great length cancerne
ing through whom and under what sircumstances the homes whers
KARPIS and BARKER lived in Cleveland were rented, and she ocould be
of no help in this matter. Bhe stated that sghs was not present whea
FRED and RAY rented their apartments and homes, and they at no time
.advansed any information to her as to the rentals of these plaeu.
other then what is conteined in her signed ctatcmmt. . :

GLADYS SAWYFR {s firmly of the belief that mum's
dfamond dracelet was stolsn from her, and that the same was not
given as & dbribe as same infermation indicates. In this regard
she stated that PAULA undoubtedly would have told her, had the
bracelet bdeean offered or given s a bribe or reward for some
favors It might be stated that GLADYS advised that ATTORNEY
STANTON was fully apprised of PAULA'S missing bracelst, end Rhe,
in fact, promised to do whatever he could to locate it for her,
It was noted that MR, STANTON denied that any mention wes mede
of & bracelet during the times he talked with the three girls,

GLADYS does not recall being taken up t0 s room im
the Cleveland Hotely, and then being taken domnstairs in a wheel
shair at the time she and the others were arrested in the Clevee
land Hoteles She explained that she wasz exceedingly d&runk and
sick at that time, and that the events which transpired shorte
ly before their arrest are mow very hazy in her mind, She advise
ed that PAULA later told her that she had a chance to take little
FRANCINE and get away from the hotel in a taxf, but that she 414
not want to leave her and WYKONA there by themselvese

GLADYS SAWYER was unable to identify the photograph ef
MRS. MILIRED WILCOX as the woman who arrested them, mor ecould she
{dentify the same es the woman who propositioned to let her and
the otkers go in peyment of $500,00¢ The colored lady pointed
out by GLADYS es the matron who relieved MRS, MOLLIE BARTEILHEIM
at 11 PeM. on the night of September 8, 1934, is identified on the
back of the growp photogrsph of Policewomen, c‘lovcland Polfce Doe

partmenty, as IIS&!IBTG-

MRS, SAYYER eould not mun engaging in ¢ fight with the
policewoman who srrested them, but does recall that some mentioa
was later made to her that she gave this woman a black eyee

GLADYS SAWYER emphatically denied that she gave her huse
band®*s ocoupation as a gembler at the Barvard Club, at the time
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she end WYNONA and PAULA were booked on their arrival at the Jaile
She recalled that she st first told the officials that she 4id
not have a husband, dbut later retrected this when FRANCINE informe
ed the police that her father®*s name was HARRY SAWYER, at which
time she then t0ld them that she did not know where her hushamd

. Wase She advised that at no time did she or the other girls give
the police their correct addresses, although they repeatedly
tried to get these addresses from theme

GLADYS further stated thet although she is not positive,
she believes that SHIMMY PATTON knew her husband, EARRY SAWYER, as
a gambler from Ste Paul, Minnssota3 that she does not know whether
he knew the true fdentities of the other doys, but gathered from
what conversations she wes able $t0 overhear thet they were very
close to himy PATTUN, She stated that invariadly when the boys,
meaning FRED BARKFR, ALVIN KARPIS and HARRY SAWYFR,vould go eut
they would say that they were going to see SHDMMY.

The group photogreph of policewomen at the Cleveland
Police Depertment and the photograph of MOLLIE BARTELHEIM, which
were displayed to GLADYS SAWYER, and which were initialed by her
for fdentification purposes, are being retained in the Cleveland
Bureau Office filese

As the file reflects MRS, GLADYS SAWYER is st present
operating an independant grocery store st 8235 Park Street, Gmahay
Nebraske, and her plasce of residence is located in the rear of
this storees

AT MITWAUKEF, WISCONSIN: .

Upon {nstructions of Inspeetor E, J. Connslley, Agent
proseedsd to Milwukee, Wiaconsin, on September 22, 1936, for ths
purpose of interviewing "PRACHES™ BUTLER, formerly a Jrostitute
in the house of EDITH BARRY, Toledo, Chio, relative to this cases
The rile reflected the last known address for this woman as S7SS
Glenece Cirele, Wauwstosa, Wisconsime

The writer and Special Agent T. G. Melvin, of the Mile
waukee Bureau Office, salled at the above address, snd learaed
that the BUTLER waman is no longer residing there, but eculd de
located through the Motor Grill, 523 Water Street, Milwaukee, The
City Directory disclosed that theilMotor Grill is owned by EARRY
BORWITZ. Agects eclled at this place of business and found the
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BUTLER woman workingz there, She mas brought to the Milwaukee
Bureau Office, where she was interviewed in detail by aAgente

A signed statement was secured from her, which is being hereins
after quoted, snd the origimal is being retained in the Cleves
land Bureau Offfice filese *"PEACHSS® BUTLER advised that her
eorrect asme is MARIE GALLUP, this being ber husband’s name}

that he was an astor and used the stage name of BUTLER; that he

is now Qeteased, and she has never married again. MRS, GALLUP
advised that she was given the pame of "PEACHES™ while at EDITH
BARRY'S place, but that none of her friends in Milwaukee know

her by that micknamees The statement sutmitted by MRS, GALLUP
reads as follows: . - .

*)ilwaukee Bureau Offiee
September 22, 1938,

*Ie Mbrie Callup, also known as Merie Butler and *Peaches”,
do hereby make the followinz signed statement to John Lo Madalasy
whoam I know to be a Special Agent of the Yederal Bureau of Invese
tigation, U. S. Department of Justices No threats or promises
have been made to me, and I am making this statement freely and
voluntarily, , .

®I am 37 years Oof age, & widow, and presently residing
at 2711 W. ¥ells Street, M lwaukee, Wisconsin. My busbangd,
Clifford Gallup, died in 1921, I was born at Sacramanto, Calife
ornia, but reised in St, Louis, Missourie

*] came t0 Toledo, Ohio in 1923, and went to work ia @
house of prostitution operated by ClarsiMiller, Shortly theree
after I became acqQueinted with RFdith and went to work at
ber house, which is located at 524 Southard Avenus, Toledo, Ohioe
I have worked for Edith Berry from that time up until April ¥,
1935, when I went to Milwaukee, Wisconsine During the time I
worked for Edith I lived at her home at the above address.

: *1 have been showm photographs of Charles J. Fitzgerald
and Willfam J, Harrison, and I positively fdentify thez as the
likenesses of two individuals known to0 me as "The 014 Bn™ end
*Nillfe"e I reeall that they used to call "Willie® a golf proe= -
fessional, and also recall that "The 0ld Ipn® was lame and walked
with the aid of a eane, I first saw these two msn some time Gure
ing the month of June, 1934, and on this occasion they came te
Eiith Barry®s place to avail themselves of the girls there, I
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recell that I went to bed with the man whom I fdentified as Charles
J+ Fitagerald, end a girl named/ILu, who also was working for Edith "
as a prostitute at thet time, went to bed with the men identified - -~
by ms as William J, Harrisone I recall that both men stayed overe
night on this ocoasion, and Fitzgerald gave me $30,00 for my sere
uc". . - . 7 . ] '.",‘ e
*The mext time ]I again saw these two individuals was ape
proximately ons month later, on which occasion they again came to
Edith Barry*s pleces They remeined overnight with Lu and myself,
and on the following day the four of us went to the Casino Clud,
at the boys® suggestion. We stayed there for omly two hours, and
I recall that Bert Angus tended bar and waited on us, We were all
very much drunk, and I resall that "The 014 Man* (Fitzgerald)
threw a ham ssndwich against the mirror bebind the bar, Luckily
the throw 4id not break the mirrer, I was told later by Lu thas
Pitzgerald upon leaving the Casino Club mmashed the headlights
on his automodbile, & Packard, with his cane, I do not personsle
1y recall this inoident, es I was pretty much drunk, :

*Some $ime during the month of August, 1934, Pitzgerald
again eame to Pdith Barry's place and on this occasion he was ao=
companied by two individuals whom I had never seen before., From
a group of photographs shown me 1 have selected those of Alvin
Karpis and Harry Ceampbell, ss the likenesses of the two men above
referred tos I resall that thess three men eame in the evening
around 11:00 P.lfe, and they were permitted into the place by
Rdith, She thereafter ealled us down fram upsteirs, which was
her usual practiee when customers eame into the place, Lu and
1 were never permitted to answer any doordells, and were definite- °
ly instructed to close the doars to our rooms whenever she took
anyone upstairse JYor this reason we very seldom say any of the
sustomsrs of the house, unless we were salled upon to "party” with
theme

=pfter I mot the man whom I have fdentified az Alvia

Xarpis, Charles J. Pitzgersld, and Harry Campbell, the latter two
availed themselves of the services of Lu and myself, I going to bed
with Fitzgerald, I re¢all that Karpis said he was very tired from .
shooting eéraps that afternocon and he had sne drink and went to ded
in the east front bedroom. He @id not have a girle All three of
thc men remained overnight om tbis oceasion, snd left the followe
fng morninge After they left I ssked Edith why "Sonny Boy®, as I
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knew Karpis, did not have a girl, and she replfed that he had a
dose of gonorrhea, which, he claimed, he had contracted from some
woman, and that he generally felt very bitter towards prostitutes
for this reason, as he was very much in love with his wife. He
stated that he would never again go to bed with another girl in a
house of prostitution, . _
"When the old man, meaning Fitzgerald, left on the above
occasion he t0ld me that he was going to0 San Francisco, California,

®] recall that on a Saturday, Jenuary 19, 1935, I slipped
on the pavement and broke my wriste The next day I called Dre
Joseph\Sweeney who has his office at Madison and Huron Btreets,
Toledo, and that same evening he ¢ame to the houce and examined
and treated my wriste He $01d me to be at the St, Vincent Hose
pital the following morning, which I d4id. Ny wrist was placed in
e cast, and I was permitted to leave the hospital that same dasy,
About two or three days later, ob or about Jamuary £83rd or 24thy
1935, I met Kurpis eand Campbell, whom I kmew as *"Sonny Boy*
end *"Buff* {n the kitchen of Edith Barry®s place, I recall thet
Kerpis remarked that he was sorry I had broken my wriste I 40 not
know when they arrived there, or how they got there, as at that
time I usually went to bed around nine or ten o*clock, as I eould
not work on account of my injured wriste Neither they nor Edith
Barry at any time indicated to me as to how they came to the
place, whether by sutomobile or in s taxie I recall that Edith
told me that she was gled the boys esame back, as they were good

spenderse

*Karpis snd Campbell at this time remsined at Bdith*s
place for approxim tely one week, they occupying the spare dedroom
which was located on the east side in the fronte Their bathroom
eonnested with my roome During the time thesce bdoys were there,
they remained ia their room most of the time, and occasio _
would come downstairs to drink and play the phonograph snd rsdioce
Bdith frequently served them drimks im their room, and somstines
they would eat their meals in their room, and other times they
ste downstairs with RXdith sand myself, Bdith always made up their
bed and @¢leaned their room, and I recall that I was {n their room
on only one occasion, and that was upon their invitation to have
a drink with them, I 40 mot recall the exast time when Iarpis amd
Campbell left Edith?s place. However, I missed seeing them o2
ene occasion end ssked Edith if the boys hed left, and she replied
*yos”,
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] further wish to state that during the sbove period
Lu hed frequent relations with the person referred to asO"Buffe,
end identified as Brryocn She was in their campeny _ -
sonsideradble more than I was, as at thet time my droken wrist
was in a very bed shape, I recell that Xarpis and Campbell usue
ally went out at night between eight and nine e*olock, and would
come back adout an hour later, I 4id not know where they weat
on these occasions, mor how they left, whether in their own ear
or by taxiecabe I sometimes heard them say that they were going
out riding, although I never saw whether they had a ear., I
don*t recall either Edith or Lu ever scsompanying them on any of
their departures, ‘

*The neaxt time I again ssw Karpis and Campbell et Rdith
Barry®s place was about two deys prior to my dirthday, which was
on March £9, 1935, I recall that they remained there approximates
1y three or four days on this occasion, and I only knew of their
departure by reason of the fact that I observed their room $o
be emptye They apperently departed on either March 29th er 30th,
1935, and I redell that on my birthday Karpis gave me $20,00 as
a present, and Campbell and Lu dbuy & silk nfight gown for mse I
did not -have any relstions with Karpis on this visit, nor any’
other visit, bessuse of the fact that I had knowledge he was afe
flicted with gonorrhea. I 4o not believe that Karpis had any
relations with any other girl while et Edith Barry'e places

*pround this period I was eorresponding with a girl
friend of mine in Milwaukee, Wisconsin, and she persistently ine
vited me to same to Milwaukee t0 live with here I decided to go,
and very often talked with Edith Barry sbout my leaving her and
going to Milvaukee, Oun or about April 5, 1935 I purchased a
quantity of Detective Magazines, snd in one of these magazines I
observed snd immediately recognized the photograph of Alvin Karpis
as the man known to me as *Sonny Boy" heretofore mentioned in $his
statemant, I recall that the story pertaining to him msntioned
that he was rated as Public Enemy Noe 1, and that he was being
wanted for the Bremer Kidnaping. This was She first intimatioa
I had of the true identity of the man known to me es "Sonny Boy.*
I naturally becams very mmch frightened, and left Edith®s plsce .
two days later, coming to Milwveukees, Wisconsin, I did not discuss
this with anyone on the outside. To the bdest of my recollestiong
I left the magazine above mentioned at BEdith's after I left,



*I departed from Toledo, Ohio on April 7, 1935, and pro-

seedeod Milwaukee,; Wisconsin, where I went to live with Mrse .
Lillian}ilexander at 8733 Gleneoe Gircles I am unt living A
with Harry Horwitz et his home, £711 ¥. Wells Stre lwaukee,

Wisconsine
. . B TN e TN -
_ I hmu read the rorcgoing atltemcnt wich oonauta of :
three typevritten Pages, and swear the same is true to the best /

of my knowledge and recollection,

Yitnesses: /I/ *larie Gallwp
John L. ‘“u’
Te Go Melvin
Special Agents, *Subssribed to and sworn before me this
Federal Fureau of Investigation, 22nd day of September, 1936
Us S. Department of Justice. *0O¢ Xo White
) ) " Wotary Publile

ny cominion oxpirn July 3, 1939'

It might be stated that the above statement was obtaine
od from Mrs. Gellup only after considerable persuasion, she at
first denying that she ever saw Karpis and Campbell at Edith
Barry's place, When asked why she in the first instance denied
knowing these individvals, she stated that she 4id not want to
get Xdith Barry into troudble; that Fdith had dbeen very kind so
her, and therefore feels somewhat obligated to her.

Agent gquestioned Mrs. Gallup at grest length as to the
manner in which Karpis and CAMPBELL came to EDITH'S plase in
Jenuary and Mareh, 1935, and with more particulsr reference as to
who brought or recommended them theres MRS, CALLUP advised that
she does mot know; that EDITH BARRY usually answered the door,
and that she and the other girls would never come downstairs Se
associste with the sustomers, wnless EDITH reng for thems MRS,
GALLUP likewise oould not state {a what manner KARPIS and CAMPBELL
left EDITH BARRY'S place, advising that she only kmew of their
departure by reason of the fuct that their room was empty,

MARIE GALLUP further sdvised Agent that LU was very much
infatuated with HARRY CAMPBELL, and from her observations the same
~ was true conversely; that during the time KARPIS end CAMPBELL lived




there on botk oocasions, LU did not go homs as was her usual
practice otherwise, but remained in CAMPBHLL'S ¢oxpeny almost
constantly, The GALLUP womee edded that on frequent oocasiomns
she observed EDITH BARRY and LU play Gards with KARPIS and
CAMPBELL in their room; that EDITH charged them §1,00 for a
drink of whiskey, snd 50¢ for a bottle of beer and coco-colaj
that the boys were usually 4drumk every night , and upparently ’
‘spent conaidonblo mondy there, .o

Oontinuing, MRS. GALLUP stated that she was made to
undern:t by EDITH BARRY that KARPIS emd CAMPBHL were gamblers
from the) Jovial Club; that EDITH et no time explained to her
the rea why these two men were living there as they d4id, end
"PEACHES® admitted that this was somewhat unusual., She aleo
stated that KARPIS had no sexual relstions with her nor any
other girl while he was at EDITH'S place, and that he spent most
of his time in his room; that oocasionally he sat in the living
room downstairs and played the nickel phonograph mchino or
radio,

Agent perticularly questioned MRS. GALLUP whether she
ever observed any visitors whom KARPIS end CAMPRFLL might have
had during the time they lived at EDITH BARRY'S place, it being
recelled thet JOHN BROCK advised the Post Offiee Inspectors
thet he and FRED HUNTER went to EDITH'S house on or about
March 27, 1935, and talked with KARPIS and CAMPEELL there for
approximately 30 minutes, discussing the plans of s contemplated
train rotberye YPEACHES" advised that as far as she knows KARPIS
and CAMPEFIL hed mo visitors, although it e¢ould have been very
possidble for them to have visitors, end she still not know it,
The photographs of JOHN BROGK and FRED HUNTER were displayed te
her, snd shs advised that she i{s positive thet she never saw these
individuals bdefore, The photograph of MILTON LETT was likewise
exhibited to her with the same resultse

MRS, GALLUP seamed $o think that KARPIS and CAMPEELL hed
a car when they were at EDITH'S place in hmnry, 1935, stating,
houur. that she never saw {te

Agent questioned the GAILUP woman at grest length eone
eerning whether JOE ROSCOE, whom she admitted knowiang, visited
EDITH BARRY'S plaee, during the time KARPIS and CAMPEELL resided
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there, or whether she ever heard either of these two individusls
mention his name in their conversaticms with EDITH BARRY. She
replied in the negative, endsdvised that the only instance which
would have indicated that XKARPIS and CAMPBELL might have had some
. connection with ROSCOE, is when XDITH BARRY told her that KARPIS
. and CAMPBEIL were gamblers from the Jovial Club, which place she -
‘knew was owned by JOE ROSCOR. She further steted that shedid :
not observe ROSCOE in EDITH'S place for approximately five years
before she left there in April, 1935; thet on this occasion ROSCOE'S
wife observed his car parked in front of the place, and later she
had quite an argument with him edout {t. 5 ‘

Oontinufng, MARITE GALLUP advised thet she 413 not die~
cuss with either EDITH BARRY or LU the identity of KARPIS, after
she recognized his photograph in the Detective Megazine, as is
mentioned in her signed statement; that when she left there on
or sbout April ¥, 1035, she is positive that she left the said
mgazine bebinde, MRS, GALLUP 414 not beli{eve that EDITH BARRY
was paying protection money to any city official, stating that
she apparently did mot have to, as all of the "big shota™ {a
Toledo were her regular customers; thst tie poliece never intere
fered with the operation of her house in any way, as far as she
knows,

The neme of TIP Q*NEILL was mentioned to MARIE GALLUP,
and ahe advised that she fgequently heard EDITH BARRY talk about
him, referring to him as her old sweetheart, She advised that
she met O'KEILL on only one oceasion, and that must have been
about ten years ago. “PEACHES" ealso admitted knowing ARDELL

\301)8 of Cleveland, Ohio, advising that she is a very good friemd

f EDITH BARRY; that she frequently sew MISS QUINK et EDITH'S

plase, and she would stop there at such times when she would go
to DetrqQit, Michigane HMARIE GALLUP aleo sdmitted being acquainted
with MR AMILLSTONE, and advised that he operated om her gdout
seven years ago in Chicagoj thet at this time he also performed
an operation on EDITH'S nose and facees She elaimed that she has
ot seen IR. MILLSTONE for many yearse -

Agent asked XARTE GAILUP for the names of the other girls
who worked for EDITH BARRY &uring She past three years, snd she
oomld only furnish their first names, they deing LU RUTH, MAXINE
and a girl mamed e She advised that RUTH end HELEN only came
to the house en evlls from EDNITH; that during the period im questiom,
LU worked nighta, and lived with her mother-in-law; that MAXINE came
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$0 EDITH'S place after she, MARIY, left there on April 7, 1935,
MRS, GA LUP advised that MAXINE'S eorrect nmame is MYRTLE FRICE,
and that she is presently working in some doctor®s effice in Mile
waukee, Wisconsine She would not furnish her sddress, dut ade
vised that she would call her om the telephone, and make an ape - ,
polnt-ant with hex' for Agent, ihlel she 41Q en &ptunbcr 23, 1936

It was notod fn the letter to the Bureau rro- s;ueul :

Agent in Cherge E. J. Connelley, dated at Cleveland, Chio, Februw
ary 6, 1938, which relates to an interview Rad by him with LILLIAN
*LU*YPOOLE, that a prostitute by the names Y and she, LU, 6Ce

fed PITZGERALD and WILLIE HARRISON to the Casino Clud am eme
oceasion during the summer of 1934, and spent the sfternoos drinke
ing there, Agent guestioned MARIE GALLUP about the fdentity ef
this prostitute neamed KAY, and she could not recall any girl by
that neme having ever worked for EITHe It would appear from
MRS, GALLUP®*S statement that LU undoudtedly had reference to MARIE
GALLUP when she related the above incidente

Continuing, MARIK stated that she never heard KARPIB
and CAMPBELL referred to by any other name than ®*SONKY BOY™ amd
*BUFF®, ~

Other photogrsphs of tle FARPIS~BARKER gang were dise
played to MARIE GALLUP, but she wes unadle to make anv further
identificetions, ’ '

MRS. GALLUP edvised that MUNICIPAL JUIGES xm}éunm

and [RAMEY were frequent patroms of EDITH BARRY'S plese; that

RAMEY wes a sexual pervert, and that JUDGE STEWART had the
reputation of fining prostitutes during the day, and theresafter
having sexusl relations with them that nighte She further ade
vised that when JUDGE STEWART was County Attorney at Toledo, Obio,
this being prior to 1932, GEORGE TIMINEY frequently sams to EDITH'S
place and drove STEWART home; that on other occasions JAMES O'REILLY,
the present Sheriff, came there t0 take JUDGE STEWART home. &he
advised that she personally mever had any relations with either
TIMINEY or O*REILLY at EDITH BARRY'S place, mor d4id they, as far
as she knows, have any reletions with any of the other girls who
were in EDITH'S at those timese MARIE GALLUP advised that she has

‘mot seen TIMINEY in EDITE®S place for over six years, and that the

same holds trus for JAMFS O'REILLYe. She 4id not even know that
O°REILLY is the present Sheriff at Toledo,
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MARIE eontinued thet she very often saw *XIG* COUSINS
at 524 Southard Aveunue, dut does not recall ever seeing BERT Or - -+
TED ANGUS there, ;both of whom she sdmitfed knowing., She further
stated thet BILL/ was also a good cnntonr at :nrm BARR!'B

pl‘“. . I 3 T Lo . ('.'

. . ; { . . . g-' 2
®PELCHES" adnittcd knowing FRANK P, camwn.n, alias

*CREENIE™, Very well, When asked whether she ever saw GREEIWALD

f{n the presence of KARPIS snd CAMPBELL while the httu' uere at

RDITH'S house she answered negatively, . .. ;

_ In eonclusion, MARIE GALLUP advised that she very sele
dom talked with either KARPIS or CAMPBELL, as she was getting mo
business from them, snd therefore was not {nterested in their
companionshipe . L e P
v» M - \\ /

¢ At the roquost of MARIE GAII.UP, tho prostitute known as
MAXINE ealled the Milwaukee Pureau Office on September 23, 1938,
and she was requested to come to the Buresu Office for interview,
which she readily agreed to doe She sdvised that her correct name
is MYRTLE LOI.: ICE, and that she is presently residing with her
sister, whose and address she refused to divulge, giving the
reason that she iz no longer engaged in cammercial prostitution,
and that her sister is not aware of her previous occupation, In
this ennestion she advised that should it becomes necessary to eoOne
tact her in the future, she eould de reached through MARIE GALLUPe
She would not relete eny of her early life, mor furnish the names -
of eny of her relatives, stating thet she can not see where this
{nformation would have any bearing on the instant case, She like~
wise refused to submit a signed statement, end the following is
the substanee of the informetion odtained from her:

MISS PRICE advised that she has never been married, emd
thet she first went to work for ENITH BARRY in the early pert of
1930; that at that time EDITH had feur to aix girls working in the
house, and it was on this occasion that she first met MARIE GALLUP,
knowing her as YPEACHES"™ BUTLIRe MISS FRICE advised that she remaine
eod with ETITE BARRY for only one year, when she went to work pross
tituting in Pittsburgh, Peunsylvenia; that she returned to Toledo,
Ohio, in either 1932 or 1933, and azain went to work for EDITH;
that on this oocasion she stayed six months and returned to Pittee
durghe 8he further related that thereafter EDNITH oorresponded with
her regularly, and on or about April 10, 1935 EDITH wrote and asked



her to come to Toledo, sdvising that "PEACHES"™ BUTLER had left
her, end thet ahe was very short~banded, WMISS FRICE advised that
she arrived at EDITH BARRY'S plaee on or about April 20, 1935, or
epproximately two weeks after "PEACHES® left therej that on this
visit abe remained until the latter pert of June, 1935, She wen$
on to state that EDITH'S business was very poor during this period, -
and as she, herself, was not making eny money, she decided to give
" up prostitution and go to Milwaukee and live with har sister,

MISS PRICE advised tlat she lived in EDITH*S house while
she was there this last time, and 414 most of the cooking and o
¢leaning of the house; that LU also worked there for a short while
during this period, she lesving a few weeks after MYRTLE arrived.

A group of photogrsphs of the BARKER-KARPIS gang were
displayed to MISS PRICE, and efter much hesitancy she selected
the photographs of ALVIN KARPIS and HARRY CAMPBELL es the likee
nesses of two men whom she saw st EDITH'S plase. When asked why
she was reluctent in fdentifying these photographs, MISS FRICE
sdvigsed that she learned of their true identities after she left
MISS BARRY'S place, end that she did a0t went t0 get XDITH inte
any troudblee, 8he stated that she recognized XARPIS®* photograph
in a newspeper about a year 8go, and that she recognized CAMPBELL'S
photograph in the peper when he was arrested at Toledo, Ohio, on
May 7, 1936, MISS PRICE advised tlat she was introduced to these
two individuals by EDITH BARRY shortly after she arrived there ia
Aprily, 1935, and met them under the name of ®SONNY" end *BUFF",
er "BUD", or some such similar name; that she saw them at xnrm's
plase on at least three different occasions during April and lly.
19353 that on one oocession CAMPEELL eame there by hinsolro

MISS PRICE further ctctod tht EDITH mrm {nformed m
that these two men were gamblers and good spenders, and in faet
were her best sustomsrsj that ®SONNY" er KARPIS never iadulged fn
sexual relations with any girl st her place, as he was very meh
in love with his wife, MISS PRICE edvised that EDITH would tell
her at times when business was 4ull that she wished *"SONNY" and
SBOFr® would return soon, as they slways tpont eonsideradble money
theres - N .

lm‘!‘LB PRICE further stated that at these tiul, vhem
KARPIS end CAMPEELL would come $o EDITH BARRY'S place, they would
stay for s day Or 80, and then lsave, aever indicating their dese
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© emmpreee e

tination} that sbe observed thet CAMPBELL was somewhat infatuated
with the girl mamed LU who worked there, &s he always"bought” herjy -
Shat she never had any relations with cithor KARPIS or cuﬂm:..x

@8 KARPIS never desired a girl whem be was there, MISS FRICE 8de
vised that she does not know in what manner KARPIS end CAMPBHIL .
same and left EDITH'S place; that the door bell was never ansvere
ed by anyone other than EDITH BARRY, and that she was aever pere
mitted domnstairs while customers were in the place, except at
those times when EDITH would ring for her, S8he also was unsble te
advise vhether anyone came $0 see KARPIS end CAVPBEIL while therej
that, however, they could have had visitors without her knowing it,
&8s she, as well as the other girls, were definitely instructed dy
EDITH to elose the doors to their rooms whenever she took anyone
upstairse MISS PRICE further advised thet XARPIS and CAMPBELL
elways occupied the east front bedroom when they atayed there, amd
that she frequently observed EDITH serve drinks snd mesls to th-
fn this room; that LU also rroqnontly visited this roc-. :

MISS PRICE Claim that she is not aeqmlntod with JOR
ROSCORy TED and BERT ANGUS, "NWIG” COUSINS, or GEORGE TIMINEY,
and therefore is unadle to state whether she over saw these
dividuals in EDITH BARRY'S house while she was there in 1935, The
photographs of the ANGUS brothers and TIMINEY were displayed to
the PRICE womman tith negative rolult;.

Continuing, MYRTLE advised that on tho ooeuion HARRY
CAMPBELL eame to the place by himself, LU was no longer working
for EDITH, and as a result he left uthont availing himself of
the services of e girl, . ) ; .

Other photographs of the IARPIS-BARK!B nob vere oxhibit-
od to MISS PRICE, but she was only sble to identify those of KARPIS
and CAMPEELLe 5he claims that she never saw FRAKK P,
owner of the Private Cab Service Company, Toledo, in the presence
of KARPIS and CAMPBEIL; that she never sav an sutomodbile i{n their
possession, mor did she ever see a gun on their person er im their
roomes MISS PRICE knew mo girl by the name of *EAY®" who pver worke
od for EDITH BARRY, . PR .

Por possidle future reference the roxmm 1- e descripe
tien of MYRTLE LOIS PRICE, whieh Agent obtained through interview
and personal observatioms
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g Name MYRTLE LOIS PRICE
’ Age 25
Belght ~ - BYS® T oot e
Weight 110 1lbe, :
nu N ‘1.* o ‘:.' \“ )
Complexion | freckled - ) *

Butld thia

The following is a description of MARIE GALLUP, aliss
MARIE BUTLER, alias "PFACHES® BUTLER, which Agent obtained through
interview and personal observetion;

Name MARIX GA LUP

Age L34 .

Hoight 1] 14

Weight ° 145 1bs.

Eair ) blonde, bodbed

Tyes hazel

Complexica dissipeted looking
) Build heavy

Both MARIE GAILUP and MYRTLE PRICE were instructed to
sommunicate with the Milwaukes Bureau Office in the event they
move fram their present addresses, which they promised to do.

; .
]

UNDEVFLOPED LEADSS ' /

The CLEVELARD OFFICRK:

At Cleveland, Ohio, will reinterview MOLLIE BARTELHEINM,
Matron in the Cleveland Police Department, and ascertein whether
she resalls bringing GLADYS SAWYER $0 the office of MRS, MILIRED
WILCOX for s cocaference around § and 10 P, on the night of
September 5, 1934, Determine whether she was definitely instructe
od by MRS, WILCOX to bring GLADYS to her effice, or whether GLADYS
SAWYER ssked to see hary as MRS, WILCOX alleges, 4Also get from
this matron the details of her eonversation or imstrustions from
MRS. WILCOX after her interview with the SAWYIR woman was Sou¢luded,
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BEndecvor to ascertain who contasted MRS, WILCOX during the time
she was interviewing GLADYS SAWYER, and what information was
developed at that time which apperently changod MRS, WILCOX® -

plans,

It §s also desired that MOLLYE BARTELEXIM de vigore .
ously interviewed in an effort to determine whether she, in fusty

44d not telephone ATTORNEY EDNARD STANTON prior to $ L., o8

September 6, 1934, it being moted that PAULA HARMON informed
GLADYS SAWYER at that hour that she had er attorney coming $o
see her in the morning, 4Ascertain whether the BARTELHEINM woman
is scquainted with ATTORNEY STANTON, and whether she has at eny
time previous called STANTOR, upon requests from prisoners for
sn attorneye It was noted in BARTELHEIM'S {nterview that she
recalls bringing PAULA HARMON to MRS, WILCOX? office on omne oo=
casion, dbut does not recall bringing GLADYS or WYNONA BURDETTR
to her at sny times Ascertsin whether this matron 4id not, in
facty bave rererenco to GLADYS SAWYER instead of PAULA HARMON»

will contact TR. JOHN HANNIBAL and exhfbit $0 him phoe
tographs of GLADYS SAWYER and PAULA EARMON {rn an effort to get him
to recsll having treated this woman in the sumer of 1934, Deter=
mine from him on what individual from the Hzrvard Club he operated
at that time, as according to GLADYS SAWYER, this person wes supe
posed to have referred GLADYS through FRED BARKFR t0 him, Ase
¢ertain whether this individual®s name was mentioned by either
PAULA HARMOR or GLADYS SAWYER during any of their visits to hin,
Obtain any otker information which ke might have in his possessiom
relative to these women and their appsrent connectico ﬂth (3
ployees of the Harvard Clude : :

PXNDING,
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